
 Zaradi dežja pa so prisiljeni 
menjati lokacije dogajanja. Če-
prav naj bi oba organizatorja, 
Društvo za glasbeno umetnost 
Arsana in Društvo Art Stays, ko-
producentski pogodbi podpisala 
že lansko jesen, se je ta začel brez 
denarja iz proračuna MO Ptuj in 
državnega denarja oziroma mal-
he Zavoda 2012 Maribor, kar je 
vse prej kot resno. Festivalu grozi 
bankrot, Mladen Delin in Jernej 
Forbici ga trenutno napajata iz la-
stnih žepov, Forbiciju so račun že 
blokirali, Arsanin pa je še aktiven. 
Za nastalo stanje noče biti nihče 
kriv, morda bodo karte postale 
jasnejše po današnjem pogovoru 
med programskim direktorjem 
Zavoda 2012 Maribor Milanom 
Čandrom, Mladenom Delinom in 
Jernejem Forbicijem.

Velik del letošnjega festivala 
Art je tako v glasbenem delu kot 
festivalu sodobne umetnosti po-
svečen mladim in otrokom, ki 
najrazličnejše umetnostne izraze 
spoznavajo na delavnicah. Foto-
grafija je z delavnice sodobne 
freske Art Stays, ki jo je vodil Igor 
Molin.
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Spodnje Podravje � Festival Art 2011

Kdo se bo posipal s pepelom?
Festival Art 2011, ki je v polnem zagonu, ogrožajo finančne težave. Kljub temu je v vsebinskem delu neokrnjen, obiskovalci 
iz cele Slovenije in tudi tujine so ga vzeli za svojega.

Po naših občinah
Destrnik � Sledi 
upravni spor na 
sodišču?

� Stran 7
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V Letalskem centru Maribor 
se dežurni piloti tudi letos ob 
vsaki nevarnosti podajo v boj 
z nevarnimi oblaki s posipava-
njem. Kako so bili do sedaj pri 
tem uspešni, smo povprašali 
Jerneja Vaupotiča, predsedni-
ka uprave športnega društva 
Letalski center Maribor. „Kakor 
ste že sami ugotovili, so neurja 

v severovzhodni Sloveniji po-
stala že stalnica, meteorološke 
razmere so se spremenile in se 
na žalost še bodo. Neurja bodo 
najverjetneje vedno pogostejša. 
Kakor hitro smo z Ministrstvom 
za kmetijstvo, gozdarstvo in pre-
hrano podpisali pogodbo o po-
skusnem posipavanju oblakov 
z letali, smo pričeli dežurstvo v 

Letalskem centru Maribor. V le-
tošnjem letu smo do sedaj imeli 
že pet akcij, naša letala pa so se 
v skupnem času z nevarnimi 
oblaki bojevala nekaj več kot 
šest ur. Sicer pa bomo glede na 
vremenske napovedi najverje-
tneje morali letos še velikokrat 
posredovati. Če bi pridobili 
financiranje še za drugo leta-

lo, bi lahko razširili branjeno 
območje na pomursko regijo 
vse do Madžarske meje, kar bi 
pomenilo kvalitetnejše in tudi 
efektivnejše posredovanje. Z 
enim letalom pa je delo za nas 
oteženo, saj lahko posredujemo 
samo na enem kraju.

V tem trenutku sodeluje v 
obrambi proti toči 26 aktivnih 

oseb, v tej ekipi pa so piloti, ko-

piloti in radaristi. To število lju-

di zaenkrat popolnoma zadovo-

ljuje aktivnost za eno letalo. Če 

bomo aktivirali tudi drugo leta-

lo, pa se bo ta številka seveda 

povečala, kajti posadke imamo 

na voljo, tudi za dve letali.

� Stran 24

Spodnje Podravje � V Letalskem centru Maribor opozarjajo:

Po toči zvoniti je prepozno!
Neurja s točo so že skoraj stalnica vsakega poletja, tudi letos smo na območju Spodnjega Podravja doživeli že vsaj tri taka 
neurja, ki pa na srečo niso bila tako uničujoča kot pred leti. 

9. dni

še

Letali{~e Mo{kanjci pri Ptuju

3. september
www.po l imaraton.s i
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Po naših občinah
Ormož � Najprej 
bodo opozarjali, 
potem kaznovali

Stran 5

Boks � Uradno: 
Zavec z Bertom 3. 9. 
v Mississippiju

� Stran 11
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višino protihrupne zaščite in 

njen obseg. Dravske elektrar-

ne so na območju Slovenje 

vasi pripravljene financirati 

zeleno zasaditev, treba pa bo 

pridobiti dovoljenja lastnikov 

zemljišč. Ne bo pa možno po-

globiti zaliva za vzpostavitev 

ribjega lovišča. Na območju 

Hajdoš se pri širitvi kanala 

postavljajo zahteve pri uredi-

tvi športnega igrišča, ker se je 

kanal razširil neposredno do 

igrišča. Tako bo treba zgraditi 

ograjo primerne višine, prav 

tako pa tudi lastništvo špor-

tnega igrišča, ki je v tem tre-

nutku še vedno v lasti DEM. 

Kar pa zadeva ureditev po-

možnega igrišča na območju 

nekdanjega kartodroma, kar 

je bila želja vaščanov Hajdoš, 

je odgovor Zavoda za varstvo 

narave, da bi ureditev le-tega 

dodatno ogrozila življenjski 

prostor že redkim in ogrože-

nim živalskim vrstam.
MG

znav, osnovnošolci si bodo 

izbrali košček lojevca in ga 

pričeli obdelovati s primer-

nimi orodji, pričakujem, da 

se jim bodo kmalu pridružili 

tudi starši, ki bodo lahko po-

segli tudi po večjih kamnih, 

ki zahtevajo več vztrajnosti. 

Na delavnici Rezbarjenja v 

les bodo osnovnošolci da-

nes rezljali v borove skorje, 

jutri bodo iz leskovih vej iz-

delovali loke in v nedeljo še 

bakle s topljenim voskom. 

Za prijetno vzdušje v par-

ku bodo poskrbeli na glas-

beno-plesnih delavnicah Z 

glasbo po Sloveniji, ki bodo 

potekale vsak dan od 16. do 

18. ure. Od 18. do 20. ure 

pa bosta vzporedno pote-

kali delavnici Tolkalistični 

odklop, na kateri se bodo 

lahko otroci preizkusili na 

različnih tolkalih (djembe, 

ksilofon, vibrafon, boben, 

bongo, timpbala, conga in 

zvončki) in Ustvarjalni ples, 

kjer bodo mladi ob glasbi 

spoznavali osnovni način 

gibanja, značilen za afriški 

kontinent. Vsak dan pa se bo 

ob 17. uri pričela delavnica 

Za mikrofonom in kamero, 

na kateri bodo otroci vsak 

dan sproti naredili plan za 

pripravo reportaže, nato pa 

jo izvedli v živo po posame-

znih delavnicah. V soboto 

se bodo pričele še delavni-

ce za najmlajše Pravljica z 

jogo, ki bodo potekale med 

16. in 18. uro, med 16. in 20. 

uro pa bo aktivna delavnica 

izdelave afriškega nakita, 

starše pa vabijo na zanimiv 

sklop predavanj O energiji 

narave. Prvega avgusta se bo 

festivalsko prizorišče razširi-

lo še na dvorišče ptujskega 

gradu z dvema zanimivima 

delavnicama Modrotisk bla-

ga in Srednjeveški plesi, ki 

bosta potekali od 16. do 18. 

ure, v Sončnem parku pa bo 

tega dne les zamenjala glina. 

Pri izvedbi programa nam 

bodo pomagali tudi Društvo 

za waldorfsko pedagogiko, 

PeTV, KUD Allegro, Glasbe-

na šola Karola Pahorja Ptuj, 

Plesna družina Gea, lončar-

ski atelje Lorna in Črtomir, 

Pokrajinski muzej Ptuj, dru-

štvo Cesarsko-kraljevi Ptuj, 

Fundacija Elerin in Knjižni-

ca Ivana Potrča Ptuj,« je pred 

začetkom novega ptujskega 

festivala, namenjenega spod-

bujanju in krepitvi otroške 

ustvarjalnosti, povedala Na-

talija Resnik Gavez.
MG

Da bi jih rešili v zadovolj-

stvo prizadetih krajanov, so 

imenovali dve komisiji, ki ju 

sestavljajo člani sveta obči-

ne Hajdina in predstavniki 

vaških odborov obeh naselij, 

ki se redno sestajajo s pred-

stavniki investitorja, DEM, je 

povedal župan občine Hajdi-

na Stanislav Glažar. Pogajanja 

se nanašajo na izvedbo po-

trebnih investicij, da bi bilo 

življenje v obeh naseljih kljub 

širitvi kanala normalno. V Slo-

venji vasi je zahteva po uredi-

tvi protihrupne ograje zaradi 

preselitve kartodroma, ki ima 

novo lokacijo v Slovenji vasi. 

V DEM so pripravljeni po-

staviti protihrupno ograjo, 

v ta namen bodo opravili 

meritve na štirih lokacijah, 

dve bo določila pogajalska 

skupina, dve pa bo določil 

projektant. Na osnovi opra-

vljenih meritev bodo določili 
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Hajdina � Še o širitvi kanala SD-1

Probleme bodo reševali s pogajanji
Na območju širitve kanala SD-1, investicije DEM, so se v občini Hajdina pojavili nekateri problemi, najbolj pa na območju dveh naselij, Slovenje vasi in Hajdoš.

Razlika med, pred in po
Sredi poletja, četudi je kakšne dneve bolj 

kislo vreme, je seveda poglavitna zadeva 

večine ljudi preživljanje dopusta. No, vsaj 

upam, da večina ljudi še vedno lahko do-

pustuje, pa čeprav je to samo nekaj dni v 

najcenejšem hotelčku ali kampu.

Ker dopust je pač za večino slovenskih dopustnikov mor-

je in plaža in pika. Aja, pa lahko še kakšna nadpovprečna 

količina popitih piv in podpovprečna količina garderobe 

na teleščkih. Ampak v bistvu me to sploh ne zanima, veli-

ko bolj zanimivo je opazovati ljudi pred preživetim pole-

tnim dopustom in po njem. Namreč, pred dopustom ima 

življenje čisto poseben smisel, cilj in namen. Treba je pač 

iti delat ali vsaj iti v službo, da se nabere še kakšen cekin 

za poletna razvajanja. In kljub vse bolj vročemu pričako-

vanju poletnega lenarjenja pod borovci je breme službe 

precej lahko, saj se ja dela za dopust, ki bo kmalu tu. Pred-

dopustniki so videti praviloma kar evforično srečni ...

Kaj pa potem? Po dopustu? Jasno, da so vsi podopu-

stniki še čisto pod vtisi preživetega valovanja morja in je 

redno slišati, da se sploh še niso uspeli aklimatizirati, kaj 

šele prav zagrabiti za delo. Tisti prvi dnevi, prvi teden, je 

sploh kritično, čeprav je še veliko čebljanja o dopustnih 

dogodivščinah in užitkih. Toda potem, drugi teden, ko so 

takšni pogovori bolj ali manj izpeti in ko tudi izgovori 

o težkem „preklopu“ iz počitniškega v delovni tempo ne 

pridejo več v poštev, se z dopustniki zgodi nekaj prav po-

sebnega; najlažje bi bilo to poimenovati kar podopustna 

depresija. Nimam pojma, ali je takšno stanje v medicini že 

dokazano, definitivno pa obstaja. Namreč, če je življenje 

pred dopustom imelo nek smisel in cilj, ga zdaj ni več na 

vidiku, pač pa se začenja omenjena podopustna depresija 

s spoznanjem, kako je življenje pravzaprav brezveze. Na-

slednji poletni dopust je namreč zamaknjen v tako daljno 

prihodnost, da nima nobenega pozitivnega učinka. No, 

saj se potem, skozi enolične jesenske dneve ta depresija 

umakne melanholiji in vdanosti v usodo, dokler se kolo 

spomladi naslednjega leta spet ne zavrti po istem tiru.

In če zdaj mislite, da je vse povedano le tolažba za vse 

nas, ki poletnega dopusta ne bomo doživeli, vam dam či-

sto prav. Saj nam je res tolažba, ampak niti ne tako slaba, 

ker je vse to res. Kar poglejte si malo bližnje in sodelavce, 

ko se bodo vrnili z dopusta ...
Simona Meznarič

Uvodnik

Foto: Črtomir Goznik

V občini Hajdina oziroma naseljih Slovenja vas in Hajdoše so za reševanje problemov ob širitvi kana-
la imenovali dve pogajalski komisiji˝.

Gre za prvi tovrstni festi-

val, ki bo potekal v Sončnem 

parku pri dominikanskem 

samostanu in na ptujskem 

gradu. Kot je na včerajšnji 

tiskovni konferenci poveda-

la predstavnica društva Čar 

griča Natalija Resnik Gavez, 

bodo že danes začeli šest 

različnih tem oziroma delav-

nic v Sončnem parku. »Vsak 

dan bo od 16. do 20. ure po-

tekala delavnica Ko kamen 

spregovori, v kateri bodo 

našli svoje mesto vsi člani 

družine. Predšolski otroci se 

bodo v peščeni reki prepu-

stili raziskovanju čutnih za-

Ptuj � Začetek prvega festivala otroške ustvarjalnosti

Aktivno preživljanje počitnic 
za otroke in starše
Teden dni po začetku največjega poletnega festivalskega dogajanja na Ptuju, prejšnji petek se je 
začel 3. festival Art Ptuj 2011, ki združuje 3. glasbeni festival Arsana in 9. mednarodni festival so-
dobne umetnosti, danes na Ptuju odpira svoja vrata tudi AYE-festival 2011, festival otroške ustvar-
jalnosti v organizaciji društva Čar griča, ki bo trajal do 3. avgusta in se letos dogaja prvič. Gre za 
festival, ki je dobil mesto tudi v projektu EPK 2012 – Ptuj partner.



Koproducenti namreč še 

niso dobili v podpis pogodb, 

čeprav so bile prve obljube o 

tem, da bodo pogodbe podpi-

sane že oktobra lani. Od takrat 

pa do danes se je podpis pre-

stavljal iz tedna v teden. De-

žurna krivca za to pa naj bi bila 

tako MO Ptuj kot Zavod 2012 

Maribor, ki pa se odgovornosti 

vsak na svoj način otepata: v 

Mariboru pravijo, da so krivci 

doma na Ptuju in obratno. Vse 

pa naj bi izviralo iz tega, da naj 

bi MO Ptuj nasprotovala zvi-

šanju sredstev za glavna pro-

tagonista festivala. Prvotno je 

bilo dogovorjeno, da dobi Art 

Stays skupaj 30 tisoč evrov, 

Arsana pa 40 tisoč evrov, Za-

vod je prvotno dogovorjena 

sredstva povišal, in sicer na 40 

tisoč evrov za Art Stays in 60 

tisoč za Arsano, ki naj bi do-

bila še dodatnih 7 tisoč evrov 

za postavitev premične strehe 

na dvorišču minoritskega sa-

mostana. V MO Ptuj pa naj bi 

Ptuj � Art festival 2011

Festival pred bankrotom?
Pred tednom dni se je z velikimi pričakovanju na Ptuju pričel letošnji festival Art Ptuj 2011. Po te-
dnu dni dogodkov, ki Ptujčane in druge ljubitelje glasbe in umetnosti vseh vrst vabijo na številne 
dogodke, skupaj se jih bo do zaključka festivala, 5. avgusta, zvrstilo okrog 100, ko se bodo za me-
sec dni odprla številna razstavišča z deli letošnjih udeležencev 9. festivala sodobne umetnosti, 
pa je pričakovano udarila vest o velikih finančnih težavah festivala, celo o njegovem bankrotu.
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Foto: Črtomir Goznik

S fotografske razstave – Mesta: Tanje Verlak, Mateja Sitarja in 
Stojana Kerblerja

Foto: Črtomir Goznik

Polna dvorana na ptujskem gradu

Foto: Črtomir Goznik

Prvi del svetlobnih instalacij ART STAYS - avtorji Manfred Kieln-
hofer (AT), Christoph Luckeneder (AT), Mounty R.P. Zentara (AT), 
Alexandre Murucci (BR)

Foto: Črtomir Goznik

Koncert komorne glasbe: Srečanje generacij

Foto: Črtomir Goznik

Glasbeno-plesni projekt Ma'a (voda po arabsko) je izdelek vsestranskih umetnikov, ki se ob prepletu glasbeno-plesnih tradicionalnih 
prvin orienta ter sodobnih umetniških elementov podajajo v svet Bližnjega vzhoda in njegove mističnosti, hkrati pa opozarjajo na med-
kulturni dialog, ki ga sodobni svet vse preveč zanemarja.

Foto: Črtomir Goznik

Glasbena predstava: PsychoPATTYa sexualis, vrnitev porno dive 
v Muzikafeju

Foto: Črtomir Goznik

Koncert udeležencev mladinskih glasbenih delavnic v CID-u

v okviru EPK pripravljali neke 

nove projekte, zato naj bi več 

ne podpirali „samo“ že znane 

akterje zgodbe EPK 2012, tem-

več tudi neke nove, za katere 

naj bi se ogrel tudi ptujski žu-

pan Štefan Čelan, ki je prvotno 

podpiral le preverjene. Ker 

koproducenti pogodbe niso 

podpisali pred festivalom, so 

si skušali nekaj denarja izpro-

siti pri Javnih službah, društvu 

Art Stays so posodili okrog 

4600 evrov, Arsani pa nič. Da 

festival lahko poteka, mu Mla-

den Delin in Jernej Forbici po-

sojata lasten denar, vsak doslej 

10 tisoč evrov, poleg tega se 

tudi zadolžujeta, Jerneju For-

biciju so že blokirali račun. Ar-

sana pa se za sedaj srečuje „le“ 

še z grožnjo z izvršbami. Tik 

pred zaključkom redakcije pa 

je prišlo sporočilo, da se bodo 

danes ob 12. uri na Ptuju do-

bili Milan Čander, programski 

direktor Zavoda 2012 Maribor, 

Mladen Delin v imenu Arsane 

in Jernej Forbici v imenu Art 

Staysa, ki naj bi se končno do-

govorili o podpisu pogodbe, v 

kakšni višini, pa se v tem tre-

nutku ne ve.
MG



Direktorica Milica Šavora 
je povedala, da je bila gneča 
velika, saj so zabeležili, da si 
je gradivo izposodilo kar 205 
članov. Če prištejejo še tiste, ki 
uporabnike v knjižnico spre-
mljajo, pa se je verjetno ta dan 
v knjižnici obrnilo čez 250 
obiskovalcev. Tudi izposoja je 
bila rekordna, saj so si uporab-
niki izposodili čez 500 enot 
knjižničnega gradiva. Številke 
kažejo, da je julij letošnji rekor-
den mesec tako po obisku kot 
tudi po izposoji. To v knjižnici 
pripisujejo slabšemu vreme-
nu in temu, da poskrbijo, da 
se novosti, še sveže iz tiskarn, 
po najkrajši poti znajdejo na 
njihovih policah in so na voljo 
uporabnikom.

Najbolj brani naslovi so po-
dobni kot v drugih knjižnicah, 
med odraslimi je najbolj prilju-
bljena Kathleen E. Woodiwiss, 
visoko pa sta uvrščen tudi Per 
Petterson in Dan Brown ter 
knjiga Tito in tovariši Jožeta 
Pirjevca. Veliko se izposojajo 
tudi turistični vodniki, Ormo-
žani so se letos še posebej ve-
liko zanimali za Rim. Pri mla-
dini je daleč pred vsemi J. K. 
Rowling z različnimi deli zna-
menitega Harrya Potterja. Pri 
cicibanih pa je najbolj prilju-
bljen avtor Marcus Pfister in 
različne dogodivščine njegove 
mavrične ribice. Mnogi upo-
rabniki knjižnico obiskujejo 
tudi vsak teden.

Knjige na dopustu
V ormoški knjižnici so si to 

poletje omislili zelo pohval-
no akcijo in se odpravili iskat 
bralce tja, kamor poleti najraje 
zahajajo – na bazen. „Po vzoru 
radovljiške knjižnice smo se 
tudi v ormoški knjižnici odlo-
čili, da ponudimo obiskoval-
cem bazena možnost izposoje 
knjig na kopališču. V ta namen 
smo za knjižni kotiček izbrali 
skupno 130 knjig. Gre za do-
ločene izvode knjig od lepo-
slovja za odrasle in otroke do 
različnih odpisanih časopisov 
in revij. Gre za lahkotnejše 
čtivo, ki je navduševalo bralke 
v 80. letih, številni pa radi po 
njem posegajo še danes, in pri-
ljubljene kriminalke. Za mladi-

no imamo Harrya Potterja, Pet 

prijateljev in podobno. Med 

knjigami pa je tudi kakšen no-

belovec. To našo dodatno po-

nudbo smo poimenovali Knji-

ge na dopustu. Vsaka knjiga je 

opremljena z nalepko z logoti-

pom knjižnice, bralci pa si jih 

lahko vzamejo v kotičku pri 

vhodu. Pred odhodom domov 

jih vrnejo na isto mesto, če pa 

želijo knjige do konca prebrati 

doma, jih lahko odnesejo s se-

boj in jih vrnejo čez nekaj dni. 

Časopisov in revij pa ni treba 

vračati. Že po treh tednih smo 

dodali nove izvode odpisanih 

revij, saj jih obiskovalci očitno 

pridno prebirajo. Videti pa je, 

da posegajo tudi po knjigah,“ 

je povedala Milica Šavora.

V knjižnici so opozorili še 
na storitev, ki bi uporabnikom 
med počitnicami utegnila priti 
prav. Telefonska storitev omo-
goča avtomatsko podaljševa-
nje roka vrnitve izposojenega 
gradiva in obenem posreduje 
tudi aktualne informacije, po-
vezane s knjižnico. Storitev se 
lahko uporabi kadarkoli, saj 
deluje vse dni v tednu nepreki-
njeno 24 ur. Telefonski številki 
sta 031 90 90 41 in 01 563 49 
41. Za podaljšanje izposojene-
ga gradiva je treba imeti veljav-
no člansko izkaznico in v bazi 
knjižnice vpisan rojstni datum, 
ki se uporablja kot koda za 
vstop v sistem podaljševanja.

Za konec počitnic pripra-
vljajo 23. avgusta v okviru fe-
stivala Poezija in vino pesniški 
slovanski večer, na katerem se 
bodo predstavili štirje pesniki 
iz Slovaške, Poljske, Hrvaške in 
Slovenije.

Knjižnico obiskujejo obča-
ni vseh treh občin, ki opažajo 
prostorsko stisko in prenatrpa-
nost polic knjižnice, s katero 
se soočajo. Zato je velika želja 
zaposlenih, da bi lahko razši-
rili knjižnične prostore. To se 
zdi sedaj relativno preprosto 
uresničljivo, saj je muzej s se-
litvijo v pristavo že sprostil do-
ločene prostore v gradu, ki so 
direktno povezani s knjižnico 
in bi jih bilo mogoče brez te-
žav uporabiti.

Viki Ivanuša

Od tod in tam
Vitomarci � Zlata poroka pri Rojsovih

V soboto, 23. julija, sta zlato poroko v krogu do-
mačih in prijateljev praznovala Terezija, rojena leta 
1942, in Janko Rojs, rojen leta 1941, iz Vitomarcev. Pr-
vič sta se poročila 23. julija leta 1961 v Vitomarcih. Janko je 
delal v gradbeništvu, kjer je dočakal tudi upokojitev, Terezi-
ja je skrbela za družino in gospodinjstvo. V zakonu se jima 
je rodilo pet sinov, v jeseni življenja pa ju razveseljujejo štir-
je vnuki, vnukinji Ana in Ajda ter vnuka Aljaž in Blaž. Že 
pred leti sta na prigovarjanje otrok izpregla, tako da delata 
le toliko, kolikor jima je v veselje. Končno sta si lahko vzela 
čas za druženje s svojimi najdražjimi, prijatelji, za obisk 
toplic, za izlete. Domači in vsi, ki so jima čestitali ob 50-let-
nici skupnega življenja, so jima zaželeli še veliko zdravih 
in zadovoljnih let, da bi uživala v sadovih svojega dela.

MG

Ljutomer � 7. Grossmannov festival

Šestdnevno dogajanje na 7. Grossmannovem fe-
stivalu filma in vina v prleški prestolnici bo dose-
glo vrhunec na sobotni zaključni slovesnosti, ko 
bo nagrado za življenjsko delo hudi stari maček 
prejel eden najpomembnejših neodvisnih film-
skih ustvarjalcev vseh časov Menahem Golan. Na-
grado Hudi maček pa bo posebna komisija, ki ji predseduje 
Srb Dinko Tucaković, podelila najboljšemu celovečernemu 
digitalnemu filmu. Nagrajen bo eden od naslednjih filmov: 
Maske in Prenos (Nemčija), Pohabljanje (ZDA), Striženje 
(Srbija) in Žalostna balada za trobento (Španija). Pode-
ljen bo še Slakov hudi maček za najboljši kratki film in 
hrupni maček za najboljši glasbeni dokumentarec. Sicer 
pa je organizatorjem festivala uspel nevsakdanji podvig, 
saj so v Ljutomer privabili 89-letnega Christopherja Leeja, 
angleškega filmskega igralca, ki je nastopal v rekordnih 
266 filmih. Lee in soproga sta nastanjena v Dvorcu Jeruza-
lem, svetovni kinematografiji pa je znan zlasti po vlogah v 
filmih Drakula in Gospodar prstanov. Na srečanju z novi-
narji in obiskovalci festivala je Lee predstavil nekaj svojih 
uspešnic, predzadnji dan festivala (petek) pa se bo v Ljuto-
meru družil s filmskimi ustvarjalci, ki bodo v pričakovanju 
objave nagrajenih filmov.

NŠ

Ormož � Na Ormoškem med počitnicami veliko berejo

Gneča v knjižnici
Splošna knjižnica Franca Ksavra Meška v Ormožu ima v počitnicah zelo veliko dela in obiskovalcev, 
dnevno okrog 200. Čeprav poletje ni ravno največja sezona za branje, ponavadi je več časa pozimi, 
pa so minuli jesenski ponedeljek zabeležili rekordni obisk.

Foto: NŠ
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Kot je uvodoma povedal 
Mladen Delin, umetniški vodja 
glasbenega festivala Arsana, je 
s tem ptujsko festivalsko doga-
janje dobilo novo širino in ka-
kovost, ki jo želijo v prihodnje 
le še nadgrajevati. Ptujčani so 
z nakupom vstopnice izrazili 
solidarnost z Japonsko, ki jo 
je marca letos prizadel kata-
strofalni potres, zatem pa še 
cunami. Zbrali so okrog tisoč 
evrov, ki jih bosta umetnika v 
imenu Ptujčanov izročila po-
moči potrebnim. Miha Rogina 
si je v živo ogledal posledice 
te naravne katastrofe, ki so ne-
pojmljive, zato so se odločili, 
da bo ptujski koncert v celoti 
dobrodelen, da se tudi Ptuj 
vpiše med tiste, ki pomagajo 
žrtvam te katastrofe. „Hvala, 

ker ste pomagali Japonski v 
teh težkih trenutkih. Upam, da 
ste na koncertu uživali,“ pa se 
je v slovenskem jeziku za po-
moč zahvalila Sae Lee.

Koncert vrhunskih ume-
tnikov je v slavnostno dvora-
no ptujskega gradu 26. julija 
pritegnil številne ljubitelje 
glasbene umetnosti, ki so na 
petem glasbenem večeru leto-
šnjega festivala lahko ponov-
no prepričali, da Ptuj premore 
izjemne glasbenike, ki nekaj 
pomenijo v svetovnem merilu, 
in da z njimi vred kvalitetno 
raste tudi ptujsko festivalsko 
dogajanje, ki ga za svojega 
prepoznajo tudi vrhunski sve-
tovni glasbeniki. Miha Rogina 
in Sae Lee sta z najvišjimi oce-
nami zaključila podiplomski 

študij, nato pa z najvišjimi 
ocenam diplomirala še iz ko-
morne glasbe. S svojimi nasto-
pi sta kot duo Kalypso prejela 
številne odlične kritike na 
koncertih po Avstriji, Franciji, 
Hrvaški, Italiji, Sloveniji, Špa-
niji, Tajski in na Japonskem. 
Za svoje izjemno muziciranje 
sta prejela prve nagrade na 
mednarodnem tekmovanju 
komorne glasbe Carlo Soliva 
v Italiji in mednarodnem tek-
movanju za ansamble FNAPEC 
v Parizu. Pohvalita pa se lahko 
tudi z impresivno solistično 
kariero. Na repertoarju imata 
izvirne kompozicije za sakso-
fon in klavir, sodobno glasbo, 
jazz, etno, tango in lastne tran-
skripcije.

MG

Ptuj � Dobrodelni koncert za Japonsko

Nova širina ptujskega 
festivalskega dogajanja
V slavnostni dvorani ptujskega gradu sta v sklopu glasbenega festivala Arsana in 3. festivala Art 
Ptuj 2011 koncertirala Ptujčan, saksofonist Miha Rogina, in Sae Lee (Japonska) na klavirju, ki se-
stavljata duo Kalypso. Koncert z naslovom Ples za Japonsko je bil dobrodelen, prav tako tudi poto-
pisno predavanje S kolesom po Japonski Mariborčana Simona Eržena, ki je potekalo v grajski kleti 
ptujskega gradu.

Foto: Viki Ivanuša

V minulih deževnih dneh bralci niso bili na kopališču, zato je bilo 
toliko več obiskovalcev v knjižnici, tudi najmlajših.

Foto: Črtomir Goznik

Duo Kalypso, ki ga sestavljata Ptujčan Miha Rogina (saksofonist) in Sae Lee (Japonska) na klavirju, 
je koncertiral v slavnostni dvorani ptujskega gradu.



„Če bi se ljudje držali pred-

pisov na prometnem področju 

in javnega reda in miru, redar-

ske službe ne bi potrebovali, 

ker pa ni tako, smo se v občini 

Ormož prav tako odločili, da 

to službo uredimo. Prvi posku-

si ureditve te službe segajo že 

v pretekli mandat, ko se zaradi 

nasprotovanja v občinskem 

svetu to ni dalo narediti, sedaj 

pa so se svetniki le strinjali,“ 

je povedal župan Alojz Sok in 

dodal, da so bili razlogi za izbi-

ro takšne oblike organizacije 

predvsem racionalnost, eko-

nomičnost in organiziranost 

službe, saj en redar ne bi mogel 

opraviti vsega dela, ker narava 

dela zahteva prisotnost redarja 

v različnih delih dneva, tudi 

ponoči in čez vikend. Upošte-

vati je treba tudi dopust, bolni-

ško odsotnost, izobraževanja, 

vse to pa onemogoča organi-

zacijo s samo enim redarjem, 

zato so v Ormožu menili, da 

je bolje urediti to dejavnost 

skupaj z vsemi občinami v 

Spodnjem Podravju. Občino 

bo to letno stalo med 9.000 in 

10.000 evrov ob predpostavki, 

da bo država še naprej sofinan-

cirala funkcioniranje te službe 

kot doslej.

Skupna medobčinska upra-

va Spodnje Podravje, ki je 

pričela delovati junija 2009, 

s priključitvijo občin Ormož, 

Sv. Tomaž in Središče ob Dravi 

deluje že na območju 19 ob-

čin, je povedal Robert Brkič, 

vodja medobčinske redarske 

službe. Naloge redarske služ-

be so nadziranje varnega in 

nemotenega prometa na vseh 

cestah v naselju, varujejo ceste 

in okolje na občinskih cestah 

in državnih cestah v naselju, 

vzdržujejo javni red in mir in 

skrbijo za varnost na občin-

skih javnih poteh, rekreacij-

skih poteh in drugih javnih 

površinah. V praksi pomeni 

to tudi pristojnost v primerih 

vandalizma, pisanja, risanja po 

objektih, beračenja na javnih 

krajih, kampiranja.

V upravi se zavedajo, da bo 

treba najprej intenzivno pre-

ventivno delovati, se spozna-

vati z občani in posebnostjo 

terena ter se omejiti na izre-

kanje opozoril brez pravnih in 

materialnih posledic. Gotovo 

pa si bodo zapisali registrske 

številke kršiteljev, da ne bi 

koga večkrat opozarjali za isti 

prekršek. V pomoč bodo tudi 

občini, saj ji bodo posredovali 

različne predloge in pobude 

v zvezi s prometno ureditvijo, 

signalizacijo, ovirami in po-

dobnim, kar bodo opazili pri 

svojem delu. Tesno bodo sode-

lovali tudi s policijo, saj so na 

področjih, kjer delujejo, uve-

dli utečeno prakso, da večkrat 

na mesec opravljajo skupne 

patrulje s policisti pristojne 

policijske postaje. Izvajajo pa 

tudi različne preventivne ak-

cije, recimo ob začetku in ob 

koncu šolskega leta.

Če ne bo šlo zlepa ...
Kdor se ne bo odzval opozo-

rilom in izboljšal svojih navad, 

pa se bo srečal z neprijetnejšo 

platjo redarske službe – z glo-

bami in prekrškovnimi postop-

ki. Brkič je povedal, da največ 

kršitev naštejejo v mirujočem 

prometu, kjer globe po veljav-

nem zakonu znašajo od 40 do 

120 evrov. Najvišjo vsoto bodo 

morali odšteti junaki, ki parki-

rajo na pločnikih, parkiriščih, 

namenjenih invalidom, in v 

območju za pešce brez veljav-

ne dovolilnice. Neupravičeno 

parkiranje na zakupljenih (be-

lih) parkirnih mestih pa vas 

bo stalo 40 evrov.

Da si osvežimo spomin: v 

modri coni lahko v Ormožu 

parkirate s parkirno uro 1 uro, 

potem pa je treba vozilo uma-

kniti ali prilagoditi parkirno 

uro, v belih conah pa z dovo-

lilnicami, ki so naprodaj na ko-

munalnem podjetju.

Na vprašanje, kaj storiti, ko 

na vašem zakupljenem belo 

zarisanem parkirnem pro-

storu parkira nekdo drug, so 

nam povedali, da bodo redar-

ji menda imeli razumevanje 

za rešitve v stilu parkiranja v 

modri coni z dovolilnico na 

armaturni plošči, nikakor pa 

ne bodo imeli milosti v takem 

primeru pri parkiranju na 

pločniku. Seveda pa zakupnik 

parkirnega mesta lahko pokli-

če redarsko službo, če mu kdo 

zaseda parkirno mesto, ki ga 

plačuje. Redarji bodo delali 

namreč tudi po prijavi obča-

na, ki ugotovi kršitev. Pri tem 

želijo imeti tudi podatke o pri-

javitelju, ki pa ostanejo za krši-

telja neznani. Prijave je možno 

med delovniki podati na sedež 

medobčinskega redarstva na 

telefonsko številko 7482995 

ali na Občino Ormož.

Redarska služba dela v dveh 

izmenah od 7. do 22. ure, po 

potrebi pa tudi ponoči, ko 

pričakujejo večjo verjetnost 

kršitev. Za občino Ormož ima-

jo določen fond ur, ki jih bodo 

tedensko opravili, trdno začr-

tanega delovnika redarji ne 

bodo imeli. „Ure si vsekakor 

ne boste mogli popravljati po 

redarjih,“ je zagotovil Robert 

Brkič.

Alojz Sok je ob koncu pove-

dal, da občina lahko kadar koli 

iz skupne občinske uprave iz-

stopi ali pa na njo prenese še 

katero od dejavnosti. Župan 

menda načrtuje, da bi z novim 

letom v okviru skupne uprave 

uredil tudi delovanje inšpek-

cijske službe.
Viki Ivanuša
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Ormož � S prvim avgustom ponovno redarska služba

Najprej bodo opozarjali, 
potem pa tudi kaznovali
Na Ormoškem zadnja leta redarske službe ni bilo, zato so se občani malo odvadili razmišljati o tem, da ni 
dobro pustiti avtomobila parkiranega kjer koli, celo na pločnikih so bili tu in tam parkirani. Od 1. avgusta 
naprej bodo vozniki v Ormožu ponovno ne le iz varnostnih, ampak tudi iz finančnih razlogov malo bolje 
razmislili, kje in kako bodo parkirali, saj bodo na ulicah ponovno redarji.

Foto: Viki Ivanuša

Robert Brkič, vodja medobčinske redarske službe, in župan Alojz 
Sok sta s tiskovno konferenco želela seznaniti občane z novo služ-
bo in jih opozoriti, da bo od 1. avgusta, še posebej pri parkiranju, 
potrebno več reda.

Redarska služba opozar-
ja vse invalide, da so stare 
parkirne karte za invalide 
– modre z znakom invalid-
skega vozička, ki jih še ve-
dno uporablja večina ljudi, 
ki so upravičeni do teh kar-
tic, neveljavne že od leta 
2009. Upravičence poziva-
jo, da si na Upravni enoti 
priskrbijo veljavne kartice 
s sliko upravičenca.

Razlogi za sprejem sicer iz-

jemno neprijazne poteze so 

v neugodnem sofinanciranju 

projekta v višini pod 40 od-

stotkov ocenjene vrednosti 

projekta, pomanjkanje sred-

stev za naložbe v ljutomerski 

občinski blagajni ter slabo 

načrtovanje in precenjevanje 

lastnih zmožnosti. Občina Lju-

tomer je leta 2008 na razpis 

ministrstva za šolstvo in šport 

prijavila več kot tri milijone 

vreden projekt ureditve ŠRC, 

ki je bil tudi odobren. Mini-

strstvo je zagotovilo milijon 

evrov, v skladu z dogovorom 

pa bi naložba morala biti ure-

sničena do 15. septembra 

letos. Leta 2009 je bila zgraje-

na komunalna infrastruktura 

proti hipodromu in parkirišča 

ob Športno-izobraževalnem 

centru (ŠIC) ter dovozna ce-

sta do ŠIC, urejen je bil ko-

njeniški muzej ter izdelane 

spremembe ureditvenega na-

črta za ŠRC Ljutomer. Stroški 

projekta so v tem letu znašali 

okoli 844 tisoč evrov, od tega 

je MŠŠ sofinanciralo 281 tisoč 

evrov. Lani je bila naročena 

projektna dokumentacija za 

ureditev celotnega območja 

letnega kopališča v Ljutomeru 

in nogometnih igrišč. Stroški 

so leta 2010 znašali okoli 100 

tisočakov, od tega iz blagajne 

MŠŠ 33 tisoč evrov. Oktobra 

lansko leto se je s podpisanim 

aneksom spremenil terminski 

načrt izvedbe del, po katerem 

bi bilo treba letos na letnem 

kopališču izgraditi garderob-

no-sanitarni prostor, obstoje-

či objekt preurediti v prostor 

za igralce tenisa, postaviti 

gostinski objekt in tobogan 

z iztočnim bazenom, urediti 

ogrevanje otroškega bazena, 

poleg ureditve okolice bazena 

in teniških igrišč pa bi po spre-

menjenem terminskem planu 

morali tudi obnoviti igrišče za 

odbojko na mivki in mize za 

namizni tenis ter urediti igri-

šča za badminton in košarko. 

Vrednost del je bila ocenjena 

na 1,2 milijona evrov. 

Prihodnje leto bi bilo treba 

na nogometnem stadionu za 

okoli 870 tisoč evrov urediti 

dve pomožni nogometni igri-

šči in novo igrišče z umetno 

travo, sanirati atletske objekte, 

zgraditi tribuno in garderobe 

ter obnoviti obstoječi objekt 

NK Ljutomer. Občina Ljuto-

mer bi morala lastna sredstva 

za realizacijo celotnega projek-

ta zagotoviti v letih 2009, 2010 

in 2011, kar pa se ni zgodilo. 

Kot je na seji občinskega sveta 

povedala ljutomerska županja 

Olga Karba, se je z neizvedlji-

vostjo tega projekta soočilo 

že prejšnje občinsko vodstvo, 

saj mu ni uspelo zagotoviti 

dva milijona evrov v obdobju 

2009–2011. Zaradi tega je 12. 

oktobra 2010, po prvem kro-

gu volitev, občina Ljutomer 

sklenila dopolnitev k pogodbi 

o sofinanciranju in preložila 

delno zagotavljanje sredstev 

iz leta 2011 v leto 2012. Gre za 

dejstvo, da je prenos pogod-

benih obveznosti v leta 2011 

in 2012 posledica nerealnega 

načrtovanja takratnega občin-

skega vodstva. Tovrstni projekt 

ni vključen v letošnji občinski 

proračun, ker ni predvidenih 

nerealnih prihodkov, so pa v 

načrtu razvojnih programov 

predvidena sredstva v višini 

1,8 milijona evrov (od tega 

sredstva MŠŠ v višini 684 ti-

soč evrov), toda po mnenju 

županje tudi v prihodnje ob-

čina tega denarja ne bo uspela 

zagotoviti. Še en razlog več za 

zaustavitev nadaljnjega ure-

janja športnega centra. Slabo 

načrtovan projekt in zavajanje 

javnosti z nerealnimi obljuba-

mi bodo v prvi vrsti občutili 

športniki in rekreativci, nič 

manj tudi številni občani, ki 

svoj prosti čas namenjajo od-

dihu in sprostitvi na športnih 

površinah ljutomerskega špor-

tno-rekreacijskega centra.
NŠ

Ljutomer � Občinski svetniki potrdili odstop od projekta

Zaustavitev  ureditve športnega centra
Ljutomerski občinski svetniki so sprejeli odločitev, da se nadaljnja ureditev Športno-rekreacijskega centra (ŠRC) Ljutomer zaustavi. S tem občina Ljutomer kot 
investitorka odstopa od projekta ureditve športno-rekreacijske in turistične infrastrukture v ŠRC Ljutomer in bo iz proračuna vrnila okoli 360 tisoč evrov, ki jih 
je ministrstvo za šolstvo in šport že nakazalo iz razpisa.

Foto: NŠ

Ob obstoječem objektu pri vstopu na letno kopališče bi v skladu s projektom moral stati gostinski 
lokal, ki pa ga ne bo.



kmetiji je pestro, dela ti nikoli 

ne zmanjka. Če te delo veseli, 

potem nobeno delo ni težko,« 

je povedala. Lovrenčičeva sta 

zadovoljna, ker tudi sin in hčer-

ka rada primeta za delo, ko je 

potrebno. Marko nadvse rad 

pomaga v silosu, Urška pa se 

najraje zadržuje v kuhinji.

Kmetija Lovrenčičevih se 

ukvarja s prašičerejo, ki je no-

silna dejavnost, v kombinaciji 

z govedorejo in poljedelstvom. 

V enem turnusu vzredijo za 

Farme Ihan 480 prašičev, bolj 

intenzivno se s prašičerejo 

ukvarjajo od leta 1997. Ker pa 

se od prašičereje ne da živeti, 

se ukvarjajo tudi z govedore-

jo, trenutno je v hlevu okrog 

50 glav, pove gospodar Franc. 

Vseh površin, ki jih obdelujejo, 

je 42 ha, od tega je 34 ha njiv, 

ki jih v dveh tretjinah zaseda 

koruza, na preostanku pa so 

pšenica in oljne buče, osem 

ha pa zavzema košenina in 

pašniki. Od lani se ukvarjajo 

tudi s prodajo bučnega olja, ki 

ga pridelajo iz doma posuše-

nih bučnic. V lasti imajo 15 ha 

površin, ostalo zemljo imajo v 

najemu. Leta 2006 so postavili 

tudi velik silos, kapacitete 340 

ton sveže koruze, vseskozi pa 

se trudijo, da bi se kmetija čim 

bolj modernizirala, da bi bilo 
življenje in delo na njej lažje.

Stanje v slovenskem kme-
tijstvu je takšno kot v ostalem 
slovenskem gospodarstvu, 
pravi Franc Lovrenčič s kme-
tije leta 2011 v MO Ptuj. »Če-
prav nisem najbolj pristojen 
za ocenjevanje naše kmetijske 
politike, je tako kot povsod 
v gospodarstvu; primanjkuje 
denarje za vse naložbe, ki bi 
jih bilo treba izvesti, zato se je 
stanju treba prilagoditi tako, 
kot se moramo tudi v družini. 
Na naši kmetiji nimamo nekih 
velikih načrtov, želimo pa si, da 
bi v roku dveh do treh let poso-
dobili govedorejske hleve.« Do-
pust je na kmetiji, ki se ukvarja 
z živinorejo, problem, povesta 
Lovrenčičeva, zato si daljše 
odsotnosti ne moreta privo-
ščiti. V poštev pridejo le krajši 
izleti, za zdaj jima to zadostuje, 
da lahko malo izprežeta. Malo 
večji dopust pa načrtujeta za 
prihodnje leto. Okolica Lovren-
čičeve domačije je vzorno ure-
jena, veliko je najrazličnejšega 
sadnega drevja, češenj, bre-
skev, marelic, tudi jagodičevja. 
Marljiva gospodinja Katarina iz 
njih pripravlja odlične marme-
lade in sladice.

MG
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„Letošnje tekmovanje je po-
tekalo pod taktirko naše sekci-
je za viseče kegljanje, ki jo vodi 
Jože Janžekovič. Tekmovanje 
je bilo v vročem vremenu, 
vendar naših tekmovalk in tek-
movalcev to sploh ni motilo, 
tako so bili zavzeti z igro. Raz-
položenje pa nikakor ni bilo le 
tekmovalno, ampak predvsem 
veselo in družabno, z veliko 
smeha in navijanja. Druženje 

nam pomaga, da pozabimo 
vsakdanje težave, ki nas spre-
mljajo, saj pregovor pravi, da 
sta smeh in šport pol zdravja, 
to pa je tisto, kar upokojenci 
najbolj potrebujemo,“ je med 
drugim povedal predsednik 
DU Gorišnica Vili Horvat, ki 
je tudi pozdravil vse zbrane 
na tekmovanju. Ob njem sta 
tekmovalce pozdravila in jim 
želela čim boljše rezultate 

še predsednik medobčinske 
zveze društev upokojencev 
Ormož Mirko Novak in gori-
šniški občinski svetnik Janko 
Šuman.

Po koncu tekmovanja so bili 
pokali razdeljeni tako: zlati 
pokal za prvo mesto med mo-
škimi si je prikegljala ekipa DU 
Podgorci 2, srebrnega ekipa 
DU Velika Nedelja, bronaste-
ga pa ekipa DU Ormož. Med 

tekmovalkami so slavile do-
mačinke, ekipa DU Gorišnica, 
srebrni pokal je pristal v rokah 
ekipe DU Ivanjkovci, bronasti 
pa v rokah ekipe DU Ormož 1.

Kegljači in kegljačice iz vrst 
upokojencev v občini Gori-
šnica, ki se redno udeležujejo 
medobčinskih kegljaških lig, 
so letos sicer ustanovili tudi 
svojo občinsko ligo. „Upoko-
jenci v naših vaseh so namreč 

ustanovili svoje kegljaške eki-
pe, zato nas je dovolj za občin-
sko ligo. To je dokaz, da se ta 
panoga športa med upokojen-
ci zelo hitro širi, predvsem v 
severovzhodni Sloveniji. Pri-

zadevamo si, da bi bila ta vrsta 

športa priznana v ZDUS, ena-

kopravno z ostalimi športnimi 

panogami, ki jih gojijo upoko-

jenci,“ je še povedal Horvat.
SM

Gorišnica � Tretje tekmovanje v visečem kegljanju

Smeh in šport sta pol zdravja
Društvo upokojencev (DU) Gorišnica, ki je športno izjemno aktivno, je julija organiziralo tretje tekmo-
vanje v visečem kegljanju za pokal občine Gorišnica. Letos se ga je udeležilo kar 155 upokojencev v 
enaintridesetih ekipah iz štirih občin: Gorišnice, Ormoža, Središča ob Dravi in Svetega Tomaža.

Foto: arhiv DU Gorišnica

Zlata pokala na tretjem tekmovanju v visečem kegljanju sta pre-
jeli ženska ekipa DU Gorišnica in moška ekipa DU Ormož 1.

Na kmetiji leta 2011 v Krčevi-
ni pri Vurbergu 37 živijo Franc 
in Katarina s sinom Markom, ki 
obiskuje Srednjo strojno šolo 
Ptuj, in hči Urška, ki je konča-
la osnovno šolo in bo šolanje 
nadaljevala v Ekonomski šoli 
na Ptuju, ter Francijeva mama 
Ivana, za katero vsi nadvse lepo 
skrbijo. Gospodar Franc je v 
imenu družine povedal, da so 
na priznanje naj kmetija MO 
Ptuj za leto 2011 zelo pono-
sni. Je priznanje za delo, ki so 
ga doslej že opravili, hkrati pa 
obveza za prihodnje, da bodo 
še naprej pridno delali, da se 
ne bi že jutri ustavili. Franc že 
od malih nog živi na kmetiji, 
kmečko delo je spoznal že zelo 
zgodaj, tega dela je tudi najbolj 
vajen, trenutno se ne vidi nikjer 

drugje kot v kmetijstvu, pa tudi 

izpregel ne bo še tako kmalu, 

pove. Preden se je v celoti po-

svetil kmetovanju, v letu 1981 

je že prevzel očetovo polovico 

kmetije, pozneje pa v celoti, 

je kot izučeni kovinar nekaj 

let delal v mariborski Metalni, 

da je tudi ob blizu spoznal, ka-

kšno je delo v tovarni, ki tudi 

ni bilo lahko. Kljub službi pa 

je bilo treba vsako popoldne 

še prijeti za delo na kmetiji, ki 

ga ni nikoli zmanjkalo. Ko se je 

kmetija začela širiti, pa ni več 

šlo skupaj, da bi še naprej ho-

dil v službo, čeprav so jim stroji 

delo olajšali. Tudi žena Katari-

na, ki je po poklicu vrtnarka, je 

bila v službi le kratek čas, v Kr-

čevino pri Vurbergu se je pre-

selila iz Dvorjan. »Življenje na 

Ptuj � Kmetija leta 2011 v MO Ptuj

Delajo in se trudijo po najboljših močeh
Izbor Kmetija leta je ena od tradicionalnih prireditev ob prazniku MO Ptuj. Letošnji nagrajenki sta kmetija Lovrenčič iz Krčevine pri Vurbergu 37, ki je kmetija leta 
2011 v MO Ptuj, posebno priznanje za ohranjanje tradicije življenja na vasi in arhitekturne dediščine pa je letos pripadlo kmetiji Prosenjak iz Brstja 22. 

Foto: Črtomir Goznik

Lovrenčičevi iz Krčevine pri Vurbergu 37
Foto: Črtomir Goznik

Lovrenčičeva kmetija

Foto: Črtomir Goznik

V enem turnusu vzredijo 480 prašičev za Farme Ihan



Ivan Likavec kljub visoki 

starosti živi sam v hiši, v kate-

ri sta dolga desetletja srečno 

in zadovoljno živela z ženo 

Miro, ki je umrla dobro leto 

nazaj. Preko storitve pomoč 

na domu, ki jo nudi Center 

za starejše občane Ormož, ga 

vsak dan obišče Vesna Antolič, 

ki poskrbi, da je vse urejeno in 

na svojem mestu. Njeno druž-

bo ima Ivan Likavec zelo rad, 

saj ima občutek zanj in se zelo 

dobro razumeta. Redno ga 

dvakrat na teden obišče tudi 

pastorka Biba Tržan, ki živi 

v Mariboru, pogosto pa tudi 

pastorek Božo Kuharič iz Mur-

ske Sobote. Takrat je v hiši spet 

malo bolj živahno. Ob 105. roj-

stnem dnevu se je doma zbra-

la vsa družina, čestitat pa so 

mu prišli tudi številni prijate-

lji, sosedje in znanci. Spomnili 

so se ga tudi v lokalni skupno-

sti in ob tej posebni priložno-

sti sta mu v imenu občine in 

krajevne skupnosti čestitala 

župan Alojz Sok in predsednik 

KS Ormož Vlado Hebar. Ivan 

Likavec se je rodil 7. julija leta 

1906 v Zgornji Kungoti pri Ma-

riboru. Otroštvo je preživel v 

Pesnici, kjer so imeli trgovino 

in gostilno. Leta 1921 so ga po-

slali učit v trgovino k stricu Ku-

hariču v Ormož, kjer je bil kot 

trgovec zaposlen vse do leta 

1940. Nato je odprl v Ormožu 

lastno trgovino. Med vojno so 

ga internirali v zloglasno tabo-

rišče Dachau, od koder se je po 

osvoboditvi vrnil v domovino. 

Po vrnitvi domov se je zaposlil 

v Kmetijskem kombinatu Or-

mož, leta 1951 pa se je poročil 

z Miro, vdovo pokojnega bra-

tranca Kuhariča, ki je v zakon 

pripeljala tri otroke.

Slavljenec Ivan Likavec 

kljub visoki starosti živi kva-

litetno življenje. Zjutraj si še 

sam pripravi zajtrk, potem pa 

gre rad na vrt med vrtnice. Le 

noge mu pri tem nagajajo, saj 

ga ne ubogajo več povsem do-

bro. Prav to ga najbolj jezi, ko 

pravi, da je starost kazen, kajti 

telo več ne more slediti umu, 

ki je še vedno gibčen in iskriv. 

Tudi to, da malo slabše sliši, je 

v tej častitljivi starosti gotovo 

običajno. Vendar ga to ne ovi-

ra pri spremljanju televizije, 

lani si je kupil povsem nov 

model, kjer ga zlasti zanimajo 

športne oddaje. Čas mu hitreje 

mine tudi med branjem knjig, 

ki ga zelo zaposluje. Vsak dan 

prebere dnevno časopisje, re-

dno prebira Štajerski tednik, 

vsak teden pa tudi revije v hr-

vaškem in nemškem jeziku.
Viki Ivanuša

Toda medtem ko se je ta ve-

lika večina občin nekako na 

tiho, čeprav z grenkim prio-

kusom, sprijaznila s tem, da ji 

pristojno ministrstvo najmanj 

za leto ali dve (zelo verjetno 

pa še več) ne bo pomagalo pri 

izgradnji ali prenovi vzgojnih 

in izobraževalnih zavodov, se 

je vodstvo občine Destrnik 

odločilo drugače – spisalo je 

pritožbo na sklepe MŠŠ, v ka-

teri navaja: „Občina Destrnik 

se je prijavila na javni razpis za 

zbiranje predlogov projektov 

za sofinanciranje investicij v 

vrtcih in osnovnem šolstvu v 

Republiki Sloveniji in za vklju-

čitev v načrt razvojnih pro-

gramov v proračunskem letu 

2011. Petega julija letos je spre-

jela sklep o izbiri in obvestilo 

o neizboru, iz katerega izhaja, 

da se je Občina Destrnik uvr-

stila na 74. mesto in pridobila 

33 odstotkov oz. 99,9952 točk. 

Komisija za pripravo razpisne 

dokumentacije za vodenje 

in izvedbo zgoraj navedene-

ga razpisa je v teku odprtega 

roka ponovno pozvala vse ob-

čine, ki so se prijavile na javni 

razpis, da ponovno posredu-

jejo podatke o številu odklo-

njenih otrok za vpis v vrtec. 

Občina Destrnik je ponovno 

posredovala podatek o številu 

odklonjenih otrok v občini na 

zadnji dan lanskega leta, iz ka-

terega je razvidno, da je število 

odklonjenih otrok nič, ter po-

dala še dodatno obrazložitev, 

in sicer: Občinski svet Obči-

ne Destrnik je sprejel sklep o 

razširitvi vrtca na štiri skupine 

otrok (trenutno so primerni 

pogoji le za dve skupini). Na-

dalje je Občinski svet Občine 

Destrnik s sklepom omogočil, 

da se dva prostora pri šoli ure-

dita za potrebe vrtca in tako 

Foto: Viki Ivanuša

Potem ko se je hrup ob veliki rojstnodnevni obletnici polegel, je 
Ivan Likavec spet v svojem miru, vedno pa je vesel obiska pastor-
ke Bibe Tržan in pastorka Boža Kuhariča, ki ga redno obiskujeta.

Foto: SM

Da si v Destrniku res želijo sodoben in otrokom prijazen vrtec, so 
dokazali tudi z avtorsko igro na letošnjem občinskem prazniku.
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Ormož � Ivan Likavec praznoval 105. rojstni dan

Čestitke ob 105. rojstnem dnevu
Ivan Likavec iz Vinarske ulice v Ormožu je 7. julija praznoval 105 rojstni dan. Jubilant je kljub visoki 
starosti odličen sogovornik, ki se rad pošali in ima izvrsten spomin za vse podrobnosti. Še vedno ga 
zanima vse, kar se dogaja okoli njega, še posebno rad pa ima šport in skrb za vrtnice na svojem vrtu.

Destrnik � Nezadovoljni z odločitvijo MŠŠ

Ustavni spor na sodišču?
Velika večina spodnjepodravskih občin, razen dveh ali morda treh izjem, je bila precej razočarana 
nad končnim vrstnim redom sofinanciranja naložb v vrtce in osnovnošolske prostore, ki ga je Mini-
strstvo za šolstvo in šport (MŠŠ) objavilo julija letos.

Medtem ko je bila v hajdin-

skem delu v celoti urejena, 

tudi z javno razsvetljavo, pa 

je bil ptujski del vsa ta leta 

brez razsvetljave, četudi je ta 

postavljena, je vsa ta leta še ni 

bilo mogoče prižgati. Kot je te 

dni povedal vodja oddelka za 

gospodarske javne službe, ka-

kovost in investicije MO Ptuj 

Janko Širec, naj bi bila po ne-

kajletnih prizadevanjih konč-

no urejena vsa dokumentacija, 

potrebna za izdajo uporabne-

ga dovoljenja, najbolj pa se je 

zatikalo pri urejanju odnosov 

z Eletrom Maribor glede trans-

formatorske postaje. 

Razsvetljavo ob ptujskem 

delu obkanalske ceste naj bi 

prižgali v roku treh tednov.
MG

Ptuj � Po več letih čakanja

Obkanalska cesta 
končno z razsvetljavo
Obkanalska cesta, ki poteka na območju dveh občin, 
Ptuja in Hajdine, je bila zgrajena že pred tremi leti. 

Foto: Črtomir Goznik

Foto: SM

Varstvo za destrniške malčke je zaenkrat zagotovljeno v osnovni šoli (na posnetku), kjer pa ni niti 
ustreznih sanitarij, niti osvetlitve, niti zunanjih igralnih površin ...

se je stanovanjski del ob šoli v 

prvem in drugem nadstropju 

preuredil v začasne igralnice 

za potrebe vrtca. Predmetni 

učilnici sta omogočili uredi-

tev dveh dodatnih igralnic, 

kjer je bilo pod slabimi pogoji 

omogočeno varstvo 35 otrok 

in bi komisija pri vrednotenju 

dejansko morala upoštevati ta 

podatek pri številu odklonje-

nih otrok. Te igralnice so brez 

sanitarij, garderob in potreb-

nih komunikacij. Vrtec Destr-

nik tako danes deluje v treh 

etažah, povezanih z ozkim, 

1,2 metra širokim stopniščem. 

Vrtec nima skupnega prostora 

za zaposlene, niti ločenih sani-

tarij zanje. Stavba vrtca nima 

aktivnega prezračevanja, prav 

tako ni rezervnega izhoda v 

primeru požara. Dostop do 

objekta po stopnišču onemo-

goča samostojno komunikaci-

jo otrok, tako da morajo star-

ši svoje otroke po stopnicah 

nositi. V vrtcu ni nobenega 

komunikacijskega prostora ali 

skupne igralnice. Tudi sanita-

rije ne zadostujejo predpisa-

nim normativom. Strokovne 

delavke v vrtcu nimajo po-

trebnih prostorov za strokov-

no pripravo svojega dela. Na-

ravne svetlobe je v prostorih 

vrtca premalo, saj so v stavbo 

vgrajena zelo ozka okna. Ve-

liko dodatno težavo predsta-

vlja prehranjevanje otrok, saj 

morajo zaposleni prinašati 

hrano iz šolske kuhinje, ki je 

dve etaži pod prvo skupino 

vrtca, starejša skupina pa se 

prehranjuje v šolski jedilnici, 

do katere morajo premagati 

več kot 50 stopnic. Nadalje 

vrtec neposredno ob zgradbi 

nima zunanjih igralnih povr-

šin. Začasno urejeno igrišče je 

oddaljeno več kot 200 metrov, 

da pa pridejo otroci do njega, 

pa morajo dvakrat prečkati 

državno cesto. Kljub dodatni 

obrazložitvi pri ponovnem 

točkovanju nismo pridobili 

dodatnih odstotkov oziroma 

točk. Glede na navedena dej-

stva in na to, da na izdani sklep 

ni možna pritožba, Občina De-

strnik razmišlja, da bi sprožila 

upravni spor pred Upravnim 

sodiščem.“

Župan Franc Pukšič sicer do-

kaj realno ocenjuje, da s pritož-

bo ne bodo uspeli, kljub temu 

da morajo otroci v destrni-

škem vrtcu res bivati v povsem 

neprimernih prostorih. Kot še 

pravi, bi moralo ministrstvo 

pri točkovanju upoštevati tudi 

neprimerne razmere oziroma 

pogoje bivanja vrteških otrok, 

ne le „čakalne vrste“, sicer pa 

v Destrniku nikakor ne razmi-

šljajo, da bi starše z otroki „pu-

stili pred vrati“ oz. na čakalnih 

vrstah. Vsaj dokler bodo še kje 

imeli kaj prostora ...
SM



Letošnji dan gasilcev GZ Or-

mož je gostilo PGD Loperšice, 

ki je obenem praznovalo tudi 

100 let obstoja. Ker je domači 

gasilski dom pretesen za ta-

kšno množično prireditev, so 

se gasilci zbrali pod šotorom, 

ki so ga postavili na bližnjem 

travniku. Goste je najprej poz-

dravila glasba Pihalnega orke-

stra Ormož v počitniški zased-

bi pod vodstvom Slavka Petka. 

Paradni mimohod je bil zaradi 

slabega vremena okrnjen, a je 

bil prihod številnih praporov 

na prizorišče dogajanja prav 

tako zelo lep. Kulturni pro-

gram so pripravili mladi ga-

silci, zapeli pa so tudi ljudski 

pevci KD Janeza Trstenjaka s 

Huma.

Zbrane je najprej pozdravil 

predsednik PGD Loperšice To-

mislav Plojer, ki je predstavil 

tudi zgodovino društva. Pred 

100 leti se je zbralo 27 vašča-

nov, ustanovnih članov bodo-

čega gasilskega društva, ki naj 

bi svojo vas organizirano varo-

vali pred ognjem. Število čla-

nov društva je bilo v začetku 

bolj skromno kakor tudi kakor 

oprema, ki so jo uporabljali za 

gašenje požarov. Že leta 1912 

so zgradili gasilski dom, kjer 

so danes garaže in skladiščni 

prostori. Društvo je razpola-

galo tudi z ročno brizgalno, 

ki so jo leta 1935 zamenjali za 

motorno. Ker se je število čla-

nov večalo, so leta 1947 zače-

li graditi nov gasilski dom, ki 

so ga dokončali v štirih letih. 

Z leti so posodabljali opremo 

kakor tudi znanje in usposo-

bljenost gasilcev, saj brez tega 

ni uspešnega prostovoljnega 

gasilskega dela, je poudaril To-

mislav Plojer. V stoletni zgodo-

vini društva se je menjalo več 

generacij predanih gasilcev. 

Društvo danes šteje skupno 

144 članov. Od tega je kar 59 

članic. Društvo ima 67 gasil-

cev in 21 pripravnikov, pa tudi 

mladine jim ne manjka, saj je v 

njihovih vrstah kar 13 mladin-

cev in 14 pionirjev.

Prireditev je s svojo priso-

tnostjo počastil častni pred-

sednik GZ Slovenije Ernest 

Eöry, ki je obudil spomine na 

številne proslave, ki se jih je v 

preteklosti udeleževal na Or-

moškem in so vedno minile v 

duhu prostovoljstva in pomoči 

tistim, ki pomoč potrebujejo. 

Povedal je, da GZ Ormož hodi 

po pravi poti in dobro skrbi za 

članstvo, strokovnost in opre-

mljenost društev, česar pa ne 

bi mogli doseči brez tesnega 

sodelovanja z lokalno skupno-

stjo in občani.

Zbrane je pozdravil tudi 

podpredsednik GZ Slovenije 

Janez Merc, ki je 40. dan gasil-

cev GZ Ormož primerjal z de-

lovno dobo človeka, ki v tem 

obdobju da vse, kar je lahko 

dal v življenju. Tudi GZ Ormož 

je imela razgibano pot in v 

preteklosti, ko je bilo obdobje 

razbijanja zvez, so se na držav-

ni ravni spraševalo, ali jim bo 

uspelo preživeti. „Kljub temu 

je zmagala stroka. Zmagale pa 

so tudi ideje in vrednote, ki so 

pred 100 leti združile napre-

dne prebivalce Loperšic, da so 

ustanovili društvo. Zmagujejo 

vrednote človečnosti, huma-

nosti, čut do ljudi,“ je pouda-

ril Merc in spomnil na dobre 

rezultate, ki so jih na gasilski 

olimpijadi v Kočevju dosegle 

tri podravske ekipe, ki so bile 

v samem vrhu. Omenil je še 

spremembo statutov zveze in 

društev, kar je zahtevna nalo-

ga, rezultat pa mora na koncu 

služiti interesom gasilstva. Če-

prav je Merc zadovoljen, da se 

ustanavljajo društva posebne-

ga pomena, ki bogatijo in raz-

vijajo duh humanosti v družbi, 

meni, da gasilstvo ostaja nekaj 

posebnega: „Mi smo prosto-

voljci le ko vstopimo v društvo. 

Od takrat naprej pa nič več ni 

prostovoljno, od takrat naprej 

je sirena zakon. In če narediš 

kaj narobe, te čakata sodišče 

in kazen, če pa v akciji preveč 

tvegaš, lahko tvegaš tudi svoje 

zdravje ali življenje. Naše na-

loge niso več prostovoljne, so 

profesionalne in zahtevne do 

skrajnosti, zato od družbe pri-

čakujemo ustrezen odnos.“

Na Ormoškem ta odnos tudi 

gojijo, saj GZ, društva in lokal-

na samouprava delujejo z roko 

v roki, v imenu občine pa se je 

gasilcem za njihov nesebični 

prispevek zahvalil župan ob-

čine Ormož Alojz Sok. Priredi-

tve so se udeležili tudi župan 

sosednje središke občine Jurij 

Borko, podžupan Zlatan Fa-

fulić in predsednik krajevne 

skupnosti Vlado Hebar.

Ob koncu uradnega dela 

prireditve so predstavniki GZ 

Ormož Jože Šterman, Tonček 

Lisjak in Marta Žnidarič pode-

lili številna gasilska priznanja.
Viki Ivanuša

Loperšice � 40. dan gasilcev Gasilske zveze Ormož

Praznovali tudi 100 let PGD Loperšice
Minuli konec tedna so gasilci Gasilske zveze Ormož praznovali 40. dan gasilcev. Osrednji praznik gasilstva na Ormoškem je 
bil tokrat, za razliko od minulih let, v bolj jesenskih kot poletnih razmerah. Običajno vročino razbeljenega julijskega sonca je 
zamenjala občutna ohladitev z obilico dežja, ki je organizatorjem povzročil precej preglavic.
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Foto: Viki Ivanuša

Dogodka so se udeležili številni gostje, ki so zbranim gasilcem 
izrazili hvaležnost in priznanje za njihovo delo.

Aninski tek, ki je sicer ne-

uradni „naslednik“ Borlskega 

teka iz časov, ko je bila občina 

Cirkulane le del občine Gori-

šnica, vsa leta poteka po ne po 

posebno zahtevni krožni pro-

gi z višinsko razliko slabih 30 

metrov skozi občinski center, 

kjer je tako start kot cilj teka.

Fantje in moški so se pome-

rili na daljši, 7050 metrov dol-

gi progi (trije krogi), ženske 

pa na nekaj krajši, 4750 me-

trov dolgi progi (dva kroga).

Letos je v absolutni konku-

renci vseh tekačev, ne glede 

na starost, slavil Tadej Kaluža 

iz Ljubljane, drugi je bil Marko 

Vračič iz Miklavža na Dravskem 

polju, tretji pa Zdenko Klemen-

čič iz Črešnjevcev. Med Cirku-

lančani se je najbolje odrezal 

David Hameršak, za njim pa 

sta se uvrstila še Matevž Štum-

berger in Matej Krajnc. Sicer 

pa je v najmlajši starostni kate-

goriji dečkov do 14 let najboljši 

čas odtekel Klemen Kropec, v 

drugi starostni kategoriji od 15 

do 18 let je bil najhitrejši Matej 

Krajnc, v tretji kategoriji od 19 

do 35 let je zmagal Tadej Ka-

luža, v kategoriji od 36 do 50 

let je slavil Mario Vračič, med 

veterani nad 51 let pa je bil naj-

hitrejši Ivan Golob.

V ženski konkurenci pa je 

letošnja absolutna zmagovalka 

postala znana Daneja Grando-

vec, drugo mesto je zasedla 

Helena Javornik in tretje Moj-

ca Grandovec (vse tri iz Mari-

bora). Med domačinkami iz 

Cirkulan se je kot najhitrejša 

tekačica izkazala Andreja An-

žel, za njo pa sta se uvrstili še 

Marija Hutinski in Vanja Anžel. 

V posameznih starostnih kate-

gorijah pa so bile zmagovalke 

naslednje: med deklicami do 

14 let Lea Ladič, v kategoriji od 

15 do 18 let Marina Hutinski, v 

kategoriji od 19 do 35 let Da-

neja Grandovec, v kategoriji 

od 36 do 50 let Helena Javor-

nik, med veterankami pa je le-

tos zmagala Bernarda Ivančič.

Predsednik Športnega 

društva Cirkulane, ki je bilo 

organizator prireditve, Ivan 

Hemetek, je ob koncu teka po-

vedal, da so z udeležbo nadvse 

zadovoljni, prav tako pa tudi 

z vremenom, saj so tek uspeli 

izpeljali praktično brez ka-

pljice dežja, čeprav je temno 

nebo ves petkov večer grozilo 

z močnim nalivom. „Tokratni 

Aninski tek je bil tudi medna-

rodni, saj so bili med tekmo-

valci ne le tekači in tekačice iz 

vseh koncev Slovenije, ampak 

so prišli tudi iz Hrvaške,“ je še 

povedal Hemetek.

Sicer pa so si posebna pri-

znanja zaslužili tudi najmlajši 

in najstarejši tekači in tekačice; 

najmlajša letošnja tekmovalka 

na Aninskem teku je bila komaj 

osemletna Klara Kropec, naj-

mlajši tekač 11-letni Klemen 

Kropec (oba s Ptujske Gore), 

najstarejša tekačica je bila 

72-letna Lojzka Bratuša, najsta-

rejši tekač pa kar 80-letni Polde 

Dolenc (oba iz Maribora).
SM

Cirkulane � Peti Aninski tek

Rekordna udeležba
Na petem Aninskem teku se je kljub napovedi slabega vremena zbralo 
doslej rekordnih 108 tekačic in tekačev v petih starostnih kategorijah, 
od komaj osemletnikov do tistih, ki so si na ramena naložili že krepko čez 
šest ali sedem križev.

Foto: SM

Na letošnjem petem tradicionalnem Aninskem teku se je zbralo rekordnih 108 tekačev in tekačic; 
najmlajša tekmovalka je štela komaj 8 let, najstarejši tekač pa polnih 80.

Foto: Viki Ivanuša

Kljub slabemu vremenu se je na prireditvi zbralo lepo število gasilk in gasilcev, po uradnem delu pa 
je sledilo še veselo druženje.

Foto: Viki Ivanuša

Jože Šterman, Tonček Lisjak in Marta Žnidarič so ob tej priložno-
sti podelili tudi številna gasilska priznanja.



Kot je povedal predsednik 

vaškega odbora  in občinski 

svetnik Franc Šuen, je bil obisk 

kljub vsemu zadovoljiv: »Prav 

zaradi nevarnosti dežja smo 

postavili šotor, tako da so se 

vsi naši obiskovalci lahko ne-

moteno zabavali, seveda pa je 

izjemno slabo vreme nekoliko 

okrnilo ostale napovedane pri-

reditve v okviru dvodnevnega 

praznika. Tako so bili odpove-

dani skoki padalcev, okrnjena 

je bil tudi povorka starodob-

nikov, zaradi hudega naliva pa 

smo morali odpovedati tudi 

šaljive igre brez meja.«

Ne glede na okrnjen dvo-

dnevni program letošnjega go-

barskega praznika, pa so prav 

vsi obiskovalci lahko uživali v 

nepogrešljivem in slastno di-

šečem gobjem golažu, ki je že 

pravi zaščitni znak omenjene-

ga praznika. Skuhali in prodali 

so ga kar okoli 80 litrov, kljub 

številnim prošnjam ljubiteljev 

te jedi pa domači kuharji niso 

hoteli izdati recepta oziroma 

drobnih skrivnosti mojstrov 

gobjega golaža. Sicer pa so le-

tos gostje lahko poskusili tudi 

pražene gobe, seveda pa ni šlo 

niti brez gibanic.

Stalnica žamenskega gobar-

skega praznika so tudi razsta-

ve v naravnem okolju bližnje-

ga gozda, in sicer razstava 

številnih vrst gob, tako stru-

penih kot užitnih ter pogojno 

užitnih, h kateri se zadnji dve 

leti priključuje tudi razstava 

zdravilnih gob šitak in rejši, 

vedno bolj pa je obiskana tudi 

razstava zdravilnih zeli in ze-

lišč ter pripravkov iz njih. Svo-

je trofeje pa, kadar ni dežja, po 

gozdu, skozi katerega obisko-

valca vodi s slamo krita pot, 

razstavijo tudi lovci.

»Prva razstava gob je bila že 

leta 1977, med pobudniki pa 

smo bili Jože Golub, Anton ter 

Franc Kovačec in jaz. Dan pred 

prireditvijo smo odšli v gozd 

nabirat mah, listje, drevesa in 

nato v dvorani takratnega ga-

silskega doma ob zidu postavili 

oder za razstavo. Ustvarili smo 

pravo gozdno okolje. V nede-

ljo zjutraj nas je ob zori zbu-

dil zvok sirene in vabil v gozd 

nabirat gobe. Vsak je obiskal 

svoje 'punkte' za gobe. Pobrali 

smo tudi vse divje gobe oz. 'fr-

caje' in se vrnili v dvorano. Tu 

smo razstavili vse, kar smo na-

brali, opisali, kar smo vedeli ali 

so nam povedali drugi. Ob tem 

smo se tudi sami učili. Priredi-

tev je bila dobro obiskana in je 

navdušila obiskovalce, nam pa 

dala zagon za naslednje leto. 

Ker smo se zavedali, da je naše 

poznavanje gob preskromno, 

smo se vedno bolj navezovali 

na strokovnjake. Dobili smo 

ga predvsem v Antonu Polerju, 

poznavalcu gob, piscu knjig, 

entuziastu in našem nadalj-

njem dolgoletnem sodelavcu. 

Vedno bolj smo se zavedali 

pomena gob in s tem skrbi za 

okolje. Z ureditvijo letnega pri-

reditvenega prostora na igri-

šču smo uredili razstavo v na-

ravnem okolju bližnjega gozda. 

Bili smo edini v Sloveniji. Tako 

je posebej do izraza prišla naša 

razstava, ki smo jo postavili na-

ravnost v Obranov gozd, ki meji 

na naš prostor. Zato gre družini 

Obran iz Mezgovcev za prostor 

v gozdu in družinam Janžeko-

vič iz Mezgovcev, Burinovim, 

Kočevarjevim, Kovaččevim in 

Zagoršakovim iz Žamencev za 

parkirni prostor velika zahvala, 

da je ta praznik doživel tako ve-

liko dimenzijo. Da dober glas 

seže v deveto vas, je dokaz ta, 

da nas na tej prireditvi obisku-

jejo gobarji iz vse Slovenije: od 

Murske Sobote do Kopra,« je o 

začetkih in razvoju gobarskega 

praznika z razstavo povedal 

Franc Zagoršak.

Jasno pa je, da pravega pra-

znika ne more biti brez glasbe 

in plesa, za kar organizatorji 

prav tako vestno poskrbijo 

prav vsako leto.
SM
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Žamenci � 38. gobarski praznik

Gobji golaž teknil 
tudi v dežju
Organizatorji letošnjega že 38. tradicionalnega gobarskega praznika v 
Žamencih (tamkajšnje gasilsko društvo in vaški odbor) letos z vremenom 
nikakor niso imeli sreče, toda niti nizke temperature niti sivo nebo in de-
ževje niso pregnali pravih ljubiteljev gob in zabave.

Foto: SM

Žamenski gobarski praznik je daleč naokoli znan tudi po slastnem 
gobjem golažu; letos so ga nakuhali dobrih 80 litrov.
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Prvo razstavo gob v okviru tradicionalnega gobarskega praznika v Žamencih, ki je bila tudi letos 
dobro obiskana (na posnetku), so organizatorji pripravili že leta 1977. 



Učiteljski zbor Gimnazije 

Ormož se je pretekli mesec 

na konferenci ponovno izre-

kel za nadaljevanje postop-

kov za pridobitev dodatnega 

izobraževalnega programa 

Zdravstvena nega na gimna-

ziji. Enak sklep je sprejel tudi 

svet šole. Na šoli so zato usta-

novili delovno skupino, ki 

je izvedla anketno raziskavo 

interesnega okolja učencev 

za poklicne namene na oko-

liških šolah od podravske do 

pomurske regije.

Na šoli si dodatne progra-

me želijo že nekaj časa, saj je 

to poleg stabilnega gimnazij-

skega programa edina reši-

tev za malo šolo. V šolskem 

letu 2007/08 so pripravili 

obsežen elaborat, dve leti 

kasneje pa so tudi oddali vlo-

go za soglasje k razmestitvi 

programa Zdravstvena nega, 

ki pa ga niso dobili. V zvezi s 

tem je s prejšnjim ministrom 

za šolstvo Milanom Zverom 

župan Alojz Sok podpisal 

pismo o nameri, ki pa je z 

menjavo vlade izgubilo vsa-

kršno težo in pomen.

Ravnateljica Blanka Erhar-

tič meni: „V našem kraju je 

poleg programa Splošna gi-

mnazija neobhodno potreb-

no uvesti nov izobraževalni 

program Zdravstvena nega, 

ki bi zadostil potrebam oko-

lja in interesu dijakov, hkrati 

pa bi kot deficitarni kader na 

našem demografsko ogrože-

nem in socialno manj razvi-

tem področju pomenil za-

poslovanje glede na potrebe 

institucij, ki vključujejo zdra-

vstveno nego.“

Na nedavni seji tomaže-

vskega občinskega sveta je 

stališče gimnazije predsta-

vila Meta Puklavec, članica 

sveta Gimnazije Ormož. 

Poudarila je, da so se pred 

dvema letoma za ta program 

občine že izrekle, kar pome-

ni, da v okolju je potreba in 

želja. Zdravstvena nega se ji 

zdi dovolj širok program, ki 

nudi številne zaposlitvene 

možnosti, tudi iniciative po-

sameznika. „V manjše kraje 

srednje šole ne prihajajo in 

le tisti, ki so dovolj vztrajni, 

borbeni in so pripravljeni 

dovolj za to narediti, v teh 

neenakopravnih bojih zma-

gujejo. Država bi morala spo-

znati, da imamo tudi v naših 

krajih pravico do teh znanj,“ 

je prepričana Meta Puklavec, 

ki je opozorila tudi na slab 

ekonomski položaj, brezpo-

selnost, nizko izobrazbeno 

raven okolja, kjer imajo star-

ši precej slabše možnosti, da 

pošljejo svojega otroka na 

šolanje v oddaljeno šolo. Pri 

tem pa je treba upoštevati 

tudi vidik, da naj bi otroci 

do 19. leta živeli v domačem 

okolju. Veseli jo pripravlje-

nost občin, da projekt pod-

prejo in zagotovijo zagonske 

stroške. Poleg podpore ob-

čin pa je močan argument 

tudi 100–odstotna podpora 

zdravstva, saj si za uvedbo 

programa prizadevajo Cen-

ter za starejše občane, Psihi-

atrična bolnišnica Ormož in 

Zdravstveni dom Ormož.

Vlasta Zupanič Domajn-

ko, vodja projektne skupi-

ne, je govorila na podlagi 

dolgoletnega poznavanja 

razmer zdravstvene stroke: 

„Zavedamo se, da si je treba 

vzgojiti lasten kader iz svoje-

ga okolja, ki kaže dolgoroč-

no pripadnost. Zdravstvo 

je hitro rastoča dejavnost, 

saj so vedno večje zahteve 

po zdravstvenih storitvah, 

demografski pokazatelji 

pa so taki, da se starostna 

struktura viša, vedno več je 

starejših ljudi in kroničnih 

bolnikov. Obeti za zaposli-

tev so dobri. Ministrstvo za 

zdravstvo bo dodatno dode-

lilo zdravstvene programe 

na ruralnih področjih, krepi 

se patronaža, ker je vedno 

več pacientov, ki jo potrebu-

jejo, ker se krajšajo ležalne 

dobe v bolnici. Podpiramo 

srednjo zdravstveno šolo, ki 

je podlaga za študij. Mladim 

je treba omogočiti šolanje v 

domačem okolju, marsikdo 

se namreč zaradi socialnega 

stanja ne more šolati v Ma-

riboru ali Rakičanu. Vlasta 

Zupanič Domajnko je pre-

pričana, da gre za poklice z 

dobro zaposljivostjo doma 

in v tujini.

Izgledi za uspeh dodelitve 

dodatnega izobraževalnega 

programa pa kljub enotnosti 

okolja niso ravno veliki, saj se 

ministrstvo za prihodnja leta 

bolj kot za širitev programov 

navdušuje nad krčenjem le-

teh. Dobro pa kaže gimna-

zijskemu programu, saj se je 

letos na Gimnazijo Ormož 

vpisalo 29 bodočih dijakov, 

tako da pričakujejo razmesti-

tev oddelka in skupine. Med 

vpisanimi so tudi štiri dija-

kinje iz sosednje Hrvaške. V 

preteklosti je precej otrok 

iz obmejnih krajev Hrvaške 

obiskovalo zlasti osnovno 

šolo v Ormožu, slovenski 

dijaki pa so se radi odločali 

za kakšne srednješolske pro-

grame v Varaždinu, ki jih v 

Sloveniji ni bilo v bližini. Po 

dveh desetletjih prekinitve 

se bo ta praksa očitno nada-

ljevala. Sicer pa imajo še pro-

sta mesta in pričakujejo še 

kakšen vpis do 31. avgusta.
Viki Ivanuša

Do zadnjega diha ali nekaj 
počitniških bralnih skrivnosti

V tokratni Knjigar-

nici želim, spoštovani 

bralci, razkriti nekaj 

osebnega počitniškega 

branja, ki ga z veseljem 

priporočam tudi vam. 

Zgodilo se je, da sem 

na vrat na nos užila do-

pustniški teden in sem 

nekoliko brezglavo 

(no, kakšen poznava-

lec bi pripomnil, da 

kako drugače tudi ni 

pričakovati) spakirala 

nekaj počitniške šare, 

saj veste: ležalka in nekaj brisač za na plažo, nekaj hlač 

in majic, udobno obuvalo … No, najpomembnejša po-

čitniška oprema so knjige in vsako leto sem si dala kar 

nekaj opravka z izbiranjem najbolj pravih počitniških 

sopotnic. Pred dopustom sem se pehala za knjižnimi 

novostmi, tehtala, ali naj vzamem tri pošteno debele 

knjige, ali raje sedem drobnih, tako, za vsak dan eno. 

Včasih sem izbrala tako, da sem v poseben nahrbtnik 

naložila knjigo pesmi, pa eno s kratkimi zgodbami, pa 

eno »strokovno«, pa zbirko esejev, pa zbirko pravljic … 

Potem sem tovorila po dve stari klasiki, po dve hudi 

novosti, po dva romana za mlade bralce … Ja, bile so 

počitnice, ki sem jih preživela s kriminalkami … Am-

pak vsako leto sem se s kakšno knjigo zafrknila – ni in 

ni mi šla v branje, pa naj sem še tako skrbno tehtala. Si 

morete misliti, letos pa, ko sem potisnila nekaj knjig v 

potovalko, pa v cekar, pa kar tako, v avto, letos ne bi 

mogla dopustovati z bolje izbranim čtivom. Zanimivo, 

ugotavljam, da sem tako naključno izbrala sama avtobi-

ografska besedila.

Najprej sem se potopila v Božji odred (Paddy Doyle. 

Prevod Uroš Kalčič. Ljubljana: Učila, 2011). Prebrala 

sem jo na dušek, ker je tako iskrena, tako slogovno 

čista in hkrati tako neizmerno bridka, a na svojstven 

način je to tudi svetla zgodba o zmagi dobrega nad 

zlim, ki so ga odrasli sposobni zliti na otroke. Priznam, 

Božji odred ni sproščujoče branje, spomnil me je na 

razvpiti film Magdalenke; sem si kar oddahnila, ko sem 

segla po novi knjigi z naslovom Krsta po meri (Snježa-

na Mulić. Prevod Đurđa Strsoglavec. Ljubljana: Družba 

Piano, 2011). Kratke zgodbe, šestnajst jih je skupaj, so 

me navdušile z neverjetnim temačnim humorjem, ki 

ga avtorica skoraj poetično tke med otroške oči mlade 

pripovedovalke. Zgodbe, kot nekakšen omnibus, ali 

morda krpanka, slikajo življenje malih ljudi v Sarajevu. 

Zares, kot pravi prevajalka v spremni besedi, zgodbe za 

hitro branje in dolgo premišljevanje. 

Naslednje počitniško branje sem izbrala kar na do-

pustu. Tam, sredi Trebinja (t. i. Republika Srbska), ki 

ni neko razkošno turistično mesto, osrednji trg, velik, 

mogočna stoletna drevesa, kafiči vse naokoli, v senci 

dreves pa stojnice s knjigami. In najdem neznanko 

enega mojih najljubših pisateljev – Miljenka Jergovića! 

In kako prijetno je bilo poklepetati s prodajalcem, ki 

je poznal vse Jergovićeve knjige in je bil bojda njegov 

sošolec na faksu. Kratek avtobiografski roman Otac 

(Oče. Beograd: Rende, 2010) je enostavno še ena bra-

vura tega literarnega mojstra, ki ga imamo prevede-

nega tudi v slovenščino (Sarajevski Marlboro, Mama 

Leone, Dvorci iz orehovine, Ruta Tannenbaum, Zgodo-

vinska čitanka). Tudi v tej knjigi Jergović neverjetno 

secira, analizira medčloveške odnose in karakterje »na-

rodov in narodnosti« bivše Jugoslavije, vse, da bi razu-

meli te neverjetne ruševine hiše, ki se ji je reklo Jugo-

slavija. Prav tej hiši, bivšemu domovanju, pripada tudi 

legenda, avtor knjige Do zadnjega diha s podnaslovom 

Avtobiografski zapisi in refleksije (Rade Šerbedžija. 

Prevedla Maja Novak. Ljubljana: Študentska založba, 

2005). Njegovo umetniško visočanstvo in njegova ne-

verjetna izrazna moč postaneta s prebiranjem knjige 

Do zadnjega diha zaokrožena celota igralca, pesnika, 

pevca, filozofa in modreca.

In nocoj, v petek, 22. 7. 2010, bo pika na i počitniške-

mu branju in dopustu, ko bo v Minoritskem samosta-

nu nastopil veliki Rade Šerbedžija, mojster besede iz 

najpomembnejše in najbolj prave domovine na svetu – 

domovine, ki se kliče umetnost in je vsepovsod doma.
Liljana Klemenčič

petek � 29. julija 201110 Kultura, izobraževanje

Tednikova knjigarnicaOrmož � Gimnazija se poteguje za nov program

Zdravstvena nega 
je prava izbira
Gimnazija Ormož je ponovno pričela aktivnosti za nadaljevanje postopkov 
za pridobitev dodatnega izobraževalnega programa Zdravstvena nega na 
Gimnaziji Ormož. Tokrat so prošnjo za podporo naslovili na občinske svete 
okoliških občin, kjer so naleteli na zelo ugoden odziv in podporo.

Letos bodo ekipe po ce-

lem svetu reševale izziv na 

temo Kako ohraniti hra-

no varno? Skupine bodo 

morale poiskati načine za 

preprečevanje okuženja 

hrane. Vodja skupine treh 

do desetih otrok mora biti 

odrasla oseba, ki ne potre-

buje predznanja, saj naj bi 

otroci nalogo reševali sami. 

V okviru tekmovanja morajo 

ekipe sestaviti in programi-

rati svojega robota, ki rešuje 

različne naloge, pripravijo 

predstavitve svojega dela in 

vse to pokažejo na tekmova-

nju. V skupini razvijajo ideje, 

se posvetujejo s strokovnjaki 

iz okolice, eksperimentirajo, 

uporabijo svoje znanje, do-

mišljijo in predlagajo rešitve. 

Slogan slovenskega tekmova-

nja je Osvoji znanje - uresniči 

sanje! Prijave se zbirajo še 

do 20. septembra. Najboljša 

slovenska ekipa se bo v letu 

2012 udeležila Evropskega 

tekmovanja na Nizozem-

skem, z malo sreče pa tudi 

svetovnega festivala FLL v 

ZDA. (sta)

Slovenija � Mednarodno tekmovanje v robotiki

Mladi se lahko še prijavijo
Mladi med 9. in 16. letom starosti lahko od letos naprej tudi v Sloveniji sodelujejo v tekmovanju 
v robotiki First Lego League (FLL). Namen tekmovanja je na učinkovit in zabaven način mladim 
približati zanimanje za tehniko, naravoslovje in znanost, so sporočili iz Mladinske knjige, ki je tudi 
izvajalec projekta v Sloveniji.

Foto: Viki Ivanuša

Svetniki pri Sv. Tomažu so pozorno prisluhnili argumentaciji Mete Puklavec in Vlaste Zupanič 
Domajnko za umestitev izobraževalnega programa Zdravstvena nega na Gimnazijo Ormož in ga 
podprli.



O pomembnosti kondi-
cijske priprave Dejana Za-
vca pred njegovim dvobo-
jem z Američanom Andre-
em Bertom je nesmiselno 
izgubljati besede, saj gre za 
enega izmed najtrdnejših 
temeljnih kamnov, na kate-
rih lahko Dejan gradi svoj 
optimizem. Za ta del pri-
prav skrbi Tomi Jagarinec, 
ki je za Štajerski tednik raz-
kril številne podrobnosti o 
pripravah na dvoboj Zavec 
– Berto.

Bi lahko prekinitev tre-
ningov pred nekaj tedni 
negativno vplivala na Deja-
novo pripravljenost?

T. Jagarinec: »Nikakor ne, 
saj je bil odmor narejen ravno 
s ciljem, da bi bil Dejan 3. sep-
tembra še bolje pripravljen. S 
tega vidika ni bilo v procesu 
treninga nobene izgube, na-
sprotno: Dejan je začel po vrni-
tvi z dopusta trenirati s še več 
energije in volje. Popolnoma 
se zavedamo pomembnosti te 
borbe in tudi same lokacije – 
ZDA. Dejan tam ne bo branil 
naslova svetovnega prvaka, 
ampak ga bo napadal. Ne more 
si privoščiti čakanja na Bertove 
korake, ampak mora boksati 
podobno kot Ortiz, ki je Berta 
aprila ugnal. Otriz je namreč 
na tekmeca vršil nenehen 
pritisk in Dejan mora biti za 
takšen način boksanja v vrhun-

ski, življenjski pripravljenosti 
– tudi na '13. rundo'. Nikakor 
ne bo šlo, da bi v kakšni rundi 
'počival', ampak bo v vsaki šlo 
'na najvišjih obratih'. Berto je 
borec, ki zna izkoristiti vsak 
padec zbranosti, zato bo mo-
rala biti tudi koncentracija na 
najvišji možni stopnji.«

Mladost ali 
izkušnje?

Čemu dajete prednost: 
mladosti (Berto) ali izku-
šnjam (Zavec)?

T. Jagarinec: »Brez okleva-
nja bi se odločil za izkušnje. 
Berto je tipičen predstavnik 
ameriške šole boksa, je hiter, 
agresiven, divjaški, zelo si želi 
takoj pridobiti nazaj pas sve-
tovnega prvaka. Sam ravno v 
tem vidim priložnost za De-
jana, saj se lahko Berto v ta-
kšnem načinu hitro spozabi in 
Dejan bo s svojimi izkušnjami 
to znal kaznovati.«

V Južno Afriko ste šli 
osvajat lovoriko svetovne-
ga prvaka, tokrat jo greste v 
ZDA branit?

T. Jagarinec: »To je samo 
na papirju. Zavedamo se, da je 
bilo tudi v Johannesburgu vse 
pripravljeno za Dejanov poraz, 
pa se to ni zgodilo, podobno 
bo v ZDA, kjer si močno želi-
jo v svojih vitrinah pas prvaka 

verzije IBF.«

»Dejan ne potrebuje 
nikogar, ki bi ga 
priganjal«

Motivacija je sedaj zago-
tovo na najvišjem možnem 
nivoju.

T. Jagarinec: »Absolutno! 
Na drugi strani pa moramo 
biti ravno zaradi tega še bolj 
previdni, saj se v takšni veliki 
želji skriva kakšna past. Zara-
di tega poskušamo odmisliti 
pomembnost dvoboja in se 
držati načrta, ki smo si ga za-
dali pred tem. Dejan tudi prej 
ni potreboval nikogar, ki bi ga 
priganjal na treningih, ampak 
bolj nekoga, ki bi ga ustavil ob 
koncu predpisane vaje: v tem 
trenutku je že tako, da Dejan 
še vedno naredi kakšno vajo 
'za rezervo'. V tem se skriva 
tudi past za kakšne morebitne 
poškodbe, vendar verjamem, 
da imamo dovolj izkušenj in 
znanja – konec koncev delamo 
skupaj v isti sestavi že nekaj let 
– da se temu izognemo. Dela-
mo vse, da bi bil Dejan 3. sep-
tembra nepremagljiv!«

Imate izdelan kompleten 
načrt priprav do samega 
dvoboja?

T. Jagarinec: »Kar se tiče 
kondicijskega in trenažnega 

dela, je načrt narejen do po-
drobnosti, nekoliko odstopanj 
lahko pride pri taktičnem delu, 
pri sparingih in analizah. Le-te 
se delajo po vsakem treningu 
posebej, tako da nas čaka še 
ogromno dela. Sedaj nas čaka 
še naporen teden kondicijske-
ga dela, potem pa se bodo tre-
ningi prevesili v sparinge.«

Šele včeraj (v četrtek, op. 
a.) je bil uradno potrjen 
kraj dvoboja?

T. Jagarinec: »Moral bi biti 
jasen že pred mesecem dni, a si 
glede tega nismo delali preveli-
kih skrbi. V tem trenutku smo 
povsem skoncentrirani na tek-
meca, ki je znan. S trenerskega 
in logističnega vidika bi si se-
veda želeli čim prej vedeti, kje 
bo dvoboj – zaradi manjše ča-
sovne razlike bi bila najboljša 
vzhodna obala, a je tudi Missis-
sippi dovolj blizu. V ZDA bomo 
odšli že skoraj tri tedne pred 
dvobojem, tako da bomo imeli 
dovolj časa za to prilagoditev.«

Kje se je po vašem mne-
nju zapletalo z objavo kraja 
dvoboja?

T. Jagarinec: »Po mojem 
mnenju je šlo bolj za poslovno 
odločitev TV-mreže HBO, ki bo 
dvoboj neposredno prenašala. 
Verjetno je bilo v njihovem in-
teresu določiti »pravo« lokaci-
jo. Zakaj so o tem odločali tako 
dolgo, pa mi ni znano.«

V ZDA boste opravili tudi 

zaključne sparinge.
T. Jagarinec: »Tako je, ven-

dar v tem trenutku še ne vemo, 
s kom.«

Če je uspelo 
Ortizu ...

Berto je brez dvomov naj-
boljši boksar, s katerim se 
bo Dejan doslej pomeril.

T. Jagarinec: »Lahko bi 
sicer od vsakega izmed Deja-
novih dosedanjih tekmecev 
pobral kakšno podrobnost, ki 
jo ima Berto, vendar slednji kot 
kompleten boksar izstopa iz te 
množice.«

Ortiz je Berta premagal 
zaradi svoje agresivnosti.

T. Jagarinec: »To je zagoto-
vo pravi način; proti Bertu si 
ne moreš privoščiti čakanja. 
Gre za boksarja, ki je nevaren 
iz vseh strani, s katerih udar-
ja, zato ga je treba razorožiti 
s stalnim pritiskom. S tem 
mu bistveno zmanjšaš nabor 
udarcev in rešitev, ki jih sicer 
uporablja pri napadanju. Če je 
uspelo Ortizu, potem ne vidim 
razloga, da ne bi tudi Dejanu.«

Za priprave so v taboru 
Dejanovega kluba SES an-
gažirali najboljše sparing 
partnerje, kar je dokaz, da 
k dvoboju pristopajo z naj-
večjo mero angažiranosti.

T. Jagarinec: »Cel SES je 

pred prelomnim trenutkom: 
Dejanov uspeh bi prinesel 
uspeh celemu klubu in bi bil 
zanj izjemno priznanje. Boriti 
se s takšnim zvezdnikom, kot 
je Andre Berto v ZDA, je seveda 
tudi za njih izjemen dogodek, 
zato je angažiranost temu pri-
merna. Vse stvari so usmerjene 
v končni uspeh in tukaj ni pro-
stora za napake. Hudo narobe 
bi bilo, če bi se po dvoboju 
spraševali, zakaj nismo naredili 
tega in onega – tega enostavno 
ne sme biti.«

Kakšna bo ekipa, ki bo 
odpotovala v ZDA?

T. Jagarinec: »To je v tem 
trenutku pretežko vprašanje, 
zagotovo pa bomo v njej Dejan, 
trener Dirk Dzemski, zdravnik 
in jaz. Gre za majhno, a homo-
geno in dobro uigrano ekipo, 
v kateri vsak natančno ve, ka-
kšne so njegove naloge.«

Se bojite, da bi bili v ZDA 
v zadnjem tednu preveč 
medijsko izpostavljeni?

T. Jagarinec: »Tega se ne 
bojimo: še vedno bomo imeli 
ključe od sobe, v katero se lahko 
zapremo (smeh). Dejanova naj-
boljša promocija bo zmaga, zato 
sami nikakor ne bomo iskali 
izstopanja v medijih. Uradne za-
deve, kot so tiskovne konferen-
ce in podobno, bomo seveda 
oddelali, vse drugo bo podreje-
no treningom in počitku.«

Jože Mohorič
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V Riu de Janeiru bo v soboto opravljen žreb skupin za kvalifikacije za na-
stop na SP leta 2014 v Braziliji. V žrebu bo sodelovala tudi Slovenija, ki jo je 
svetovna nogometna zveza FIFA uvrstila v drugi kvalitetni boben (v prejšnje 
kvalifikacije je štartala iz četrtega!). Ta poteza je posledica trenutnega 22. 
mesta na lestvici FIFE. Slovenija, ki jo na žrebu zastopajo predsednik NZS 
Aleksander Čeferin, selektor Matjaž Kek in generalni sekretar Aleš Zavrl, se 
tako ne bo mogla srečati s Francijo, Švedsko, Dansko, Rusijo, Srbijo, Turčijo, 
Slovaško in Črno goro.  

Kakovostne skupine na žrebu:
1. skupina: Španija, Nizozemska, Nemčija, Anglija, Portugalska, Italija, Hr-

vaška, Norveška, Grčija;
2. skupina: Slovenija, Francija, Črna gora, Rusija, Švedska, Danska, Tur-

čija, Srbija, Slovaška;
3. skupina: Švica, Izrael, Irska, Belgija, Češka, Bosna in Hercegovina, Be-

lorusija, Ukrajina, Madžarska;
4. skupina: Bolgarija, Romunija, Gruzija, Litva, Albanija, Škotska, Severna 

Irska, Avstrija, Poljska;
5. skupina: Armenija, Finska, Estonija, Ciper, Latvija, Moldavija, Makedoni-

ja, Azerbajdžan, Ferski otoki;
6. skupina: Wales, Liechtenstein, Islandija, Kazahstan, Luksemburg, Mal-

ta, Andora, San Marino.
JM

Nogomet � Žreb za SP 2014

Namesto Miamija Mississippi!
Presenetljivih novic in obratov v napovedi naslednjega 

profesionalnega dvoboja našega superšampiona Dejana Za-
vca ni konca in kraja. Potem ko je bil od februarja naprej na 
trnih glede naslednjega dvoboja in je šele pred slabim me-
secem prišla potrditev za dvoboj z Bertom, se je sedaj zaple-
tlo (in odpltlo) še glede kraja in datuma. Za kraj dvoboja so 
boksarske spletne strani v tem tednu ponudile najmanj dve 
informaciji; po zadnji (tokrat potrjeni!) bo to prestižni ho-
telski kompleks Beau Rivage Resort&Casino v Biloxu v 
Mississippiju (Mehiški zaliv, v bližini New Orleansa). 
Čeprav so bile vmes ponujene tudi nasprotne informacije 
glede datuma, pa je Tomi Jagarinec iz Nemčije sporočil, da 
3. september ostaja datum dvoboja.

E-mail: sport@radio-tednik.si

Tomi Jagarinec, kondicijski trener Dejana Zavca

»Pripravljeni na najvišje obrate!«

Foto: Črtomir Goznik

Dejan Zavec in Tomi Jagarinec sta dvojec, ki se natanko zaveda pomembnosti dvoboja Zavec – Berto, čeprav si za 'popestritev' trenin-
gov privoščita tudi kakšno šalo.



nadaljujemo priprave za na-
stop na EP v Litvi, ki smo jih 
pričeli 13. julija. Na teh dveh 
tekmah sem želel videti, kaj 
smo v tem času dobrega že 
naredili in kaj še moramo na-
rediti, da izboljšamo našo igro. 
Sami ste videli, da na turnirju 
nismo zaigrali s popolno po-
stavo, saj se nam bodo šele se-
daj priključili štirje igralci naše 
prve peterke. Mislim, da bomo 
že na naslednjem turnirju na 
Cipru prikazali veliko boljšo 
igro, tako v obrambi kot tudi v 
napadu. Moram pa dodati, da 
je bil turnir odlično organizi-
ran, saj smo imeli zraven odi-

granih tekem dobre pogoje za 
bivanje in tudi treniranje.«

Jernej Neubauer (JN 
Eventi – eden izmed glav-
nih organizatorjev turnir-
ja): »Za tem turnirjem stoji šest 
mesecev trdega dela in usklaje-
vanj. Letos smo v projekt vklju-
čili še Občino Kidričevo, ki se 
je pri soorganizaciji turnirja 
Pokal Primus zares izkazala. Se-
daj, ko je turnir uspel, si lahko 
oddahnemo in se že ozremo na 
prihodnost košarke v naši regi-
ji. Na teh tekmah smo videli, da 
je košarka pri nas zelo popular-
na in da jo je treba še razvijati. 
Če se dotaknem še tekem slo-
venske reprezentance, lahko 
ugotovim, da je ta napolnila 
obe dvorani – za ptujsko lahko 
rečem, da je bila celo prepol-
na. Pri tej tekmi so se pokazale 

tudi vse napake pri sami gra-

dnji dvorane, ki jih ne smemo 

ponoviti pri izgradnji nove 

dvorane na Ptuju, ki bo najprej 

služila za namene evropskega 

prvenstva leta 2013. Nova špor-

tna dvorana v Kidričevem se je 

izkazala kot vrhunski objekt, ki 

lahko gosti še večje mednaro-

dne dogodke, a je žal nekoliko 

premajhna, da bi lahko gostila 

največje tekme. Za prihodnje 

leto takšnega turnirja pri nas 

ne načrtujemo, ampak bo vr-

hunec, kar se tiče košarke na 

Ptuju, leto 2013. Vendarle pa 

bomo prihodnje leto s Kidriče-

vim kandidirali za organizacijo 

finalnega turnirja Pokala Spar 

ali pa za Dan slovenske košar-

ke.«

David Breznik

V ponedeljek se je s pripra-
vljalno prijateljsko tekmo med 
reprezentancama Poljske in 
Makedonije, ki je imela tudi 
dobrodelni značaj, zaključil 
tridnevni košarkarski turnir 
Pokal Primus 2011. Slovenska 
reprezentanca si je z dvema 
zmagama priigrala zmagovalni 
pokal, drugo mesto so osvojili 
Makedonci, ki so v zadnji tek-
mi premagali Poljsko z rezulta-
tom 66:57. Tudi na tej tekmi se 
je v športni dvorani OŠ Ljudski 
vrt zbralo precej gledalcev, 
medtem ko sta bili dvorani 
na Ptuju in v Kidričevem ob 
nastopu naše reprezentance 

premajhni za vse ljubitelje ko-
šarke, ki so si želeli tekmi ogle-
dati v živo. Naša reprezentanca 
se trenutno za nastop na EP v 
Litvi pripravlja v Rogaški Sla-
tini, mi pa smo po končanem 
turnirju zbrali še nekaj vtisov 
udeležencev.

Vlado Ilievski (organiza-
tor igre reprezentance Ma-
kedonije): »Mislim, da smo 
presenetljivo dobro odigrali 
obe tekmi, v Kidričevem in 
na Ptuju. Igrali smo sproščeno 
in to bo naš adut tudi na EP v 
Litvi. Lahko rečem, da Makedo-
nija ni nekakšna košarkaška ve-
lesila, ampak vedno napadamo 

iz ozadja, tako bo tudi v Litvi. 
Prav tako sem bil presenečen 
nad fenomenalnim vzdušjem 
na tekmi proti Sloveniji v Ki-
dričevem, lepo je bila obiskana 
tudi naša tekma s Poljsko. To se 
mi zdi zelo pozitivno: zgleda, 
da si ljudje na Ptuju in v okolici 
želijo vrhunske košarke. Prav 
zaradi tega mislim, da bo Ptuj 
leta 2013 dober gostitelj ene iz-
med predtekmovalnih skupin 
EP v košarki.«

Aleš Pipan (trener polj-
ske reprezentance): »Trener-
ji nismo nikoli zadovoljni, če 
tekmo izgubimo. Naš osnovni 
cilj je bil, da v Sloveniji v miru 
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Mina Markovič se je kot 
osnovnošolka zaljubila v špor-
tno plezanje in to bolj po na-
ključju kot načrtovano. V špor-
tni dvorani Mladika je bila nare-
jena manjša promocijska stena, 
na kateri se je preizkusila, in 
ker ji je šlo dobro, se je hipoma 
navdušila za to zahtevno špor-
tno panogo. Na Ptuju je začela 
redno vadbo, svoj nesporni 
potencial pa je pokazala, ko je 
postala mladinska svetovna pr-
vakinja. Že zelo mlada je posta-
la članica slovenske članske re-
prezentance in se je udeleževa-
la tekem za svetovni pokal. Na 
teh je do sedaj zbrala tri zmage, 
zadnja je stara le slab mesec, ko 
je slavila v Chamonixu. 23-le-
tna Ptujčanka je tudi z velikih 
tekmovanj že prinesla tri meda-
lje. Zlato v kombinaciji (gre za 
klasično plezalno kombinacijo, 
ki zajema rezultate hitrostnega, 
balvanskega in težavnostnega 
plezanje, op. p.) je osvojila lani 
na EP v Imstu, medtem ko ima s 
svetovnih prvenstev dve brona-
sti medalji prav tako v kombi-
naciji. Svoje drugo tretje mesto 
je osvojila pretekli vikend na 
svetovnem prvenstvu v itali-
janskem Arcu, ko je z novo me-
daljo ponovno dokazala svojo 
nesporno kvaliteto.

Kako velik uspeh pomeni 
za vas bronasta medalja na 
SP v Arcu?

Mina Markovič: »Medalje 
sem bila zelo vesela, čeprav 
priznam, da sem ciljala neko-
liko višje v posameznih disci-
plinah. Predvsem tu mislim na 

težavnostno plezanje, kjer sem 
na zadnji tekmi za svetovni po-
kal tudi zmagala. Vendarle pa 
je nova medalja zame lep izku-
piček s SP.«

V vaši glavni disciplini, 
težavnostnem plezanju, ste 
osvojili šesto mesto. Bila pa 

Foto: Črtomir Goznik

Aleš Pipan, selektor poljske reprezentance

Foto: Črtomir Goznik

Jernej Neudauer (v sredini), eden izmed glavnih organizatorjev 
turnirja

Košarka � Pokal Primus 2011

Zadovoljstvo vseh udeležencev

Foto: Črtomir Goznik

Slovenski košarkarji so v dvorani OŠ Ljudski vrt ugnali Poljake.

Foto: Črtomir Goznik

Mina Markovič: »Finale v težavnosti se je razpletel zelo čudno, saj nas je sedem tekmovalk padlo s 
stene na istem mestu, edino Angela Eiter je uspela rešit težavo.«

je to posebna tekma.
Mina Markovič: »V bistvi 

se je sam finale razpletel zelo 
čudno, saj nas je sedem tek-
movalk padlo s stene na istem 
mestu, edino Angela Eiter je 
uspela rešit težavo, ki se je je lo-
tila čisto drugače kot vse ostale 

tekmovalke. Mislim, da so po-

stavljavci smeri tokrat opravili 

slabo delo, saj v finalu ni bilo 

mogoče popraviti napak iz pol-

finala in doseči izboljšanja uvr-

stitve. Rezultat na tej tekmi po 

moje ne kaže realne razporedi-

tve moči tekmovalk v težavno-

stnem plezanju.«

Ob spremljanju finala po 
televiziji sem imel občutek, 
da ste do »kritične« točke 
plezali zelo hitro in spro-
ščeno. Kako bi sami ocenili 
svoje plezanje v finalu?

Mina Markovič: »Tudi sama 

bi rekla, da sem do te točke, ko 

sem padla s stene, prišla zelo 

spočita, vendar sama smer mi 

nekako ni dala možnosti, da 

bi lahko popravila napako iz 

polfinala, kjer sem se res borila 

in namučila, da sem se uvrstila 

med najboljših osem plezalk. 

Vedela sem, da imam še veliko 

rezerve, ki pa je žal nisem mo-

gla pokazati na čudni postavi-

tvi v finalu ali pa mogoče svoje 

priložnosti nisem dovolj dobro 

izkoristila.«

Kako pa je bilo organizi-
rano SP v Arcu?

Mina Markovič: »Arco je za-

res popolnoma plezalsko obar-

van kraj, po moje so tudi SP kar 

v redu organizirali. Edina stvar, 

ki se mi ni zdela preveč dobra, 

je ta, da so celotno tekmovanje 

preveč raztegnili. Mislim, da 

bi se dalo vse izpeljati v veliko 

krajšem času.«

David Breznik

Osvojili ste 3. mesto v kombinaciji, 6. v težavnosti, 12. v balvanih 
in 49. v hitrosti. Ali ste na splošno zadovoljni z dosežki?

Mina Markovič: »Z nastopom v balvanih nisem ravno zadovoljna, saj 
sem letos v svetovnem pokalu plezala že boljše, prav tako pa sem bila 
na splošno v kar dobri formi. Moram pa reči, da nisem imela svojega 
dne in sem iz sebe iztisnila vse, kar sem lahko v danem trenutku. Vem 
pa, da sem sposobna tudi balvane plezati mnogo bolje, kot sem po-
kazala na samem SP. Hitrostnega plezanja ne treniram in sem šla na 
tekmo zgolj zaradi kombinacije. Mogoče sem boljše plezanje in uvrstitev 
pričakovala v težavnosti, vendar me v tej disciplini letos čaka še veliko 
tekem za svetovni pokal in vem, da bom plezala še bolje. Če pa pogle-
dam generalno, lahko rečem, da sem lahko kar zadovoljna s svojimi 
uvrstitvami.«

Športno plezanje � Mina Markovič

Nova medalja, nov dokaz kvalitete Mine Markovič



V Liberecu na Češkem je 
konec junija potekalo veteran-
sko evropsko prvenstvo, na 
katerem je sodelovalo skoraj 
2500 igralcev in igralk iz celo-
tne Evrope! Tekmovalci so bili 
razdeljeni v starostne skupine 
40–49, 50–59, 60–64, 65–69, 
70–74, 75–79, 80–85 in nad 
85. 

Na prvenstvu je sodelovala 
tudi številna, 22–članska eki-
pa veteranov iz Slovenije. Med 
njimi je bil tudi aktivni član 
NTK Ptuj Bojan Pavič, ki je 
nastopal v najmočnejši kon-
kurenci igralcev od 40. do 49. 
leta starosti. V njej se je meri-
lo skoraj 400 igralcev (v sta-
rostni kategoriji 50–59 jih je 
bilo kar 480), ki so bili najprej 
razdeljeni v 98 kvalifikacijskih 
skupin, najboljša dvojica pa 
je napredovala v nadaljnje iz-
ločilno tekmovanje. Pavič je 
najprej v skupini ugnal vse tri 
tekmece (Čeha, Nemca in Tur-
ka), nato pa se je začela trnova 
pot v glavnem žrebu, kjer so 

igrali na izpadanje. V 1. krogu 

je bil naš tekmovalec prost, 

nato pa je zabeležil tri zmage: 

proti Čehu, Angležu in Slova-

ku. S tem se je uvrstil med 16 

najboljših, kjer pa ga je ustavil 

Srb Zvonimir Britka. To je bila 

druga najboljša slovenska uvr-

stitev na prvenstvu, boljši je bil 

le še Edvard Večko v katego-

riji 65–69.

V tolažilnem delu žreba je v 

kategoriji 40–49 odlično na-

stopal Darko Jamšek, saj se je 

prebil do polfinala (v 8. krogu 

je izgubil z Rusom). Jamšek in 

Pavič sta nastopala tudi v igri 

dvojic, kjer pa sta se morala po-

sloviti po porazu z nemškimi 

tekmecema v 3. krogu glavne-

ga turnirja.

JM

Nogometaši Stojncev se v 
teh dneh pospešeno pripravlja-
jo na sezono 2011/2012. Pod 
taktirko trenerja Borisa Klin-
gerja tretjeligaš vadi doma, 
saj rumeno-črni premorejo 
odlične pogoje za delo, ki jim 
jih zavida marsikateri prvoli-
gaš. Stojnčani poleg treningov 
redno igrajo tudi prijateljske 
tekme: po sobotnem obračunu 
s Središčem (2:0) so že v sredo 
odigrali novo srečanje proti 

ekipi Marles hiš iz Limbuša.
Ljubitelje nogometa v Stojn-

cih pa seveda najbolj zanima, 
v kakšni postavi se jim bo v 
novi sezoni predstavila zased-
ba izpod Borla. Ekipa je bila v 
pretekli sezoni številčno zelo 
skromna, saj je glavno breme 
povečini nosilo le 13 nogome-
tašev, kar je za 3. ligo vsekakor 
premalo. Prav zaradi tega so se 
v taboru ligaša, ki je že dalj časa 
stalnica v tretjeligaški druščini, 

odločili okrepiti igralski kader. 
Tako je v klub prišlo kar precej 
novih nogometašev, v prvi vr-
sti pa gre prav gotovo omeniti 
Andreja Dugolina, odlične-
ga zveznega nogometaša, ki 
je do sedaj nastopal za Labod 
Dravo, pred tem pa je bil član 
ljubljanske Olimpije in Alumi-
nija. Novi obrazi v Stojncih so 
še Jura Arsič (Paloma), Go-
razd Pernek, David Veselič, 
Dejan Draškovič (Aluminij) 
in Aleks Petrovič (mladina 
Stojncev). 

Seveda je bilo tudi nekaj 
»prometa v nasprotni smeri«, 
v smeri odhodov. Iz kluba so 
odšli Hrvat Robert Mikulec, 
Nikolaj Topolovec (Podvin-
ci), Samo Simonič (NŠ Poli 
Drava), Boštjan Nežmah (NŠ 
Poli Drava) in Sašo Starčič. V 
klubu se za prestop v njihove 
vrste še dogovarjajo s hrva-
škim čuvajem mreže, katerega 
imena še ne želijo izdati. Stojn-
čani bodo v primeru, da jim 
omenjeni transfer uspe, z le-
tošnjim poletnim prestopnim 
rokom tudi končali. V vsakem 
primeru bodo v novi sezoni 
imeli »kanarčki« spoštovanja 
vredno ekipo, ki bi se brez pre-
tresov morala boriti za mesta v 
sredini prvenstvene tabele. V 
prvem krogu prvenstva bo eki-
pa Stojncev 20. avgusta doma 
gostila ekipo Koroške Dravo-
grada.
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Slab teden po končanem 3. 
Beachmastru na Ptuju je poča-
si napočil čas za podrobnejše 
analize. Ptujski turnir, odigran 
v idiličnem okolju Rance ob 
Ptujskem jezeru, je med vsemi 
štirimi, ki tvorijo serijo sloven-
skih turnirjev na mivki, prav 
gotovo najboljši, tako v tekmo-
valnem kot organizacijskem 
smislu. Letos jo je organizator-
jem sicer precej zagodlo vre-
me, zato je bilo tudi nekoliko 
manj gledalcev kor pretekla 
leta, toda to ne more skaziti 
odlične celostne podobe štiri-
dnevnega dogajanja na Ranci. 

Na tem mestu velja izposta-
viti še eno stvar: turnir je bil 
letos glede na prejšnja leta tek-
movalno in kvalitetno nekoliko 
okrnjen, na kar je v pogovoru 
za naš časopis že opozoril ptuj-
ski igralec Peter Jure Bedrač 
(zasedel je končno 5. mesto). 
Pri dekletih smo pogrešali 

predvsem najboljšo slovensko 
dvojico na mivki zadnjih let, 
Simono in Eriko Fabjan, ki sta 
istočasno tekmovali na Polj-
skem, pri moških pa je manjka-
lo kar nekaj ekip, ki bi se ver-
jetno borile za najvišja mesta. 
V tem kontekstu je sicer treba 
dodati, da je slovenska odboj-
karska reprezentanca nedavno 
nastopala v finalu evropske 
lige in da si je velika večina 
reprezentantov, ki smo jih na 
Ptuju imeli priložnost videti 
v preteklem letu, vzela krajši 
premor pred nadaljnjimi re-
prezentančnimi in klubskimi 
akcijami, ki bodo kmalu sledi-
le. Kljub vsemu naštetemu pa 
bodo morali organizatorji, če 
bodo želeli na Ptuj pripeljati 
atraktivne pare iz Slovenije 
in tujine, seči globlje v žep, 
kljub težkim časom zagotoviti 
še nekaj dodatnih sredstev in 
sam turnir dvigniti »rang« viš-

je, v razred »satellite« turnirja 

(po neuradnih informacijah 

organizatorjem za to manjka 

približno 30 tisoč evrov). Tako 

bi dogajanju na Ptujskem jeze-

ru dodali novo dimenzijo in 

še dodatno dvignili nivo, saj 

bi ob uresničenju teh idej in 

želja v najstarejše slovensko 

mesto prav gotovo z veseljem 

in veliko željo po dokazova-

nju prišli tudi atraktivni pari 

iz razvitejših dežel odbojke na 

mivki. Prav gotovo pa bi razred 

»satellite« na Ptuju združil tudi 

vse, kar v tej atraktivni igri 

premore Slovenija. Glede na 

prizadevnost organizatorjev, 

predvsem glavnega direktorja 

turnirja Mitja Kmetca in tudi 

Emila Mesariča, predsedni-

ka Brodarskega društva Ranca 

Ptuj, ne verjamemo, da jim ne 

bi uspelo že prihodnje leto.

tp
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Bojan Pavič in Darko Jamšek sta bila ena izmed več kot 2500 nastopajočih na evropskem prvenstvu 
veteranov na Češkem.

Foto: Črtomir Goznik

Andrej Dugolin je iz Ptuja prestopil v Stojnce, kjer bo domačemu 
tretjeligašu poskušal pomagati pri plovbi čez 3. ligo.

Foto: Črtomir Goznik

Ptujski odbojkarski dogodek je že presegel stopnjo organiziranosti podobnih turnirjev.

Namizni tenis � EP veteranov na Češkem

Pavič uspešen med 2500 
veterani na EP

Nogomet � NK Stojnci

Andrej Dugolin v Stojncih

Odbojka na mivki � Beachmaster

Prihodnje leto na Ptuju 
»satellite« turnir?

Mitja Kmetec, direktor turnirja Beach Master o 
prihodnosti turnirja na Ptuju: »Sam turnir na Ptuju iz 
leta v leto izpopolnjujemo, nadgrajujemo in za četrto 
leto prav gotovo lahko obljubim še večji spektakel. 
Težko je sicer, ko začneš sam sebe preganjati in ko si 
že na neki točki vrhunske organizacije; pa vendar ne 
bomo popustili na tej točki, temveč bomo skušali Ptuj-
čanom za njihovo podporo k temu turnirju dati še več, 
da bodo lahko na sam turnir še bolj ponosni.«

Emil Mesarič, soorganizator turnirja Beach Ma-
ster: »Organizatorji že kujemo načrte za prihodnje leto 
in verjamem, da bomo našli nove sponzorje, ki bi nam 
pomagali, da bomo Ptuj, odbojkarsko igrišče na Ran-
ci in tudi Ptujsko morje postavili v kontekst »satellite« 
turnirja. Ko pa bomo enkrat na Ptuj pripeljali višji rang 
tekmovanja odbojke na mivki, pa nam tega nihče več 

ne bo mogel vzeti.«
Andreja Vodeb, letošnja zmagovalka med ženski-

mi dvojicami na ptujskem turnirju Beach Master: 
»Zavedati se je treba, da turnirji višjega ranga zahte-
vajo bistveno več finančnih sredstev kot turnir tega 
ranga. Čeprav je turnir resnično boljši iz leta v leto, 
pa je preskok v rang »satellite« ali »challenger« vseeno 
finančno kar zahteven. Zares si želim, da bi našim or-
ganizatorjem v prihodnji sezoni uspelo izpeljati turnir 
višjega ranga, saj si to zaslužijo. Za nas tekmovalce 
pa bi to pomenilo, da bi bistveno lažje dobili točke 
na mednarodnem prizorišču. Če bi morda nekoč v 
prihodnosti dobili kakšen turnir svetovne serije, bi to 
močno olajšalo pot kaki slovenski ekipi, ki se skuša 
dokazati v tujini. Več točk namreč zbereš, lažje naspro-
tnike dobiš.«

Bojan Pavič: »Gre za tekmovanje izjemnih razsežnosti, na katerem 
nastopa tudi veliko še aktivnih tekmovalcev, podobno kot jaz sam igram 
za NTK Ptuj. Konkurenca je s tega vidika močna, še posebno zaradi 
tega, ker je slabše izdelan sistem nosilcev. Glede na prejšnje tekmo-
vanje pred dvema letoma so npr. samo dvema podelili status nosilcev, 
ostali smo se med sabo merili že v zgodnji fazi tekmovanja. Zaradi ve-
likega števila tekmovalcev v posameznih kategorijah si lahko v enem 
dnevu odigral tudi štiri ali pet dvobojev med posamezniki ali pari, kar 
je bilo zelo naporno. Sam sem za uvrstitev med osem najboljših izgubil 
s Srbom Britko, ki je igral povsem obrambno, česar v zadnjem času 
skorajda ne treniramo več.

Letošnjega tekmovanja se je zaradi bližine udeležila številna sloven-
ska delegacija, sicer pa je to za igralce velika finančna obremenitev. 
Prav zaradi pomanjkanja denarja se sam doslej še nisem udeležil sve-
tovnega prvenstva; pred dvema letoma je potekalo na Kitajskem, letos 
pa bo na Švedskem, v Stockholmu.«
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Aluminij – OFK 
Beograd 1:1 (0:0)

STRELCA: 1:0 Kmetec (80), 1:1 
Brkič (85, iz 11-m)

ALUMINIJ: Murko, Medved, Topo-
lovec, Bingo, Sambolec, Bajlec, Re-
žonja, Spahič, Petek, Kurež, Rešek. 
Igrali so še: Zajc, Fekonja, Marlon, 
Ljubec, Maher, Vindiš, Krajnc, Kme-
tec, Pečovnik, Lonzarič. Trener: Bo-
jan Flis.

V Kidričevem smo še enkrat več 
lahko videli dobro igro nogometašev 
Aluminija, ki so v okviru priprav na 
pričetek prvenstva v 2. SNL gostili 
ekipo OFK Beograd. Gre za ekipo, ki 
je bila v nekdanji skupni državi stal-
nica prve lige.

Na začetku so gostje iz Beograda 
poskusili s tesnim, agresivnim pokri-
vanjem. Njihova taktika se ni obne-
sla in kaj hitro so uvideli, da Aluminij 
ni naivna ekipa. Domačini so spustili 
žogo na tla ter z mirno igro vzpostavi-
li ravnotežje. Žal prvi polčas ni ponu-
dil veliko tistega, kar imajo gledalci 
zelo radi, to pa so streli proti golu. 
Nekaj poizkusov, ki so jih sprožili 
igralci obeh ekip, sta vratarja brez 
težav ukrotila.

Drugi del srečanja je bil kvalite-
tnejši glede zaključnih akcij. Tempo 
igre je bil še vedno visok, saj sta 
trenerja opravila številne menjave: 
igralci s klopi so bili željni dokazova-
nja. Nogometaši Aluminija so imeli v 
zaključku tekme terensko pobudo in 
so goste potisnili na njihovo polovico 
ter jih v 80. minuti tudi izigrali. Pe-
čovnik je dobil žogo na desni strani, 
preigral je gostujočega obrambnega 

nogometaša in lepo podal do izku-
šenega Kmetca, ki je žogo zabil v 
mrežo. Dišalo je na zmago domačih, 
vendar do tega ni prišlo, saj so gostje 
pet minut kasneje izenačili. Beograj-
čani so izvedli hitri nasprotni napad 
in po mnenju sodnika naj bi mladi 
domači vratar Zajc storil prekršek 
za enajstmetrovko, ob tem pa si je 
prislužil še izključitev. V vrata je sto-
pil Marko Kmetec, ki strela ni uspel 
ubraniti.

Danilo Klajnšek

Stojnci – Marles 
hiše Limbuš 0:1 
(0:0)

STOJNCI: Veselič, Draškovič, Jan-
žekovič, Ratek, Milošič, S. Meznarič, 
P. Meznarič, Kelenc, Klajderič, Arsič, 
G. Pernek. Igrali so še: Petrovič, Du-
golin, Roškar, Gajšek, Korez, Klinger. 
Trener: Boris Klinger

Nogometaši Stojncev so v sredo 
odigrali novo prijateljsko srečanje. 
Njihov tokratni tekmec je bila ekipa 
iz predmestja Maribora, ki nastopa 
v Štajerski ligi. Stojnčani so tokrat 
razočarali s pristopom, saj so poka-
zali povsem drugačen obraz kot v 
soboto proti Središču ob Dravi, ko 
so gladko slavili. V opravičilo gre 
nogometašem v rumeno-črni opra-
vi šteti dejstvo, da so njihove noge 
zaradi napornih treningov precej 
težke, poleg tega pa so nastopili v 
oslabljeni zasedbi, saj so manjkali 
kapetan Kokot, Golob in Fridauer. 
Naslednje srečanje bodo Stojnčani 
odigrali že v nedeljo, ko bodo ob 17. 

uri gostovali v Podvincih, pri članu 
Štajerske lige.
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Hajdina – Podvinci 
Betonarna Kuhar 
0:4 (0:0)

STRELCI: 0:1 Požegar (50), 0:2 
Požegar (55), 0:3 Lah (75), 0:4 M. 
Toplak (85)

HAJDINA: Lubej, Kurež, Mlinarič, 
Črnko, M. Krajnc, Perič, Horvat, Fic-
ko, Jazbec, Gaiser, N. Krajnc. Igrali 
so še: Pongrac, Sarkičevič, B. Kurež, 
Pacher, Notesber, Cesrztti. Trener: 
Gorazd Šket.

PODVINCI BETONARNA KUHAR: 
Gašparič, A. Toplak, Lah, Brumen. 
Mulej, Marinič, Topolovec, Svržnjak, 
R. Petrovič, M. Toplak, D. Petrovič. 
Igrali so še: Klinger, Juršek, Haupt-
man, Požegar, Kokol, Šebela, Bel-
šak. Trener: Miran Ljubec.

V prijateljski tekmi so nogometaši 
štajerskega ligaša iz Podvincev pre-
magali gostitelje na Hajdini. To jim 
je uspelo predvsem z dobro in učin-
kovito igro v drugem polčasu, ko so 
dosegli vse zadetke.

1A AVTO Gerečja 
vas – Drava Ptuj 
2:2 (2:1)

STRELCI: 0:1 Letonja (1), 1:1 
Štumberger (30), 2:1 Štumberger 
(42), 2:2 Wagner (70)

1A AVTO GEREČJA VAS: Kaisers-

berger, Gerečnik, Šešo, Šmigoc, Le-
šnik, Horvat, Kokot, Novak, Rozman, 
Vrabl, Štumberger. Igral je še Hertiš. 
Trener: Ivan Zajc.

DRAVA PTUJ: Kocen, Pukšič, Roz-
man, Nikolaj, Topolnik, Čeh, Zdovc, 
Krajnc, Robnik, Kolar, Zagoršek, Le-

tonja. Igrali so še: Simonič, Wagner, 
Gril, Antolič, Goričan. Trener: Tomi-
slav Grbavac.

V Gerečji vasi je bila odigrana za-
nimiva nogometna tekma. Prvi del 
srečanja je pripadel domačim no-
gometašev, v drugem polčasu pa so 

bili boljši gostje iz Ptuja, ki so imeli 
žogo več v posesti in so tudi uspeli 
rezultat izenačiti. Pri domačih velja 
pohvaliti vratarja Romana Kaisers-
bergerja in dvakratnega strelca To-
mija Štumbergerja.

Danilo Klajnšek

Nogometaši iz Središča ob 
Dravi bodo tudi v novi sezoni 
nastopali v 1. ligi MNZ Ptuj. Po 
tehtnem premisleku so se na-
mreč odpovedali nastopanju 
v Štajerski ligi, čeprav so si z 
osvojenim 1. mestom to zaslu-
žili. Nogometašem morala za-
radi tega ni padla, v Središču 
so odločni, da uspeh iz minule 
sezone ponovijo. Priprave so 
pričeli 19. julija, njihove vrste 
pa sta okrepila Davorin Šnaj-
der in Jožek Novak (oba sta 
prišla iz Ormoža). Klub je za-
pustil Sašo Kocen, ki bo odslej 
igral za ptujsko Dravo. Glede 
nadaljnjega (ne)igranja pa še 
razmišlja Boštjan Osterc.

»Vadimo trikrat tedensko 
in tako bo do pričetka prven-
stva, odigrali pa bomo pet 
pripravljalnih tekem, prva – v 
Stojncih – je že za nami. Naslov 
prvaka iz minulega prvenstva 
bomo poizkušali ubraniti, ven-
dar bo letos težje, saj je liga raz-
širjena za dva kluba, temu pri-
merno bo tudi daljša sezona. 
Odigrani bodo številni lokalni 
derbiji z veliko gledalci, kar je 
vsekakor dobro za nogomet 
na našem območju,« je dejal 
trener Središča ob Dravi Bo-
štjan Zemljič, ki bo tudi v novi 
sezoni nastopal v dvojni vlogi; 
trenerski in igralski.

Danilo Klajnšek

Nogomet � NK Središče

Tudi letos je cilj vrh

Foto: Črtomir Goznik

Nogometaši Aluminija so remizirali s s srbskim prvoligašem OFK Beograd (v zadnjem prvenstvu so 
osvojili 7. mesto v 16-članski ligi).

Foto: Črtomir Goznik

Ekipi 1A AVTO Gerečja vas in NŠ Drava Ptuj sta prikazali dopadljivo igro, razšli pa sta se z »miroljub-
nim« remijem.

Foto: Črtomir Goznik

Nogometaši Stojncev so proti gostom iz Limbuša prikazali slabšo predstavo kot v prvi tekmi proti 
ekipi Središča.

Boštjan Zemljič se je po slavju v lanski sezoni znašel na rokah 
svojih soigralcev.

Rokomet � ŽRK Mercator Tenzor Ptuj

Na Ptuj se po treh letih 
vrača Sanja Potočnjak

Rokometašice Mercatorja Tenzorja bodo v ponedeljek, 
1. avgusta, ob 18.30 pričele priprave na novo sezono. Ptuj-
čanke bo v novi sezoni 2011/2012 še naprej vodil trenerski 
dvojec Nikola Bistrovič - Marjan Valenko. Kljub temu da se 
kar nekaj časa ni vedelo, kakšna bo prihodnost obdravskega 
ženskega prvoligaša, pa se zdi, da so večje težave že prete-
klost in da bodo ljubitelji rokometa lahko tudi letos spodbu-
jali ekipo, ki v 1. ligi ne bo igrala zgolj obrobne vloge. S tem 
namenom je klub pod domače okrilje ponovno pripeljal 
Sanjo Potočnjak, ki je bila nazadnje članica Zagorja. Sanjo 
je kar nekaj časa mučila poškodba kolena, ki pa je zdaj že 
preteklost. Gre za odlično zunanjo rokometašico, ki je »roko-
metno« zrasla na Ptuju, sedaj pa bo, če se le ne bo v zadnjem 
hipu zgodilo kaj nepričakovanega, po treh letih spet oblekla 
dres Mercatorja Tenzorja.
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Nogomet � Prijateljske tekme

Kidričani remizirali tudi s 
srbskim prvoligašem

Liga ČS Rogoznica
REZULTATI 4. KROGA: Pacinje 

– Žabjak 3:0, Velovlek – Rogoznica 
2:3, Podvinci st. – Pacinje 3:2, Ža-
bjak – Podvinci ml. 0:3, ŠD Kicar 
– Rogoznica 0:4, Podvinci st. – Ve-
lovlek  2:0, ŠD Kicar – Žabjak 3:0, 
Podvinci ml. – Rogoznica 1:2.

1. PODVINCI ST. 9 7 1 1 22
2. PODVINCI ML. 8 4 2 2 14

3. ŠD KICAR 9 4 2 3 14
4. VELOVLEK 8 4 0 4 12
5. ROGOZNICA 9 4 0 5 12
6. PACINJE 8 2 1 5 7
7. ŽABJAK 9 1 0 8 3

Prehodni pokal 
Majolki

Po končanem tekmovanju v ligi 
malega nogometa – poletna liga ŠD 

AS so izvedli še turnir za prehodni 
pokal ŠD AS, kjer so nastopile ekipe 
iz lige malega nogometa. Prvo mesto 
je osvojila ekipa KMN Majolka, ki je v 
finalu premagala UŠR Višnjica.

REZLTATI – POLFINALE: Velika 
Varnica – UŠR Višnjica 1:3, Bar De-
setka – KMN Majolka 5:6 (1:1).

FINALE: KMN Majolka – UŠR Vi-
šnjica 3:0.

DK

Mali nogomet



dolgoletnemu šahovskemu de-
lavcu Milanu Kneževiču za pre-
jeto Bloudkovo nagrado za ži-
vljenjsko delo in nekaj drznim 
posameznikom, ki jim je uspe-
lo na Ptuj pripeljati evropsko 
prvenstvo v košarki leta 2013. 
V aprilu so se zaključevala li-
gaška tekmovanja, v katerih so 
dobro nastopale ptujske odboj-
karice in kegljačice, medtem 
ko si absolutno veliko pohvalo 
zasluži Namiznoteniški klub 
Ptuj za odlične rezultate v pr-
vih slovenskih članskih ligah 
in za delo z mladimi. Nov na-
slov najboljše ekipe v državi so 
osvojili tudi člani Boksarskega 
kluba Ring iz Ptuja. Ženski Ro-
kometni klub Mercator Tenzor 
je v maju zaključil tekmovalno 
sezono 2010/2011 na 4. mestu 
v Sloveniji, kar je po mojem 
mnenju absolutno velik uspeh. 
Uspeh za uspehom že nekaj let 
na najvišjem nivoju niza špor-
tna plezalka Mina Markovič, 
ki se je v prvem delu sezone 
uvrstila v samo špico najbolj-
ših plezalk tudi v balvanskem 
plezanju. Zdrs pa je ponovno 
doživel Nogometni klub Labod 
Drava Ptuj, ki je glede na pogo-
je osvojil solidno peto mesto v 
drugi ligi, a je kasneje doživel 
šok, saj ni opravil licenciranja 
pri Nogometni zvezi Slovenije. 
Izmed individualnih rezulta-
tov je pozitivno, z 11. mestom 
na Slovenian Opnu, na Ptuju v 
golfu presenetil Ptujčan Matjaž 
Gojčič. Dobro sta jadrala na re-
gati Jadro Ranca 2011 tudi mla-
da mojstra iz Brodarskega dru-
štva Ranca Ptuj Jure Medved in 
Vid Lah. Člani Kluba borilnih 
veščin Ptuj so na državnem 
prvenstvu v kikboksu osvojili 
neverjetnih trinajst naslovov. 
Naslov za dobro organizacijo 
in izvedbo pa bi si vsako leto 
lahko pridobila še dva tradici-
onalna velika športna dogod-
ka: ptujski triatlon in plavalni 
miting. V maju in juniju so ble-
steli kolesarji Perutnine Ptuj – 
na dirki Po Sloveniji je Robert 
Vrečer osvojil 3. mesto. Prvo 
mesto je na državnem prven-
stvu do 23. leta starosti osvo-
jila članica Judo kluba Drava 
Ptuj Urška Urek. Na širšem 
področju Rance so odprli novo 
športno rekreacijsko pridobi-
tev Vejkpark, član Brodarskega 
društva Ranca Ptuj Tilen Vido-
vič pa je znova dokazoval, da 
je v odlični formi, kar je nato 
dokazal tudi na mladinskem 
evropskem prvenstvu v kajak 
sprintu.«

Iz tega spiska vidiva, da 
so rezultati naših športni-

kov odlični, čeprav je de-
narja v športu vedno manj. 
Kako pa z manj sredstvi 
ohraniti dobre rezultate ali 
jih v prihodnosti tudi pre-
seči?

Fredi Kmetec: »Z načrtnim 
delom in z domačim kadrom je 
potrebno delati na daljši rok, 
saj to zagotovo prinese uspeh. 
Zaradi pomanjkanja denarja 
ne potrebujemo dragih okre-
pitev od drugod – moramo se 
nasloviti na lasten kader. Prav 
tako naše klube in društva v 
prihodnosti ne smejo več vo-
diti ljudje od drugod, ampak 
so ti lahko vključeni le kot 
sponzorji ali donatorji. Ob tem 
pa bi se želel javno zahvalit na 
tem mestu obilici ljudi, ki pro-
stovoljno pomagajo klubom in 
društvom, da ti lahko normal-
no delujejo.«

Kaj pa bi v povezavi s 
ptujskim športom izposta-
vili negativnega?

Fredi Kmetec: »Največji 
problem je seveda v nogome-
tu, saj so se v preteklih letih v 
tej športni panogi pokrivali z 
odejo, ki je bila glede na realne 
zmožnosti absolutno predolga. 
Iz napak drugih sredin se na 
Ptuju nismo veliko naučili in 
vodstvo kluba je delalo velike 
napake. Zaradi članske ekipe 
je problem v ozadju tudi Nogo-
metna šola Drava Ptuj, ki ima v 
ozadju veliko otrok, bili pa so 
izključeni iz lig pod okriljem 
Nogometne zveze Slovenije. 
Članski nogomet se je skoraj 
čisto sesul in to je za mene, 
kot predsednika Športne zve-
ze Mestne občine Ptuj, eden 
največjih porazov, ki sem jih 
kadarkoli doživel do sedaj.«

Z različnimi športnimi 
panogami se v glavnem 
začnejo ukvarjati otroci. 
Kakšen je vaš pogled na 
šport otrok?

Fredi Kmetec: »Prav gotovo 
je treba začeti otroke vzgajati v 
športnem duhu in jih seznanja-
ti z različnimi športi. Z ukvarja-
njem s športom mlade učimo 
določenega reda in discipline. 
Vedno pravijo, da je treba za-
četi z bazičnimi športi, kot so 
plavanje, gimnastika in atletika, 
saj tam otroci dobijo osnovne 
prvine športa, ki jih kasneje 
lahko s pridom izkoristijo tudi 
v drugih panogah. Moje mne-
nje je, da je treba čim več otrok 
vključiti v šport, vendar ne od 
njih zahtevati, da postanejo vr-
hunski športniki, ampak da se z 
njim ukvarjajo nato konstantno 
skozi celo življenje.«

David Breznik

V življenju vedno znova de-
lamo različne analize in v teh 
vročih poletnih dneh smo na-
redili posebno analizo tudi s 
predsednikom Športne zveze 
Mestne občine Ptuj (ŠZ) Fre-
dijem Kmetcem. Beseda je 
tekla o delu zveze, rezultatih 
naših športnikov, pogledu na 
ptujski šport …

Katere so tiste stvari, ki 
ste jih v ŠZ počeli v prvih 
šestih mesecih tega leta, ki 
bi jih želeli izpostaviti?

Fredi Kmetec: »Takoj v za-
četku leta smo začeli dobrodel-
no akcijo, saj smo zbirali sred-
stva za nabavo defibrilatorja, 
ki smo ga namenu predali na 
ptujskem Mestnem stadionu, 
hkrati pa smo izvedli tudi iz-
obraževanje za uporabo tega 
pripomočka ob zastoju srca. 
Športna zveza MO Ptuj je bila 
tudi soorganizator prireditve 
Športnik leta 2010. Prav tako 
pa s predlogi spodbujamo od-
govorne ljudi za ptujski šport 
in jim tudi pomagamo pri do-
ločenih projektih.«

Na kakšen način pomaga-
te športnikom, športnicam, 
klubom in društvom?

Fredi Kmetec: »Moram po-
vedati, da je ŠZ čista civilna ini-
ciativa, saj gre za skup klubov 
in društev, ki delujejo v naši 
občini. Namen te zveze je, da 
poizkušamo skupaj z ostalimi 
subjekti na Ptuju krojiti neko 
politiko športa, bdet nad tem, 
kaj se dogaja v športu in tudi 
nenazadnje z idejami ali pre-
dlogi sodelovati pri izgradnji 
športne infrastrukture.«

Na Ptuju smo v prvih še-
stih mesecih zabeležili ve-
liko odličnih rezultatov in 
prireditev. Katere bi vi iz-
postavili?

Fredi Kmetec: »Vsi naši 
športniki in športnice so se 
zelo trudili za svoje rezultate 
in zato jim že sedaj čestitam 
za njih. Sam pa sem po posa-
meznih mesecih izbral nekaj 
izstopajočih rezultatov: v ja-
nuarju nas je razveselila parao-

limpijka Tatjana Majcen Ljubič, 
ki je iz svetovnega atletskega 
prvenstva za športnike invali-
de prinesla srebrno medaljo 
v suvanju krogle in bronasto 
v metanju diska. Na podro-
čju malega nogometa je na 
desetem Toyotinem turnirju 
zmagala ekipa Poetovie, ki je 
še trinajstič zmagala v zimski 
ligi. Naš najbolj prepoznaven 
športnik Dejan Zavec me je 
navdušil v februarju z novo za-
nesljivo zmago proti Paulu Del-
gadu. Na Ptuju smo v drugem 
mesecu v novi dvorani Ljudski 
vrt gostili mednarodno futsal 
srečanje med reprezentanca-
ma Slovenije in Češke. Marec 
nam je prinesel dve osemnajsti 
mesti na evropskem prvenstvu 
dveh naših super športnic: to 
sta bili strelka Majda Raušl in 
atletinja Nina Kolarič. Nikakor 
ne morem mimo dobrega dela 
v Teniškem klubu Terme Ptuj, 
kjer je trenutno vodilna igralka 
Nina Potočnik. Kolesarski klub 
Perutnina Ptuj oz. Robert Vre-
čer so takoj na začetku sezone 
pokazali svojo moč in kvaliteto 
in so zmagali na dirki Istrska 
pomlad. Posebej pa bi čestital 

Letošnja sezona je bila za 
Gregorja Zafoštnika ena naj-
uspešnejših v njegovi karieri, 
saj je s svojim klubom Finea Ma-
ribor osvojil naslov državnih in 
pokalnih prvakov Slovenije. 
Namizni tenis pa je začel igrati 
pri ptujskem NTK. »Svoje prve 
namiznoteniške korake sem 
naredil pred dvajsetimi leti na 
Ptuju, kjer sem igral osem let v 
vseh selekcijah. Največji uspeh 
s ptujskim klubom je bil uvrsti-
tev iz druge v prvo ligo; takrat 
sem bil drugi najboljši igralec 
lige,« je dejal slovenski repre-
zentant Gregor Zafoštnik.

V želji po napredku se je pre-
selil v Maribor, kjer je postal 
prepoznavni igralec tega kluba 
in tudi reprezentant: »Selitev v 
Maribor je bila pravilna odloči-
tev, saj sem v moji igri naredil 
velik kvalitetni preskok. Z eki-
po sem osvojil osem naslovov 
državnih in štiri naslove pokal-
nih prvakov.«

Zraven ekipnih naslovov je 
napredoval tudi v posamični 
konkurenci, kjer je v zadnjem 
letu nastopal za našo izbrano 
vrsto in bil udeleženec najve-

čjih tekmovanj, evropskega in 
svetovnega prvenstva. »V Slove-
niji sem osvojil tri turnirje TOP 
12 zaporedoma, na državnem 
prvenstvu med posamezniki 
sem bil tretji, prvak v dvoji-
cah in prvi na slovenski rang 
lestvici. Po zmagi na TOP 12 
lani v Izoli pa sem postal tudi 
reprezentant. Svoj debi v izbra-

ni vrsti sem doživel lani marca 
na tekmi s Švico. Večji uspeh 
zame je tudi to, da sem se v 
igri dvojic skupaj z Žibratom 
uvrstil med 32 najboljših parov 
Stare celine,« je o tekmovalni 
plati dejal Gregor.

Seveda pa mu ni vedno lahko, 
saj mora usklajevati službo in 
treniranje. V takšnih primerih je 
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Foto: Zoran Flis

Gregor Zafošnik

Foto: Črtomir Goznik

Fredi Kmetec: »Z načrtnim delom in z domačim kadrom je treba delati na daljši rok, saj to zagotovo 
prinese uspeh.«

Fredi Kmetec, predsednik Športne zveze MO Ptuj:

»Naši športniki so naravnost odlični«

Namizni tenis � Gregor Zafošnik

Najuspešnejša sezona doslej
zelo pomembna podpora, ki jo 
ima pri dekletu Sabini in starših. 
Biti v samem vrhu slovenskega 
namiznega tenisa ni lahko, oči-
tno pa je Gregor še vedno poln 
energije. »Najpomembneje je, 
da ne bi bilo poškodb. Želim 
si naslov državnega prvaka, saj 
je to še edino, kar mi manjka v 
moji zbirki uspehov. Ob tem si 
seveda želim nadaljevati uspe-
šne nastope v dresu slovenske 
reprezentance,« je Gregor Zafo-
šnik za konec razkril še želje za 
prihodnost.

Danilo Klajnšek

Nogomet � 1. SNL
PARI 3. KROGA: SOBOTA ob 20.00: CM Celje – Luka Koper, Maribor – 

Rudar Velenje; NEDELJA ob 18.00: Mura 05 – Nafta, Triglav – Domžale; 
ob 20.00: Olimpija – HIT Gorica.

Prijateljske tekme
SOBOTA, ob 17.00: Zavrč – Šmartno 1928, Podvinci Betonarna Ku-

har – Stojnci, Makole – Apače; NEDELJA, ob 17.00: Tržec – Rošnja; PO-
NEDELJEK, ob 17.00: Apače – Majšperk.

Turnir v Spodnji Polskavi
Nogometni klub Spodnja Polskava in podjetje Športni klub M sta or-

ganizatorja turnirja Master cup Kelme, ki bo 6. avgusta v Spodnji Pol-
skavi. Na turnirju bo nastopilo osem ekip iz petih različnih medobčin-
skih zvez (Ptuj, Maribor, Celje, Murska Sobota in Ljubljana).

»Nogometaši smo izjemno veseli, da bomo z organizacijo turnirja la-
hko dodali svoj delež k uspešni kulturno-zabavani in športni prireditvi 
Spodnjepolskavsko poletje, ki letos poteka že trinajstič. Krajevni skup-
nosti, gasilcem, sponzorjem in vsem občanom, ki nam pomagajo pri 
organizaciji, bi se ob tej priložnosti zahvalil za izdatno podporo. Potrudili 
se bomo, da damo tej tradicionalni pripreditvi v Spodnji Polskavi dodat-
no vrednost,« je dejal član organizacijskeg odbora in občinski svetnik 
Franc Nani Matjašič.

Spored turnirja:
9.30 – NK Spodnja Polskava – ŠD Partizan Fram
10.05 – NK Hajdina – NK Slivnica
10.40 – NK Majšperk – NK Kovinar Štore 
11.15 – NK Litija – NK Radio Center  
11.50 – NK Spodnja Polskava – NK Kovinar Štore 
12.25 – NK Hajdina – NK Radio Center  
13.00 – ŠD Partizan Fram – NK Majšperk
13.35 – NK Slivnica – NK Litija
14.10 – revijalna veteranska tekma NK Spodnja Polskava (prvaki lige 

MNZ Ptuj) – NK Fram (prvaki lige MNZ Maribor) 
15.10 – NK Spodnja Polskava – NK Majšperk 
15.45 – NK Hajdina – NK Litija
16.20 – ŠD Partizan Fram – NK Kovinar Štore
16.55 – NK Radio Center – NK Slivnica
17.30 – tekma za 7. mesto: četrti skupina A – četrti skupina B
18.05 – tekma za 5. mesto: tretji skupina A – tretji skupina B
18.40 – tekma za 3. mesto: drugi skupina A – drugi skupina B
19.15 – tekma za 1. mesto: zmagovalec skupina A – zmagovalec 

skupina B
20.15 – podelitev pokalov in priznanj

Mali nogomet � Za Igorjev Pokal
Pizzerija pri Mici prireja turnir v malem nogometu na travi – za pokal 

Igor. Le-ta bo v nedeljo, 31. 7., od 9. ure dalje v Janežovcih. Prijave se 
zbirajo do sobote do 20.30, takrat bo tudi žreb skupin. Če bo slabo vre-
me, bo turnir naslednjo lepo nedeljo. Info: 031 572 369 (Mario)

Boks � 3. revija pri BK Ring
BK Ring iz Ptuja v soboto, 30. 7., od 18. ure naprej prireja še tretjo le-

tošnjo zaporedno trening boksarsko revijo. Predvidenih je več kot deset 
dvobojev, nastopili pa bodo boksarji iz BK Golden Glove, BK Ljubljana, 
BK Celje, BK Slovenska Bistrica, BK Ruše, BK Gladiator Slovenj Gradec, 
BK Legionar Ptuj in domačega BK Ring iz Ptuja.

DK, DB

Športni napovednik



bule, ali so sestavina toplih 
jedi, kot so na primer dušene 
kumare z meto, kot priloga k 
jagnječji pečenki ali lososu, 
lahko jih spečemo tudi z gnja-
tjo in smetano. Surove kuma-
re pa lahko tudi nadevamo z 
različnimi namazi, ki so ne-
koliko bolj čvrsti in jih upora-
bimo kasneje kot dekoracijo 
pri pripravi obloženih kruh-
kov, ali jih nadevamo tako, da 
jih razpolovimo, vdolbinico 
izpraznimo, napolnimo z na-
devom in v pečici spečemo.

Kumare so občutljiva zele-
njava glede skladiščenja, zato 
jih hranimo pri temperaturi 
okrog 10 oC in pri visoki rela-
tivni vlagi. Grenkobo kumar 
povzroči glikozid kolocintin, 
ki nastaja pri visokih ali pri 
nizkih temperaturah, ob suši 
ali po obilnih padavinah. Ku-
mare so priljubljena zelenja-
va tudi drugod v svetu, tako 
na Nizozemskem pripravljajo 
kremno juho iz kumar, v Gr-
čiji jih drobno sesekljajo in 
marinirajo s česnom in jogur-
tom, v Avstraliji lahko posku-
site ocvrte v testu z ingver-
jem, v Franciji jih pripravljajo 
najpogosteje s smetano, tako 
kot tudi pri nas.

Kumare se od ostalih živil 
ujemajo še s čebulo, česnom, 
paradižnikom, feto, olivami, 
meto, kislo smetano, papri-
ko, morskimi sadeži, ribami, 
limoninim sokom, peterši-
ljem, koprom, gorčico, kumi-
no, krompirjem in poprom. 
Iz kumar si najpogosteje pri-
pravimo različne solate, ki jih 
lahko ponudimo kot uvodne 
jedi ali kot solato ob glavnih 
jedeh. Zanimive so tudi raz-
lične omake, ki jih pripravi-
mo kot omake ob krompir-
jevih prilogah ali kot polivke 
testeninam in kuhanemu 
krompirju. Pripravljamo pa 
tudi juhe iz kumar, hladne 
ali tople, ki veljajo za poseb-
nost naše kuhinje. Hladno 
jogurtovo juho s kumarami 
pripravimo tako, da pol kilo-
grama kumar olupimo, drob-
no sesekljamo, jim dodamo 
sol, poper, zelen peteršilj in 
žlico sesekljane čebule. Ku-
mare dobro premešamo in 
jim dodamo liter navadne-
ga jogurta in deciliter kisle 
smetane. Dobro premešamo, 
ohladimo in ponudimo v vro-
čih poletnih dneh.

Vlado Pignar

Glede na sorto poznamo 
več vrst kumar, dolge in vit-
ke evropske kumare, čokate 
ameriške kumare in brada-
vičaste azijske kumare. Lu-
pina, ki je od svetlo zelena 
do rahlo rumenkaste barve, 
je lahko gladka ali rebrasta. 
Glede uporabe v kuhinji ku-
mare razdelimo na solatne in 
zelenjavne kumare ter kuma-
re za vlaganje. Kumare, ki jih 
uporabljamo za solate in ze-
lenjavne jedi, imajo pogosto 
temno zeleno lupino, bledo 
notranjo sredico oziroma 
meso in so pri koncu koniča-
sto zašiljene.

V kuhinji uporabljamo tudi 
bolj okrogle rumene kumare, 
ki imajo tudi rahlo rumeno 
notranjo sredico. Te kuma-
re so po okusu zelo slastne, 
vendar pri nekoliko večjem 
plodu razvijejo izrazite ko-
ščice, ki jih pri pripravi jedi 
odstranimo. Te kumare so 
posebej priporočljive za jedi, 
ki jim dodajamo tudi kis ali 
drugo kislino. Vsesplošno 
so najbolj cenjene evropske 
oz. solatne kumare, ki imajo 
krhko notranjo sredico, osve-
žilno meso, v katerem komaj 
najdemo kaj koščic.

Če nam na vrtu zmanjkuje 
prostora, imamo le kumare za 

vlaganje, ki so manjše kakor 
solatne in zelenjavne kuma-
re. Te dobro prepoznamo po 
drobnih belih in črnih brada-
vicah. Kumare za vlaganje so 
prav tako primerne za pripra-
vo zelenjavnih jedi, le da za so-
late izbiramo manjše kumare, 
za omake in tople jedi pa ve-
čje kumare, ki so že spremeni-
le barvo in jim pred pripravo 
odstranimo semena. Te kuma-
re so po barvi svetlejše od ze-
lenjavnih in solatnih kumar in 
so surove pogosto grenke. Za 
uporabo v kuhinji izbiramo 
kumare, ki vsebujejo malo pe-
ščičja. Plodovi naj bodo zdra-
vi, sveži in čvrsti. Pri mladih 
kumarah pred uporabo ne 
odstranimo lupine, sploh pri 
pripravi solat. Če jih ponudi-
mo narezane, jih začinimo tik 
pred uživanjem.

Kumare so zaradi svojega 
izrazitega osvežujočega oku-
sa dobrodošel dodatek v mar-
sikaterem receptu, tako na 
primer v znameniti španski 
hladni juhi gazpacho, prav 
tako v solatah z jogurtovim 
prelivom ali s prelivom iz 
kisle smetane. Zaželen do-
datek so tudi na obloženih 
kruhkih. Kumare so okusne 
tudi v kisovi marinadi, ko jim 
dodamo nekaj kolobarjev če-
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Španska hladna juha gazpacho s kumarami

Nasveti

Kmetijska svetovalna služba

Tačke in repki

Cepljenje mladičev je eden 
najpomembnejših ukrepov, ki 
zagotovijo mladičkom zdravo 
in preživeto otroštvo. S ceplje-
njem poskrbimo, da ne zbolijo 
za najnevarnejšimi kužnimi bo-
leznimi, ki so po večini smrtne. 
Če pa že zbolijo, se to zgodi v 
milejši obliki. S cepljenjem vne-
semo v organizem mrtve ali ne-
aktivne povzročitelje bolezni 
(viruse in bakterije), ki ne mo-
rejo povzročiti bolezni, temveč 
spodbudijo imunski sistem, da 

začne izdelovati protitelesa. 
Protitelesa varujejo organizem 
pred vdorom pravih povzroči-
teljev bolezni. Novorojeni ku-
žek nima naravne imunosti zo-
per kužne bolezni, varujejo pa 
ga protitelesa, ki jih je dobil še 
pred rojstvom od matere pre-
ko krvi. Po rojstvu se mladičk-
ov imunski sistem še okrepi s 
protitelesi, ki jih dobi s prvim 
materinim mlekom, mlezivom. 
Mlezivo se izloča iz materine 
mlečne žleze 36 do 48 ur po 

Poletje v vinogradih, vinogradnik 
v pričakovanju

Letošnje stanje lahko v vi-
nogradnih ocenjujemo kot do-
bro in kot trenutno kažejo raz-
mere, je pred nami dober, če 
ne odličen letnik. In če letnik 
ocenjujemo po ostalem sadju 
(češnje), to vsekakor drži.

Vegetacija vinske trte se je 
pričela zgodaj, tako smo prve cvetove zasledili že 25. maja. Cvete-
nje je potekalo sorazmerno hitro, vmes je sledila ena ohladitev, ki 
je povzročila osip grozdičev. Tudi nastavek je bil v letošnjem letu 
pod povprečjem, kar se je odražalo v slabem vremenu v lanskem 
letu (deževna jesen – predčasno dozorevanje lesa vinske trte). 
Torej letos lahko pričakujemo količinsko nekoliko manj, vendar 
toliko večje kakovosti.

Zdravstveno stanje: ker v letošnjem letu ni bilo izrazitih pada-
vin v maju, oz. so te bile pod povprečjem, tudi nismo pričakovali 
večjega izbruha peronospore. Seveda pa so vinogradi zelo različ-
ni, saj je na določenih območjih v maju, juniju in do sredine julija 
skupaj padlo borih 135 mm padavin, drugje tudi do 300 mm in 
več. Te razmere seveda so tudi vzrok za bistvene razlike. V nasa-
dih, kjer ni bilo padavin, ne zasledimo težav s peronosporo, so 
pa se v zadnjih dneh pojavile težave z oidijem. Obratno, kjer pa 
so bile padavine, je več težav s peronosporo. Vendar kljub temu 
lahko ocenjujemo, da večjih težav ni bilo in smo lahko z umnim 
ravnanjem nekaj tudi prihranili. Če se bodo podobne vremenske 
razmere nadaljevale, bomo lahko zaključili zaščito pri srednje po-
znih sortah konec julija, prva dekada avgusta, pri poznih sortah 
pa v 2. do 3. dekadi avgusta. Nekoliko več težav nam je prinesla 
informacija o ameriškem škržatu – prenašalcu zlate trsne rume-
nice, za katerega smo do sedaj menili, da pri nas ni prisoten. Žal 
temu ni več tako, zato smo skupaj z Zavodom Maribor izpeljali 
širšo akcijo ter postavili številne rumene plošče, da ugotovimo de-
jansko stanje razširjenosti tega prenašalca nevarne bolezni.

Zelena opravila: vinogradniki, ki so se nekoliko več posvetili 
zelenim delom, so sedaj brez skrbi. Saj če dela opravimo pra-
vočasno, porabimo bistveno manj časa in zaščita vinske trte je 
bistveno učinkovitejša. Žal pa ugotavljamo, da je teh premalo in 
raje posegajo po drugih sredstvih. Če smo opravili temeljito pletev 
in pletev zalistnikov, tudi nekoliko višje do zadnje žice, tudi na-
čeloma ni potrebno nobeno odstranjevanje listov v coni grozdja, 
saj je zračnost dobra. Prav tako v teh nasadih v letošnjem letu 
ne pričakujemo večjih težav z botritisom. Če že defoliacija, potem 
pri rdečih sortah, kjer pa je ta ukrep nujen. Skupaj z redčenjem 
grozdičev lahko potem pričakujemo popolnoma zdravo grozdje, 
ki pa je predpogoj za kvalitetno rdeče vino v našem vinorodnem 
območju.

Pri vinogradnikih, ki zelenih del niso dobro opravili in morajo 
opraviti defoliacijo, opozarjamo na sončne ožige in moramo biti 
previdni, da ne odstranimo preveč listov in da odstranimo prave li-
ste. Vsekakor ta ukrep izvajamo na senčnih straneh in odstranimo 
prvi do drugi list na mladici. Nikakor pa ne višje po mladici. Tudi 
vršičkanja odsvetujemo v dneh, ko so temperature nad 30 °C.

In na kaj opozarjamo: v času, ko so visoke temperature, v 
vinogradu ne opravljamo ničesar, tudi pri škropljenju moramo 
paziti, da ne škropimo, ko so temperature višje od 25 °C. V pri-
meru uporabe insekticidov škropimo v nočnih urah, ko ni čebel. 
Trave ne mulčimo, potem je direktno sevanje na zemljo in večje 
izhlapevanje. Prav tako smo opazili preširoke herbicidne paso-
ve. Herbicidni pas nikakor ne sme segati na kolotečino, ker ta 
izrazito slabša strukturo tal. To velja še zlasti pri vertikalnih na-
sadih. Pri manjših pridelovalcih pa priporočamo, da opustite her-
bicidne pasove, to še zlasti velja pri starejših nasadih, ko trava 
ne predstavlja nobene konkurence. Veliko nasadov je prebujnih, 
kjer imamo več ročnega dela, več zaščite in tudi večje težave z 
ostalimi boleznimi (eska ...).

Andrej Rebernišek, univ. dipl. inž. kmet.

Kuharski nasveti

Kumare
Ta tako vsakodnevna zelenjava je danes neprestano pri-
sotna, tako da smo skoraj pozabili na čas kumar. Kuma-
re so cenjene v naši prehrani in imajo bogato zgodovino. 
Že v starem Egiptu so jih uporabljali v kozmetiki. Kumara 
izvira iz jugozahodne Azije in so jo v Evropo prinesli Ri-
mljani in Grki. Kumare imajo sorazmerno nizko kalorično 
vrednost. Vsebujejo nekaj beljakovin, ogljikovih hidratov, 
od mineralnih snovi pa v največji meri zasledimo natrij, 
vsebujejo še železo, kalcij, fosfor in kalij.
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Cepljenje mladičkov 
zoper kužne bolezni
Več vprašanj s podobno tematiko smo dobili, in sicer, 
kdaj se cepijo pasji mladički proti kužnim boleznim in 
kako je s ponovitvami cepljenj.

Foto: E. Senčar

rojstvu. Materina protitelesa 
se imenujejo maternalna pro-
titelesa. Varujejo novorojene 
mladičke zoper bolezni, na ka-
tere je mati aktivno imuna. To 
pomeni, da npr. če mati ni bila 
več kot leto dni cepljena proti 
parvovirozi ali pa te bolezni ni 
imela, tudi protiteles zoper to 
bolezen nima in jih zato tudi 
ne more posredovati svojim 
potomcem. Tako so mladički 
zelo občutljivi za to smrtno ne-
varno kužno bolezen, pri kateri 
je smrtnost obolelih mladičkov 
kar 96 %. Maternalna protitele-
sa ščitijo mladičke do starosti 
6 do 8 tednov. Takrat njihov 
titer v krvi mladičkov upade 
in treba jih je prvič cepiti, da 
njihov imunski sistem ustvari 
nova protitelesa in jih zaščiti v 
nadaljnjem življenju. Veterinar-
ji in proizvajalci cepiv svetuje-
mo, da je treba mlade psičke 
cepiti dva- do trikrat v razmaku 
meseca dni. Tako dosežemo 
močno imunost, ki pa jo mora-
mo obnavljati z rednimi vsako-
letnimi cepljenji. Pomembno 
je, da jih prvič cepimo med 
6. in 8. tednom starosti. Ob 
prvem cepljenju dobi lastnik 
navodila in program cepljenja 
za naprej. Za uspešno cepljenje 
je nujno, da imunski sistem de-

luje pravilno. Zelo pomembno 
je, da mladičkom istočasno s 
cepljenjem damo tudi zdravilo 
proti glistam. Glistavost, če je 
prisotna, zelo oslabi imunski 
sistem mladičkov in rezultat je 
slabša imunost zoper bolezni. 
Na močan imunski sistem vpli-
vamo tudi s pravilno prehrano, 
ki mora zadovoljiti vse potrebe 
mladičev. Zelo priporočljivi so 
v tem življenjskem obdobju 
tudi vitaminski dodatki v obli-
ki tablet ali prahu.

Včasih je veljalo, da je treba 
cepiti breje psičke, da bodo 
imele bolj zdrave mladičke. To 
nikakor ne velja več in odsve-
tuje se kakršnokoli cepljenje 
psičk, ki so v fazi brejosti. Tudi 
obvezno cepljenje proti steklini 
moramo prestaviti. Psičko lah-
ko cepimo šele mesec dni po 
tem, ko odstavimo mladičke.

Najnovejše obvestilo vsem 
lastnikom pasjih mladičkov pa 
je, da je že ob cepljenju zoper 
kužne bolezni treba mladičke 
označiti z mikročipom in vne-
sti v Centralni register psov. Pri 
čistokrvnih psih z rodovnikom 
mikročip tudi nadomesti teto-
virno številko. 

Emil Senčar, dr. vet. med.

Vprašanja v zvezi z nego 
in zdravjem hišnih ljubljen-
čkov pošljite na naslov:  
nabiralnik@radio-tednik.si ali 
po pošti na: Uredništvo Šta-
jerskega tednika, Raičeva 6, 
2250 Ptuj, za Tačke in repke.



ampak morate zaupati v to, 

da je vse za nekaj dobro. La-

stne firme vam ne svetujem 

odpreti, kajti čas temu ni na-

menjen. Prepričan sem, da 

nekoč uživate v vsem tistem, 

kar vam je dano. Imejte se 

radi in uživajte v tem, da se 

vsak dan prebudite v novo 

jutro. In tako se bo sreča le-

sketala v majhnih stvareh, 

tudi v tistih, ki so navidez 

nepomembne. Srečno!

Obiščite me lahko na sple-

tni strani: www.tadej-sink.si
Tadej Šink, horarni astrolog

sledeh ezoteričnih zakoni-
tosti, boste našli celo paleto 
pravilnosti, zakaj se nekomu 
dogajajo takšne stvari. Prišli 
boste tudi do pomembnega 
zaključka v življenju, da je 
vse za nekaj dobro. In spo-
znali boste, da je upanje tisti 
mali smerokaz, ki vam je ve-
dno v pomoč. Ko ste bili še 
majhna punčka, ste verjeli v 
pravljice, prepričani ste bili v 
določene mite in resničnost 
povezovali z magičnostjo. Z 
leti se je to razblinilo, kot se 
razblinijo milni mehurčki, 
čeprav so nekaj najlepšega. 

Realnost pa je tisti del 
vsakdana, kjer tlakujete svo-
jo usodo. Na drugi strani 
naj vam bo v oporo dejstvo, 
da je življenje na Zemlji kot 
neko potovanje in da ne ne-
koč gre sleherni med zvezde. 
Pomembno je, da najdete v 
sebi upanje in da greste na-
prej po svoji poti. Resnica 
se lesketa v tem, da morate 
sami pri sebi razmisliti, kaj 
vas veseli v življenju in kaj 
morate narediti, da boste 
prejeli lastno srečo. Deset 
let je lahko zelo veliko, toda 
na drugi strani zelo malo. 
Mnenje planetov se lesketa 
v tem, da je spodbudno, da 
ostanete v tem podjetju in 
obdržite zavest, da dokler bo 
šlo, bo šlo. Pri tem se ne sme-
te pretirano obremenjevati, 

v življenju nalogo, ki jo mora 
opraviti, tako najde moč za 
napredovanje. Iz zvezdnih 
namigov je razbrati, da se bo 
morala hči odločiti in si na 
novo postaviti osebne meje 
in pravila igre. Omenjena 
preobrazba ji bo koristila. Ve-
dite pa, da bo vse uredila na 
način, ki morda sprva ne bo 
najbolj jasen. Če pokukam 
za tančico skrivnosti zakona, 
postaja počasi jasno, da se do-
gajajo določene nejasnosti in 
da zadeve niso jasne. Resnica 
je, da se morata iskreno po-
govoriti in najti tisto iskrico 
upanja, ki jima bo pomagala 
način rešitve. Ne bo enostav-
no, ampak odpuščanje je ti-
sto, ki razsvetli večno temo.

Šifra: Recesija
Vprašanje: V sedanji 

službi, v kateri sem za-
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poslena že 25 let, imamo 
velike organizacijske, 
eksistenčne in finančne 
probleme. Do upokojitve 
mi manjka še 10 let, zato 
imam kar nekaj pomisle-
kov, kako naprej. Ali naj 
se poskušam obdržati v 
sedanji službi ali naj po-
skusim odpreti svojo fir-
mo, čeprav mi ni jasno, 
kaj naj bi bila osnovna 
dejavnost, bila pa bi sama 
odgovorna za uspeh ali 
neuspeh?

Odgovor: Vsaka težka si-

tuacija v življenju je simbo-

lizirana s človekom, ki se je 

tik pred temo zgubil v goz-

du pravice. Če se ozrete po 

Šifra: Sončnica
Vprašanje: Prosim, če 

mi lahko napišete in ob-
razložite, kako je z zve-
stobo v hčerkini družini. 
Lep pozdrav in hvala za 
odgovor!

Odgovor: Modre odlo-
čitve človek sprejme skozi 
paleto lastnih izkušenj. Ne-
izbežno je večno učenje, 
prilaganje in iskanje prave 
poti. Seveda so različne pre-
izkušnje usode in včasih se 
mora sleherni posameznik 
znati sprostiti in uvideti, kaj 
je tisto, kaj je pravilno in kaj 
narobe. Popolnoma vas ra-
zumem, da želite hčeri samo 
dobro in da ste ji pripravlje-
ni stati ob strani. Vendarle 
pozabljate, da je odrasla in 
samostojna ženska, ki se bo 
morala sama soočiti s svoji-
mi težavi. Dobro vem, da me 
tega niste vprašali, ampak je 
dobro, da si to razjasnite. Ne 
smete biti pretirano čustveni 
in morate dobesedno poča-
kati in dati času čas. Hčerka 
je v obdobju, ko ji ni lahko. 
Resnično bo potrebovala 
mnogo moči, da bo spoznala, 
kaj je prav in kaj ni. Seveda 
to še ne pomeni nič slabega, 
ampak določeno obliko več-
nega učenja. S hčerko sta si 
podobnega značaja in tako ji 
lahko svetujete na svoj način. 
Seveda pa morate pred tem 
določiti meje in pravila igre. 
Resnica je, da se pretirano 
vtikanje ne izplača in da ni 
dobrodošlo. Vsak človek ima 

Astrolog Tadej svetuje Tadej Šink, horarni astro-
log, svetuje osebno in 
pisno:
- odgovori na konkretno 
vprašanje
- interpretira rojstno karto
- nakaže smernice za eno 
leto naprej v prihodnosti
Naslov: Grenc 24, Škofja 
Loka, tel. 04 51 52 601, 
GSM 041 428 966.
V Štajerskem tedniku za 
bralce odgovarja brezplač-
no! Pri vprašanju napišite to-
čen čas (ura, datum) in kraj, 
ko ste si vprašanje zastavili.

Prihod novega člana
V mladi družini, kjer že imajo štiri-

letnega sina, se pripravljajo na prihod 
novega družinskega člana. Ko so mu 
povedali, da bo dobil bratca ali sestrico, 
se je novice zelo razveselil, da bo tudi 
on imel doma nekoga, s katerim se bo 

lahko igral, ne samo v vrtcu. Zadnje čase pa nič več ne 
kaže veselja, celo pravi, da dojenčka ne bo imel rad in 
mu ne bo dal svojih igrač. Mlada starša sta v zagati, ker 
ne najdeta vzroka za spremenjeno vedenje.

Prihod novega družinskega člana je vedno dogodek, ki 
ga vsi starši z veseljem pričakujejo in so prepričani, da de-
lijo enako veselje z njimi tudi otroci, ki so že del družine.

Toda to žal ni vedno tako, saj so nekateri otroci preveč 
usmerjeni vase in prepričani, da le njim pripadajo starši, 
stari starši in vse, kar je v stanovanju oziroma hiši, ne le 
njihove igrače in oblačila in seveda zato v svojem tekmo-
valnem navdihu že vnaprej odklanjajo možno tekmico ali 
tekmeca, novo sorojenko ali sorojenca.

Menim pa, da v tem primeru ni tako in da se štiriletni sin 
odziva nekoliko odklonilno le trenutno, morda zato, ker se 
mu je prijatelj v vrtcu pritožil, da mu je mlajši bratec raz-
trgal igračo ali pa da je mamica morala s sestrico oditi v 
bolnico za dalj časa in je moral biti sam, brez mamice.

Tako sta mlada starša lahko pomirjena in naj se le do-
brohotno odzoveta na njegove besede, kot da jih nista 
slišala in še vnaprej sina prijazno pripravljata na prihod 
bratca ali sestrice in mu povesta, da bo tudi on sodeloval 
kot pomočnik pri negi novorojenke ali novorojenca, da bo 
dodajal pleničke, stekleničko ipd.

Mag. Bojan Šinko

Duševno zdravje

Če tudi vas zanima kakšno vprašanje in ne poznate odgovora, 
mi pišite in poiskali ga bomo skupaj. Zavedati se morate, da 
kjer je volja, tam je tudi pot. A odločiti se boste morali sami. 
Svojemu vprašanju ne pozabite pripisati šifre,  vse skupaj pa 
pošljite na naslov Štajerskega tednika in kmalu boste prejeli 
odgovor. Pomembno je, da stanje opišete na kratko ter da 
napišete točen datum, uro in kraj vprašanja.

Mitologija in religija 
razkrivata, da so ljudje 
v vseh zgodovinskih ob-
dobjih povsod po svetu 
verjeli, da je smrt le pre-
hod iz enega sveta (to-
stranstvo) v drugega (on-
stranstvo), iz minljivega 
zemeljskega življenja v 
duhovno večnost. V 70. 
letih prejšnjega stoletja 
so se znanstvene raziska-
ve ukvarjale s pojavom 
NDE ali »obsmrtnim do-
živetjem.« Povsem novo 
razsežnost na tem podro-
čju pa je razkril dr. Micha-
el Newton v dveh knjigah, 
Potovanje duš (1994) in 
Usoda duš (2000), saj z 
opisi posmrtnega življe-
nja v duhovnem svetu 
daje večji smisel našemu 
zemeljskemu bivanju.

(Ne)hipnotična 
regresija

Regresija je metoda, ki 

nam pomaga odkriti spomin 

na naša pretekla življenja. 

Izvede se lahko v popolnem 

hipnotičnem stanju, tako 

da se kasneje ne spomnimo 

svojih videnj in nam o njih 

pove hipnoterapevt, ali v ne-
hipnotičnem stanju, ko se 

ves čas zavedamo, kaj se nam 

dogaja. Z regresijo ponavadi 

rešujemo težave, za katere ne 

najdemo vzroka v tem življe-

nju. Na primer, nekdo se na 

smrt boji zaprtega prostora. 

Regresoterapevt mu poma-

ga, da se spomni preteklega 

življenja, ko je morda umrl 

kot rudar v zasutem rudniku 

ali kot žrtev snežnega plazu. 

Ko se težava enkrat ozavesti, 

jo je moč tudi razrešiti.

Michael Newton, dok-

tor svetovalne psihologije, 

priznani hipnoterapevt in 

član Ameriškega svetoval-
nega združenja, je v svojo 

raziskavo posmrtnega življe-

nja vključil okrog sto ljudi. 

Popeljal jih je v globoko 

theta območje, ker običajno 

alfa stanje hipnoze ni zado-

ščalo za informacije, ki jih je 

želel dobiti. Klienti so na tak 

način dosegli »superzave-
stno« stanje duše, v katerem 

so se spominjali onstranske-

ga bivanja. Pričevanja, ki so 

sledila, so se ujemala v števil-

nih podrobnostih. Vsi sode-

lujoči so, ne glede na versko 

pripadnost, spol, politična 

prepričanja, svetovni nazor, 

povedali isto – po smrti pre-

idemo v čudoviti duhovni 

svet, v katerem se življenje 

nadaljuje.

Prehod v 
onstranstvo

Ko umremo, duša zapustiti 
fizično telo. Prehod v duhov-
ni svet je odvisen od razvoj-
ne stopnje duše. Izkušena 
duša se brez težav vrne. Ne-
katere duše pa nočejo nazaj 
v duhovni svet, iz katerega 
so izvorno prišle. Obupno 
se oklepajo pravkar konča-
nega zemeljskega bivanja, 
morda zaradi nedokončanih 
zadev ali kakšnih travmatič-
nih izkušenj. Ker so preveč 
nesrečne, ne želijo govoriti s 
svojimi vodnicami. V skladu 
s svobodno voljo jih vodni-
ce pustijo pri miru. Takšne 
duše se obdajo s spomini na 
zemeljsko življenje in bivajo 
v svoji navidezni resničnosti. 
Če jih muči občutek krivde, 
se celo zaprejo v lastno ječo, 
brez oken in vrat in brez sti-
kov z drugimi dušami.

Po večini se duši v trenut-
ku smrti prikažejo duše iz 
iste dušne skupine, kajti v 
onstranstvu se odvija pove-
zovanje po principu »ena-
ko privlači enako«. Sledi 
srečanje z lastno vodnico. 
Duši se vrne spomin, ki ji je 
bil odvzet v času utelešenja. 
Vodnica popelje dušo do 
sveta starešin, duhovnih 
modrecev, ki so stopnjo ali 

dve višje razvita bitja od duš 
vodnic. Pred svetom starešin 
so vsi prisotni telepatsko 
povezani, zato ni moč ni-
česar skriti. Vendar pri tem 
ne gre za »sodbo«, ampak za 
prevrednotenje lekcij, ki se 
jih je duša naučila v zemelj-
skem življenju.

Onstransko bivanje
Po srečanju s svetom stare-

šin vodnica pospremi dušo 
k njeni dušni skupini. Sku-
pina šteje od 3 do 25 duš, 
povprečno okoli 15. Snide-
nje je radostno, saj se duše 
brezpogojno sprejemajo in 
podpirajo. Med seboj so od-
prte, zaupljive, telepatsko 
povezane. Jezikovnih ovir 
ni, saj med seboj komuni-
cirajo preko miselnih slik, 
podob in občutkov, ki si jih 
posredujejo.

Če je duša pravkar zaklju-
čila travmatično zemeljsko 
bivanje in je izčrpana, jo vo-
dnica odpelje v center za 
zdravljenje in pomlajeva-
nje, kjer se postopek rege-
neracije opravi z dotokom 
nove energije. Vsaka duša je 
lastnica svoje energije, ki se 
je ne da uničiti ali onesposo-
biti, lahko pa se jo preobliku-
je in očisti.

Razvoj duše in učenje se 
nadaljujeta tudi v onstran-
stvu. Vendar se zaradi izo-
stanka kontrasta (na Zemlji 
so v kontaktu duše na raz-
ličnih stopnjah razvoja, zato 
prihaja do trenj in konflik-
tov) in linearnega časa, ki 

sta na zemlji prisotna, vse od-
vija neprimerno počasneje. 
Duše obiskujejo učilnice in 
knjižnice. V slednjih se na-
hajajo t. i. »zapisi kronike 
akaša«, energije, v katero so 
vtisnjene vse misli, besede in 
dejanja iz zemeljskih življenj 
posameznikov. Tukaj duše 
preučujejo svoje odločitve 
in različne možnosti, kako bi 
se lahko odvijala njihova ži-
vljenja na Zemlji. Pri tem jim 
pomagajo vodnice.

Duše se v duhovnem sve-
tu tudi zabavajo. Največ v 
okviru svoje dušne skupine, 
lahko pa tudi z drugimi du-
šami. Igrajo različne igre in 
vloge, pri katerih pa nihče 
ne izstopa; ni kapitanov mo-
štev ali zvezdnikov. Duše po-
tujejo, obiskujejo različne 
svetove, planete, dimenzije. 
Potovanje se zgodi skoraj v 
trenutku, brez vmesnih po-
staj. Na potovanjih duše ne 
posvečajo toliko pozornosti 
nasprotju med svetlobo in 
temo, ampak drugim ele-
mentom, kot so nemirno ali 
mirno okolje, nizka ali viso-
ka gostota, fizično ali misel-
no področje.

Newton je duše glede na 
razvojno stopnjo razdelil v 6 
skupin. Prvo stopnjo tvorijo 
začetniške duše, zadnjo pa 
mojstrske duše. Vendar pri 
tem ne gre za hierarhijo, kot 
jo poznamo na Zemlji, am-
pak bolj za obliko miselne-
ga zavedanja. Duše se med 
seboj ločijo po barvi avre 
(energetski dušni ovoj), ki 
odraža značajske lastnosti. 

Mlajše duše so bolj prosojne, 
njihova barva je bela. Mojstr-
ske duše so gostejše, njihova 
avra je indigo temna.

Duše v onstranstvu nikoli 
ne srečajo Boga. Na zemlji 
je pojem Boga preveč po-
osebljen. Vse duše se zave-
dajo navzočnosti Nadduše 
ali Stvarnika, vendar je On 
skupek vseh vesolj, galaksij, 
dimenzij obstoja, zato ga je 
nemogoče srečati na osebni 
ravni. Duše čutijo njegovo 
energijo. Zanje je kot stude-
nec ljubezni, po katerem 
vsi hrepenijo.

Vrnitev na Zemljo
Ko napoči čas ponovnega 

rojstva, si duša skupaj s svojo 
vodnico postavi cilje, na-
loge, značajske kvalitete, 
ki jih želi osvojiti v novem 
zemeljskem življenju. Te 
smernice so odvisne od po-
sameznikove karme (sku-
pek dobrih in slabih dejanj). 
Potem si duša izbere fizično 
telo in starše, pri katerih se 
bo rodila. Življenjska pot ni 
vnaprej določena, ampak 
si jo sami krojimo vsak tre-
nutek s svojimi svobodnimi 
odločitvami. Samo od nas 
samih je odvisno, v kolikšni 
meri bomo izpolnili cilje, ki 
smo si jih zadali. Včasih si 
duše izberejo težko življenje, 
polno trpljenja, da poplačajo 
slabo karmo. Bolj ko se duša 
očiščuje, redkeje se uteleša 
na Zemljo, dokler ne prema-
ga vseh svojih zasenčenj in 
postane čudovito bitje luči.

Silvester Vogrinec � Nauk večne modrosti (23.)

Potovanje duš



skih avtorjev glasbe. Veliko 
da na spevnost in harmonijo, 
opažam pa tudi njegov avtor-
ski razvoj skozi leta, odkar 
sodelujeva. Od začetnih bolj 
preprostih skladb pa do dru-
ge plošče, ki se je je lotil bolj 
zrelo, resno in malo drugače, 
s težjimi pesmimi, in do no-
vih skladb, kjer spet bolj stavi 
na prepričljivo preprostost – 
vse je del glasbenega razvoja 
in zato je sodelovanje z njim 
vedno kreativno. Kljub temu 
da ima vedno precej jasno za-
črtano predstavo o tem, kako 
naj bi zvenela končna podo-
ba pesmi, mi kot soaranžerju 
in producentu pušča dovolj 
prostora za moj doprinos k 
avtorskim skladbam.«

Ta hip pa se Omar mudi v 
Londonu, kamor se je odpra-
vil za dlje časa na kreativni 
dopust. »Od blizu spoznavam 
njihovo glasbeno sceno in 
poskušam obiskati čim več 
koncertov, tako znanih kot 
neznanih glasbenikov, tako 
lokalnih kot velikih prizorišč. 
To je zame pomembno, saj je 
bila Anglija od nekdaj zelo 
vplivna dežela, še posebej kar 
se tiče glasbene industrije po 
vsem svetu. Od njih se velja 
marsikaj naučiti in prenesti 
to znanje na lastno glasbeno 
ustvarjanje,« še dodaja pevec.

MZ

»Ta videospot mi je res všeč, 
je hudomušen, z izdelkom 
sem zelo zadovoljen. Snema-
nje je potekalo v znamenju 
dobre volje, smeha, sonca ...,« 
je povedal režiser Predrag 
Rajčič – Pericza. Omar pa je 
o njunem sodelovanju dodal: 
»S Periczo se poznava še iz 
časov, ko sva oba sodelovala 
na glasbenem natečaju, kjer 
sem sam nastopil s Kareem, 
Pericza pa z D-Fact. Kot reži-
serja ga zelo cenim in sem bil 
vedno navdušen nad njegovi-
mi izdelki, tako da je bil res 
že skrajni čas, da posnamem 
spot pod njegovo režisersko 
taktirko.«

Pesem Le srce ne spi je 
Omarjev aktualni singel. Be-
sedilo je napisal Jure Golobič, 
za aranžerski in produkcijski 
stolček pa je spet sedel Miha 
Gorše, ki je o Omarju povedal: 
»Omar je po mojem mnenju 
eden izmed najboljših sloven-

Foto: Nejc Hotzl, Hangar PR

Omar Naber

Kot vemo, so prvi štirje fil-
mi o Harryju Potterju posneli 
različni avtorji, ki so razmišljali 
predvsem filmsko. Posneli so 
štiri filme, ki so točno to: filmi. 
Z nastopom režiserja Davida 
Yatesa, ki je posnel zadnje štiri 
filme, pa so se avtorji očitno od-
ločili, da bodo desetletja stara 
in preizkušena pravila filmske-
ga pripovedovanja vrgli skozi 
okno in scenarije pisali tako, 
da so vsako stran knjige zredu-
cirali na dialoge in prizore in 
jih posneli v enakem zapored-
ju. Rezultat so dolgi in moreče 
dolgočasni filmi, ob katerih ne-
posvečeni v knjige le zabodeno 
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Eva Černe se predstavlja z novo pesmijo, ki jo je naslovila Moja 
Pot. Prijetna melodija, ki jo je napisala kar Eva sama ob pomoči 
Uršule Jašovec, bo zagotovo všeč njenim dosedanjim oboževalcem 
in tudi novim, naključnim poslušalcem. Melodija je bila tako rekoč 
»produkt trenutka«, saj Eva pravi, da je prišla iz nje čisto brez razmi-
šljanja. Pela je preprosto tisto, kar je čutila. Njen edini cilj je bil zliti 
svoja občutja v dobre tri minute balzama za ušesa, kar ji je s tem 
glasbenim izdelkom, za katerega je besedilo prispevala Katarina 
Habe, odlično uspelo. 

Sicer pa Eva Černe trenutno nastopa v poletnem gledališču Stude-
nec, kjer igra glavno vlogo v predstavi Dama iz Maxima. Ker so bile 
vaje in ostale priprave na predstavo zelo obsežne, si pevka časa za 
dopust še ni mogla vzeti. Ko se bodo gledališki nastopi končali, pred-
vidoma v drugi polovici avgusta, pa se bo spet posvetila študiju. 

***
Članice skupine Katrinas se predstavljajo z videospotom za pe-

sem Čutim Easy Groove. Ideja za snemanje videa se je rodila čez 
noč, to pa ne pomeni, da so jo punce vzele na pol. »Že ko sem pisala 
tekst, sem si predstavljala, kako naj bi vse skupaj izgledalo,« se spo-
minja Katarina. »Vedela sem, da se bo dogajalo ob morju in da se 
bomo vozile z vespami.« 

Po začetni ideji in izbiri slovenskega Primorja kot glavnega kraja 
snemanja so punce stopile v akcijo in kmalu je prišlo do prvih zaple-
tov. Zataknilo se je že pri nalaganju prve vespe v gradbeni kombi, 
saj je bil motor vse prej kot lahek zalogaj za tri dekleta. Ko so se 
dodobra namučile z motorjem, so lahko nadaljevale pot proti mor-
ju, kjer so ugotovile, da je bil njihov zaplet z vespo šele začetek na-
pornega snemalnega dne. Kmalu po začetku snemanja je dekletom 
zagodla tudi kamera, ki se je upirala prevelikemu izpostavljanju 
soncu, vožnja s težkimi vespami pa prav tako ni bila enostavna. 
Kljub napornim in stresnim snemalnim uram je kmalu prišel od-
dih. Pitje sadnih brezalkoholnih koktajlov in uživanje ob vožnji z 
gliserjem sta puncam poplačala trud. 

MZ

Slo glasbene novice

Filmski kotiček

Harry Potter in svetinje smrti – 2. del

Harry Potter and the 
Deathly Hallows: Part II
Igrajo: Daniel Radcliffe, 
Emma Watson, Rupert 
Grint, Ralph Fiennes, 
Helena Bonham Carter, 
Gary Oldman, Alan 
Rickman
Scenarij: Steve Kloves po 
romanu J. K. Rowlingove
Režija: David Yates
Žanr: fantazijski film
Dolžina: 135 minut
Leto: 2011
Država: ZDA

gledajo in se sprašujejo, kdo je 
tu jedel nore gobe. Filmarji ali 
oni? Sedmi del je bil sicer rela-
tivno zanimiv tudi za nebralce 
knjig, ob osmem pa lahko konč-
no potegnemo črto in se vpra-
šamo, ali je finale vreden osmih 
filmov in desetih let čakanja.

Vsekakor ne. Finale je sicer 
prav epski, vsaj v tehničnem 
smislu, toda v vsebinskem je 
precej medel, če ne celo pov-
prečen. Zadnji preobrati in 
vpogledi v zgodovino ter mo-
tivi vpletenih zvenijo kot re-
konstrukcija zločina v kakšnem 
romanu Agathe Christie, ob 
zadnjem spopadu z Voldemor-
tom pa smo nad zlobnežem 
rahlo razočarani, saj izpade ti-
pični enodimenzionalni lik, kot 
karikatura zlobneža, ki je povrh 
vsega še infantilna kot otrok v 
peskovniku: »Nja, nja, nja, zma-
gal sem, vi pa neee! Nja, nja, 
nja!« In takšne osebe smo se 
bali osem filmov?

Harry simbolično odraste, 
ko njegove maternice ni več 
(Bradavičarka), potem imamo 
še klasično moralno dilemo, da 
je zlo v vsakem od nas, Harry pa 
v odraslo dobo seveda nastopi, 
ko ubije neke vrste očetovsko 
figuro, pa čeprav zlobno, saj 

Glasbeni kotiček

Omar Naber – Le srce ne spi
Omar Naber je z režiserjem Periczo tik pred odhodom v London, kjer 
preživlja počitnice, posnel videospot za aktualni singel Le srce ne spi. 
Snemanje je potekalo na različnih lokacijah v Ljubljani.

10. KATRINAS – ČUTIM EASY GROOVE
9. KATIJA FAŠINK – NORA NOČ

8. ADAM VELIČ – RABIM TE
7. PETER LOVŠIN – TAKRAT BOVA ŠLA...

6. MAJA KEUC – ZMOREM
5. VICTORY – DAN BREZ TEBE

4. TALENTI 2011 – SAMO MILIJON
3. MARTINA ŠRAJ – HOČEM NAZAJ

2. SAŠA LENDERO – DOTAKNI SE ME TAM
1. OMAR NABER – LE SRCE NE SPI

mu je do točke njegove smrti 
diktirala življenje. Pehanje za 
čarovniškimi palicami se v tej 
funkciji zdi zgolj kot pehanje 
za faličnimi simboli, s kateri-
mi se izvrši patricid kot zadnje 
dejanje odraščanja. Zaradi to-
vrstnih arhetipov bi Freud ob 
tem filmu imel športni dan. To 
se morda sliši slabo, a ni res. V 
marsikateri drugi seriji bi bil 
takšen zaključen krasen in odli-
čen, četudi morda tudi rahlo 
neizviren, toda serija o Potter-
ju je trajala predolgo, da bi se 
na koncu lahko zadovoljili le s 
povprečjem. Serija kljub vsem 
trditvam sčasoma ni odrasla. 
Tudi na koncu je vse črno-belo, 
glavni junaki pa za uresničitev 
svojih ciljev ne plačajo prav no-

bene cene, zato tudi zaključek 
serije spada zgolj v domeno 
pravljic.

A kot v prejšnjih recenzijah 
se tudi tokrat seveda motimo. 
V teh filmih in najbrž tudi knji-
gah ne gre toliko za cilj, temveč 
za potovanje. V tem pogledu je 
bilo to potovanje vsekakor tako 
čarobno, da je postavilo nove 
meje v domišljijskem žanru. 
Osmi del je v tem smislu toliko 
boljši, ker uspešno jaha trenutni 
trend, v katerem fantazija po-
staja del postmodernizma, zato 
s filmom dobite tudi okusno 
stransko jed v obliki mešanice 
žanrov, od vojnega filma, ljube-
zenske komedije, pustolovšči-
ne, tragedije pa vse do drame.

Matej Frece

Pogoji uporabe Balunga: Uporabniki  predplačniške telefonije – preverite stanje na vašem računu. Omogočite prejemanje wap povezav in GPRS/UMTS prenos podatkov. Poslani SMS je zaračunan po ceniku operaterja (Mobitel, Si.mobil, Debitel, izimobil, Tušmobil), cena povratnega sms-a je 1,88 EUR. Z uporabo storitve se  
strinjate s splošnimi pogoji na www.smscity.net/balunga. Balunga je naročniška storitev in uporabnikom prinaša največ 5 sporočil na mesec z wap povezavo do galerije, iz katere si lahko naložijo 10 vsebin brez doplačila. Cena sporočila je 1,88 EUR (Mobitel, Si.mobil, Debitel, izimobil, Tušmobil). V vse cene je vštet DDV. Od 
pogodbe, ki je shranjena na sedežu podjetja, je možno odstopiti kadarkoli. Odjava: TD STOP na 3030. Reklamacije: 041-494-751, reklamacije@smscity.net. Ponudnik: ThreeAnts d.o.o., Cesta k Tamu 12, 2000 Maribor.

Pošljite SMSPošljite SMS
TD  KODA  na  3030TD  KODA  na  3030
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SESTAVIL  
EDI 

KLASINC

FIZIČNI 
OBRAČUN, 
SPOPRIJEM

LUKA V BOKI 
KOTORSKI

FRANCOSKI 
IZDELOVALEC 

KLAVIRJEV 
(SEBASTIEN)

V SEDANJEM 
ČASU, ZDAJ

PTUJSKA 
PEVKA DELIN

TRETJI DAN V 
TEDNU

NAŠE 
OBMORSKO 
LETOVIŠČE

NAŠ FIZIK 
(MARIO)

LEOPARD 
(REDKO) ELEKTRIČNI 

POSREDNIKOZEK KOS 
BLAGA

Štajerski 
TEDNIK PODLAKET OKREPČILO, 

POŽIVEK

NORVEŠKI 
PISATELJ 
(JONAS)

PALEC, COLA

ŽIVLJENJSKA 
RAVEN ANDREJ 

ŠIFRER
Štajerski 
TEDNIK

AMERIŠKA 
PEVKA FOLKA 

(JOAN)

JESENSKA 
SOLATA, 
REZVA

SKRČENA 
BESEDA

POČELO 
TAOIZMAARGENTINSKO 

ŽGANJE

FRANCOSKA 
ŠPORTNA 
PLEZALKA 

(MICHELLE)

AMERIŠKI 
PESNIK 
(EDGAR 
ALLAN)

PRITOK 
TIBERE

ANGLEŠKI 
NOGOMETAŠ

RDEČE BARVE GOBEZDAČ

JAPONSKI 
OTOK

PREBIVALKA 
PRELSKEGA

NAŠ 
NOGOMETNI 

SODNIK 
(DAVOR)

ODBOJ 
SVETLOBE

POSODA ZA 
VODO

MESTO V 
MAKEDONIJI

PESEK ZA 
ČIŠČENJE

ZGOLJ JAVEN POZIV, 
K.LIC

ALFI NIPIČ NEM. SLI-
KARKA (ANITA) MESTO V 

PIEMONTU

ROK. TRENER 
(SLAVKO) FRANCOSKA 

PEVKA 
(PATRICIA)SKUPINA 

BANTUJCEV
IT. TAJNA 
POLICIJA

PENEČ SE 
VINO

VELEMESTNI 
HUDODELEC

BOKSAR 
LOUIS

ČASOPIS VEKANJE, 
PLAČAMERIŠKA 

IGRALKA 
CARRERE

PISATELJ 
(JANKO)

GLASBA 
MLADIH

STARORIMSKO 
CENTRALNO 
OGREVANJE

SEJMNINA

SLAVKO 
MLINARIČ

ŠPANSKA 
PRINCESA

PREDSTAVNI-
CA REIZMA

VESOLJSKA 
PSIČKA

NAŠ ŠAHIST 
(MATO)

DOMAČIN V 
ANAMU

IZ BESEDE 
NAMITA

NORVEŠKI 
SMUČARSKI 
SKAKALEC 
(VEGARD)
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Horoskop
OVEN
Na probleme, ki jih piše življe-
nje, boste pogledali z drugega 
zornega kota. Označevala vas bo 

resnost in delavna energija. Tako časa za počitek ne 
bo, ampak glejte na vse kot izziv. Močno bo izstopa-
la komunikacija in besede bodo pri vas prav vrele. 
Vroča izkušnja vas čaka v ljubezni.

BIK
Vroče dneve je bolje preživeti v 
prijetni senci. Varujte se mrzlih 
pijač. Delo na vrtu boste opravili 

zgodaj zjutraj ali pozno popoldne. Življenje vam bo 
ponudilo uspehe na delovnem mestu. Nekaj zdrave 
previdnosti ne bo odveč pri denarju. Čas je, da se 
odpravite na počitnice in uživate.

DVOJČKA
Pred vami je temperamenten čas, 
v katerem boste dokazali svoje 
sposobnosti. Blesteli boste v po-

govoru in vseh komunikativnih opravilih. Čas bo, da 
se postavite na prvo mesto. Na delovnem mestu vas 
bodo spremljale novosti. V ljubezni bo čas nežnosti 
in romantičnih doživetji.

RAK
V ljubezni bosta vladala ravno-
vesje in skladnost. Globoko v 
sebi boste našli moč in postavili 

stvari na svoje mesto. Nakazano je, da boste srce 
še bolj odprli in zaupali v oazo sprememb. Največ se 
naučite skozi druge ljudi in uvideli boste, da se sreča 
skriva na strani pogumnih ljudi.

LEV
Ugotovili boste, kaj vas osrečuje. 
Prav gotovo bo to čas, ko boste 
več časa preživeli v naravi. Neka-

tere stvari vas bodo v osnovi skrbele, toda pokazala 
se bo tudi rešitev. Blesteli boste finančno in okrepili 
svojo denarnico. Zanimali se boste za tisto, kar od-
stopa in tako napredovali v znanju.

DEVICA
Pred vami je nekoliko bolj nemi-
ren in drzen teden. Sledili boste 
svojim sanjam in naredili premik 

v tistem, kar ste odlašali. Globoko v sebi boste iskali 
svojo resnico. Daleč v ospredju bo tudi družabnost, 
komunikativnost in odprtost. Zdi se, da so na obzor-
ju nove poti in s tem tudi priložnosti.

TEHTNICA
Velik premik vas čaka v pogledu 
službe. Vsekakor bo to obdobje 
namenjeno temu, da naredite 

urnik dejavnosti in se odločite, česa si želite in 
kaj bi lahko nekoliko počakalo. Moč boste črpali 
iz partnerjeve ljubezni. Če ste samski, bo na delu 
Amorjeva puščica.

ŠKORPIJON
Intuicija v tem tednu bo most med 
razumom in srcem. Odločali se 
boste jasno in glasno. Prosti dan 

ali dva bosta koristna in tako si boste lahko nabrali 
novih moči. Dogodki se bodo s svetlobno hitrostjo 
vrteli v vašo korist. Odpravite se raziskovat neznane 
uganke.

STRELEC
Čeprav boste stopali po prašni 
poti naprej, vam bo življenje 
ponudilo neko trdnost. Spoznali 

boste zanimivo osebo nasprotnega spola, ki vam 
bo pokazala lepote bivanja. Seveda bo to tudi čas, 
da se dokažete sebi in drugim. Bodite nekoliko bolj 
odprti in dojemljivi v ljubezni.

KOZOROG
Vaše srce bo postalo toplo in tako 
boste naredili v tem tednu veliko 
dobrega. Družili se boste z zanimi-

vimi ljudmi, ki vam bodo pomagali sestaviti mozaik 
sprememb. Od njih se boste učili. Lepa beseda je 
vedno tista, ki najde lepo mesto. Zapisujte si svoje 
notranje občutke in uživajte življenje!

VODNAR
Izražali se boste skozi svet kre-
ativne umetnosti. Sprostila vas 
bo tudi dobra glasba. S svojim 

znamenjem boste lahko pomagali drugim. Globoko 
v sebi boste začutili iskrico, s katero boste ponesli 
dobro med ljudmi. Na delovnem mestu boste uživa-
li. Seveda ne boste pozabili nase in se razvajali.

RIBI
Pred vami je zelo ploden čas, v ka-
terem najdete smisel za vse tisto, 
kar morate še postoriti. Naenkrat 

boste postali pridni in marljivi. Dom bo pri vas kot 
mravljišče, v katerem se bodo našle nove in nove 
obveznosti. Tudi časa za počitek ne bo. Od srede 
dalje si boste vzeli dopust v dvoje.

Zvezdni pozdrav! Tadej Šink, horarni astrolog

UGANKARSKI SLOVARČEK: CANA = argentinsko brezbarvno žganje, priljubljena narodna pijača, HIPOKAVST = starorimsko centralno ogrevanje, OPAAS = norveški smučarski skakalec (Vegard, 1962-), OVRA = italijan-
ska tajna policija, POLICARD = francoska športna plezalka (Michelle, 1987-), REE = nemška slikarka, ki je naredila samomor (Anita, 1885-1933), RESEN = mesto v Makedoniji, TOLIČ = slovenski šahist (Mato, 1955-).

REŠITEVTE KRIŽANKE. Vodoravno: sreda, Piran, Osana, pard, standard, Policard, Nera, Best, Okinava, Prelaščanka, Drečnik, odsev, vedro, le, AN, Ree, Ivezič, apaš, Joe, časnik, vek, hipokavst, sejmarina, Elena, reistka, 
Lajka, Tolič, Anamit, Opaas.

SOBOTA, 30. julij
5.00 SOBOTNO JUTRO: 5.15 Na 

današnji dan. 5.30 NOVICE (še ob 
6.30, 7.30, 8.30, 10.30, 11.30, 13.30, 
14.30, 15.30, 17.30 in 19.00). 6.15 
Kmetijski nasvet (ponovitev). 6.45 HO-
ROSKOP. 7.45 ROJSTNI DNEVI. 8.00 
Odprti telefon. 8.45. Sobotni športni 
napovednik. 9.00 Oddaja za male in 
velike. 10.00 OBVESTILA (še 11.00, 
13.00, 15.00, 17.00, 18.00 in 19.05). 
10.15 Mali oglasi (še 10.45, 17.15 in 
17.45). 11.05 Kuharski nasveti (po-
novitev).12.00 SREDI DNEVA. 13.10 
Šport. 14.00 SOBOTNI POPOLDAN NA 
RADIU PTUJ IN ČESTITKE POSLUŠAL-
CEV. 20.00 Sobotni večer na Radiu 
Ptuj, vmes Modne čvekarije, Lestvica 
Naj 11in Lestvica Desetica (ponovitev). 
24.00 SKUPNI NOČNI PROGRAM. (Ra-
dio Ptuj).

NEDELJA, 31. julij
5.00 NEDELJSKO JUTRO: 5.15. Na 

današnji dan. 5.30 NOVICE (še ob 6.30, 
7.30, 8.30, 11.30, 15.30 in 19.00). 
6.00 OBVESTILA (še 7.00, 9.00, 11.00, 
15.40 in 19.05). 6.15 Misli iz Biblije. 
6.45 HOROSKOP. 7.00 Med ljudskimi 
godci in pevci (Marjan Nahberger).7.45 
ROJSTNI DNEVI. 8.00 Odprti telefon. 
8.40 Svetloba duha. 9.10 Mali oglasi 
(še 9.50). 9.30 Kuharski nasveti z 
Vladom Pignarjem. 10.00 Vrtičkarije 
(ponovitev) 11.40 Kmetijska oddaja 
(Marija Slodnjak). 12.00 Opoldan na 
radiu Ptuj: Te domače viže (Natalija 
Škrlec). 12.30 Komentar tedna (pon.).Z 
zimzelenimi melodijami v nedeljski 
popoldan. 13.00 ČESTITKE POSLU-
ŠALCEV in NEDELJSKI POPOLDAN NA 
RADIU PTUJ. 18.00: Rajžamo iz kraja 
v kraj (ponovitev). 19.00 do 24.00 ure 

GLASBENE ŽELJE S Tonetom Topolov-
cem, 24.00 SKUPNI NOČNI PROGRAM. 
(Radio Univox).

PONEDELJEK, 1.avgust:
5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 9.00: 

5.15 Na današnji dan. 5.30 NOVICE 
(še ob 6.30, 7.30, 8.30, 10.30, 13.30, 
14.30, 15.30, 19.00 in 22.00). 6.45 
HOROSKOP. 7.45 ROJSTNI DNEVI. 08.00 
Varnost na Ptuju. 9.00 Odmevi iz športa 
Janko Bezjak). 9.50 NAPOVED PROGRA-
MA. 10.00 Obvestila (še 11.00, 13.00, 
15.00, 17.00, 18.00 in 19.05). 10.15 
Mali oglasi (še 10.45, 17.15 in 17.45). 
11.05 GOSPODARSKI IZZIV (Mojca Ze-
mljarič).11.30 POROČILA. 12.00 SREDI 
DNEVA: Napovednik tedenskih dogod-
kov. 13.10 Šport. 13.45 Aktualno v 
Podravju. 14.15 Melodija dneva. 15.00 
Utrip Podravja. 17.30 POROČILA. 18.00 
Kultura (Majda Fridl). 19.10 Zdravniški 
nasvet, . 20.00 VEČERNI PROGRAM: 
Glasba za ponedeljkov večer, vmes po-
novitev oddaje Rajžamo iz kraja v kraj. 
24.00 SKUPNI NOČNI PROGRAM (Radio 
Univox).

TOREK, 2.avgust:
5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 9.00: 

5.15. NA DANAŠNJI DAN.5.30 NOVICE 
(še ob 6.30, 7.30, 8.30, 10.30, 13.30, 
14.30, 15.30, 19.00 in 22.00. 6.45 
Kakšen dan se nam obeta. 7.45 ROJ-
STNI DNEVI. 08.00 Varnost na Ptuju. 
10.00 Obvestila (še 11.00, 13.00, 
15.00, 17.00, 18.00 in 19.05). 10.15 
Mali oglasi (še 10.45, 17.15 in 17.45). 
11.00 ZDRAVNIŠKI NASVETI (Marija 
Slodnjak).11.30 POROČILA. 12.00 
SREDI DNEVA: 13.10 Šport. 14.15 
Melodija dneva. 14.30 POVEJTE SVOJE 
MNENJE. 15.00 Utrip Podravja. 17.30 
POROČILA. 18.00 Za ljubitelje malih 
živali. 19.10 Gospodarski izziv (ponovi-
tev). 20.00 Oddaja o slovenski zabavni 
glasbi (z Elo). 22.10 Glasba za lahko 
noč. 24.00 SKUPNI NOČNI PROGRAM 
(Radio Celje).
SREDA, 3. avgust:

5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 9.00: 
5.15 NA DANAŠNJI DAN. 5.30 NOVICE 
(še ob 6.30, 7.30, 8.30, 10.30, 13.30, 
14.30, 15.30, 19.00 in 22.00). 6.45 
Horoskop. 7.45 ROJSTNI DNEVI. 8.00 

Varnost na Ptuju. 09.00 Pomagajmo 
si. 10.00 Obvestila (še 11.00, 13.00, 
15.00, 17.00, 18.00 in 19.05). 10.15 
Mali oglasi (še 10.45, 17.15 in 17.45). 
11.30 POROČILA. 12.00. Sredi dneva: 
Pregled vesti iz Evropske unije. 13.10 
Šport. 13.45 Aktualno v Podravju. 
14.15 Melodija dneva. 14.40 Povejte 
svoje mnenje. 15.00 Utrip Podravja. 
17.30 POROČILA. 18.00 Vrtičkarije z 
Mišo Pušenjak in Karolino Putarek. 
19.10 Popularnih 11 (ponovitev). 
20.00 Večer na Radiu Ptuj: Pogovor ob 
kavi (ponovitev) 24.00 SKUPNI NOČNI 
PROGRAM (Radio Celje).
ČETRTEK, 4. avgust:

5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 9.00: 
5.15 Na današnji dan. 5.30 NOVICE 
(še ob 6.30, 7.30, 8.30, 10.30, 13.30, 
14.30, 15.30, 19.00 in 22.00). 6.45 
Horoskop. 7.10. Gost Štajerske budil-
ke. 7.45 ROJSTNI DNEVI. 8.00 Varnost 
na Ptuju. 10.00 Obvestila (še 11.00, 
13.00, 15.00, 17.00, 18.00 in 19.05). 
10.15 Mali oglasi (še ob 10.45, 17.15 
in 17.45). 11.00 Modne čvekarije z Bar-
baro Cenčič Krajnc. 11.30 POROČILA. 
12.00 Sredi dneva: Komentar tedna 
in iz naših krajev. 13.10 ŠPORT. 13.45 
Aktualno v Podravju. 14.15 Melodija 
dneva. 15.00 Utrip Podravja. 17.30 PO-
ROČILA. 19.10 Med ljudskimi pevci in 
godci (ponovitev).19.35 Te domače viže 
(ponovitev). 20.00 ORFEJČEK. 24.00 
Skupni nočni program. (Radio Velenje).
PETEK, 5. avgust:

5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 9.00: 
5.15. Na današnji dan. 5.30 NOVICE 
(še ob 6.30, 7.30, 8.30, 10.30, 13.30, 
14.30, 15.30, 19.00 in 22.00). 6.45 
Horoskop. 7.45 ROJSTNI DNEVI. 8.00 
Varnost na Ptuju. 9.15. Kmetijski 
nasvet. 9.40 Astročvek (s Tadejem 
Šinkom). 10.00 Obvestila (še 11.00, 
13.00, 15.00, 17.00, 18.00 in 19.05). 
10.15 Mali oglasi (še ob 10.45, 17.15 
in 17.45). 11.05 Minute za rekreacijo. 
11.30 POROČILA. 12.00 Sredi dneva: 
Napovednik kulturnih in drugih prire-
ditev. 13.10 Šport. 13.45 Aktualno v 
Podravju. 14.15 Melodija tedna. 14.40 
Povejte svoje mnenje. 15.00 Utrip Po-
dravja in Melodija meseca. 17.30 PO-
ROČILA. 18.00 Rajžamo iz kraja v kraj 
(ponovitev). 20.00 Z glasbo do srca z 
Marjanom Nahbergerjem. 24.00 SKU-
PNI NOČNI PROGRAM. (Radio Velenje).

Za ljubitelje malih živali, 
v torek, 2. avgusta, ob 18.00. 



tnih aktivnostih bodo organizirali 

tudi ustvarjalne delavnice za otroke. 

Zabavno, kulturno in športno dogaja-

nje ob prazniku MO Ptuj pripravljajo 

MO Ptuj, ptujski gostinci in hotelirji 

ter Zavod za šport Ptuj s ptujskimi 

športnimi društvi. 

Prvega julija se je začel izbor za 

naj kamp 2011, ki letos poteka pr-

vič. Glasovanje za najboljše kampe 

bo potekalo do sredine septembra, 

najboljše pa bodo razglasili na pr-

vem dnevu sejma 9. festivala kam-

ping, karavaning&outdoor, ki bo 

potekal od 22. do 25. septembra na 

Gospodarskem razstavišču v Ljublja-

ni. Glasovanje za najboljše kampe 

vključuje ob domačih tudi glasovanje 

za hrvaške kampe, saj večina sloven-

skih kampistov letuje na Hrvaškem. 

Glasovati je mogoče skupaj kar za 

259 kampov, razdeljenih v devet ka-

tegorij, v katerih lahko obiskovalci 

izberejo po enega najljubšega. Radij-

ska oddaja Dobro jutro Slovenija in 

turistično-informativni portal www.

dj-slovenija.si sta z izbori naj kopa-

lišče, smučišče, wellness in drugih 

stalnica slovenskega turizma že več 

kot dve desetletji. Ker pa Slovenci so-

dijo med najbolj navdušene kampiste 

v Evropi, so se povezali s strokovnja-

ki revije Avto-Dom in spletnim por-

talom www.avtokampi.si ter skupaj 

zasnovali letošnji prvi izbor za naj 

kamp 2011, s katerim tudi prestopa-

jo meje Slovenije. Doslej so kampe 

Vrnjački karneval, na katerem se je 
odmevno predstavila tudi skupina 
Kurentovanje Ptuj, Slovenija. Kot je 
povedal Branko Brumen, vodja pro-
jekta Kurentovanja in predsednik 
FECC Slovenija, so se ob tej priložno-
sti v okviru priprav na Art&Heritage 
festival 2012, ko bo Ptuj partner v 
projektu EPK, dogovorili za sodelo-
vanje skupin iz Srbije (Vrnjačka banja 
in Požarevac), Makedonije (Strumica 
in Kavadarci), Romunije (Sibiu, ki 
je bila EPK leta 2007) in Grčije. Na 
Vrnjačkem karnevalu so iz Slovenije 
sodelovali tudi predstavniki skupin 

Koši šoštanjski in Fajšenka Dobova.

Pravilni odgovor na zadnje nagra-

dno vprašanje se glasi: letošnji Festi-

val Art je tretji po vrsti. Nagrado bo 

prejela Jasmina Dominko, Hajdoše 

84 b, Hajdina. Danes sprašujemo, 

kako se imenuje novi ptujski festi-

val, namenjen otroški ustvarjalnosti 

in kreativnosti. Nagrada za pravilen 

odgovor sta vstopnici za kopanje in 

uporabo savn v hotelu Primus na 

Ptuju. Odgovore pričakujemo v ure-

dništvu Štajerskega tednika, Raičeva 

ulica 6, do 5. avgusta.

iz Slovenije in Hrvaške ocenjevali 
predvsem vodilni evropski vodniki 
in strokovne institucije. Že vrsto let 
pa ocenjevanje slovenskih kampov 
poteka kot sestavni del projekta Moja 
dežela – lepa in gostoljubna.

Po podatkih nacionalnega koordi-
natorja za podelitev modre zastave, 
ki je znak za kakovost kopališča in 
njegove urejenosti, Borisa Šušmaka 
se kopalci na slovenskih rekah, je-
zerih in drugih naravnih kopališčih, 
razen na Bledu in v Šobcu, kopajo na 
lastno odgovornost. Na slovenskih 
rekah ni urejenih kopališč, prav tako 
pa ni posebej poskrbljeno za varnost. 

Za kopanje pa so najbolj primerna 
kopališča ob Kolpi, kjer je prav tako 
nameščeno opozorilo, da gre za ko-
panje na lastno odgovornost. Repu-
bliška agencija za okolje in Urad za 
hidrologijo in stanje okolja sta letos 
s sodelovanjem še nekaterih usta-
nov izdala zloženko Naj bo kopanje 
užitek, v kateri je zapisano, da je v 
Sloveniji na rekah, jezerih in morju 
48 odsekov, kjer se kopalci zbirajo v 
večjem številu. Gre za kopalne vode, 
ki so lahko naravno kopališče z upra-
vljanjem ali pa kopalno območje.

Od 15. do 17. julija je v Vrnjački 
banji v Srbiji potekal že tradicionalni 
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Vse bliže pa je tudi osrednje pra-
znično dogajanje ob letošnjem pra-
zniku MO Ptuj, 5. avgustu, ki bo po 
festivalskem dogajanju na ptujske 
ulice in trge prineslo še zabavo vseh 
vrst. Zabavno dogajanje bo 5., 6. in 
7. avgusta potekalo na številnih lo-
kacijah starega mestnega jedra, na 
Mestnem trgu, tržnici, v Miklošičevi 
ulici, na Novem trgu, Vrazovem trgu, 
Vinarskem trgu, v Prešernovi ulici, 
na Slovenskem trgu, parkirišču za 
avtobusno postajo – P-center, Mino-
ritskem trgu in v Ulici heroja Lacka. 
V soboto, 6. avgusta, bodo ptujske 
ulice zaživele tudi športno, ob špor-

Foto: Črtomir Goznik

Utrinek s ptujskega festivalskega dogajanja: svetlobna umetnost z bienala 
Light Art iz Linza, torek, 26. julija, na Slovenskem trgu. 

Nagradno turistično vprašanje

Dogodki za vse generacije
Ptujsko festivalsko dogajanje, 3. glasbeni festival Arsana in 9. mednarodni festival sodobne 
umetnosti, se počasi preveša v drugo polovico. Sklepno dejanje festivala bo 5. avgusta, ko 
bo padel zastor glasbenega dela festivala, prav tako pa tudi ustvarjalni del festivala sodobne 
umetnosti Art Stays, katerega stvaritve bodo na ogled na različnih koncih mesta, uradnih in 
neuradnih galerijskih prostorih še do 5. septembra.

NAGRADNO TURISTIČNO VPRAŠANJE
Kako se imenuje novi ptujski festival, namenjen otroški ustvar-

jalnosti in kreativnosti ____________________________________

________________________________________________________

Ime in priimek: _________________________________________

Naslov: ________________________________________________

Davčna številka:  __ __ __ __ __ __ __ __

Ptujska poletna noč

Zabava in kultura v najstarejšem 
mestu na Slovenskem!

V petek, 5. avgusta, in v soboto, 
6. avgusta, se bodo na kar devetih 
lokacijah v starem mestnem jedru, 
od 20. do 4. ure zjutraj, predstavile 
številne glasbene skupine in DJ-ji 
z glasbo za vse okuse. V nedeljo, 7. 
avgusta, pa bo že od 15. ure dalje in 
vse do polnoči zabava še na mestni 
tržnici.

Ob kvalitetni glasbi, nastopih ani-
matorjev, modnih revijah, razno-
vrstni gostinski ponudbi, bogatem 
spremljevalnem programu in drugih 
presenečenjih boste znova lahko pre-
živeli zabaven, pester in nepozaben 
vikend ob prazniku Mestne občine 
Ptuj. 

Mestni trg (okrepčevalnica Evropa, bar Florijan)
PETEK, 5. 8.: Petovia kvintet, pevka Melita

SOBOTA, 6. 8.: Ptujskih 5 z gosti

Mestna tržnica, Miklošičeva ulica, Novi trg 
(PP Gostinstvo)

PETEK, 5. 8.: Dejavu band, Ansambel bratov 
Gašperič, animacija: Fiesta Latina show (Ple-
sna šola Mambo Ptuj), modna revija (kreator-

ka Sanja Veličkovič)
SOBOTA, 6. 8.: skupina Katrca, Avenue band, 

animacija: modna revija s finalistkami Miss 
bikini 2011, Plesna šola Pingi (Danijela Pekič, 

Jernej Brenholc)
NEDELJA, 7. 8., od 15. do 24. ure: Tanja 

Žagar, Foxy teens, Ansambel bratov Gašperič, 
animacija: otroška modna revija –  Pikapolo-

nica

Vrazov trg (Dom KULTure – Muzikafe)
PETEK, 5. 8.: glasbena zasedba Kontraglas 
SOBOTA, 6. 8.: Marko & Dada – Pesmi o 

vinu (pevka Dada Kladenik in kitarist Marko 
Zaletelj)

Vinarski trg (Hotel Poetovio, Super Li)
PETEK, 5. 8.: noč DJ-jev na letni terasi lokala 

Romantika
SOBOTA, 6. 8.: pevka Minea, skupina Skater

Prešernova ulica (Hotel Mitra, Bar Sima in 
Bar Orfej)

PETEK, 5. 8., in SOBOTA, 6. 8.: najlepše me-
lodije od ‘60 let do 21. stoletja

Slovenski trg (Klub ptujskih študentov, Bo 
cafe)

PETEK, 5. 8.: DJ Kolaar, Moon Cowboys
SOBOTA, 6. 8.: Sell Out, Elvis Jackson

Parkirišče za avtobusno postajo – P center 
(Maska center caffe, FIT 2000)

SOBOTA, 6. 8.: 5. tradicionalni SUMMER 
HOUSE PARADE; Paul Gardner (Soul 

Avengerz, London, UK), Blue&Deep, Rox, 
Bozho on the Sax, Sexy Animation

Minoritski trg (bar Cheers)
SOBOTA, 6. 8.: glasbena skupina 

Ulica heroja Lacka (gostilna Pri pošti)
SOBOTA, 6. 8.: skupina Gitano band

V soboto, 6. avgusta, bo pestro tudi dopol-
dansko dogajanje v mestu. Tako bodo od 9. 
do 13. ure na Mestnem trgu, Novem trgu 

in mestni tržnici potekale številne športne 
aktivnosti ob pomoči Zavoda za šport Ptuj 
in ptujskih športnih društev ter ustvarjalne 

delavnice za otroke.

Organizator: Mestna občina Ptuj v sodelo-
vanju s ptujskimi gostinci in hotelirji.

Organizatorji si pridržujejo pravico do spre-
membe programa.
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Sobota ob 21. in nedelja ob 10.00: 60-letnica 
Zveze šoferjev in avtomehanikov Ptuj; Vabilo 
na festival otroške ustvarjalnosti; Terme Ptuj z 
optimizmom v poletje 2011; Wellness klub Ptuj brezplačno osvešča o 
zdravem načinu življenja; Tržnica dobrot na Mitrovem vrtu; Mladost na-
polnila Ranco Ptuj; Dejan Zavec optimistično razpoložen pred velikim 
dvobojem; Košarka – Slovenci ugnali Poljake; Odprtje razstave evrop-
skih likovnih kolonij; Joco Emeršič, glasbenik z dušo in telesom; Odprtje 
festivala – Art Ptuj 2011; Z glasbo v poletno noč

Petek, 29. julij
Nova vas pri Ptuju: prireditve ob prazniku MO Ptuj: 17. mednarodno srečanje motoristov v organizaciji Moto kluba 

Kurent Ptuj; v petek in soboto
Ptuj, Terme: prireditve ob prazniku MO Ptuj; 15. mednarodni balonarski praznik v organizaciji Balonarskega kluba Ptuj
10.00 Grajena, Dom krajanov: prireditve ob prazniku MO Ptuj; razglasitev kmetije leta 2011
16.00 do 20.00 Ptuj, sončni park in ptujski grad: prireditve ob prazniku MO Ptuj; pričetek AYE FESTIVALA 2011 – festi-

vala otroške kreativnosti
16.00 Juršinci, gospodinjski dom: 17. občinski praznik Juršinci; praznik gospodinj
17.00 Ptuj, galerija Tenzor v MGP: Art Stays – 9. festival sodobne umetnosti; pogovor z umetnico Olgo Schigal – 

Rusija/Nemčija
18.00 Majšperk, galerija AP: odprtje razstave Gregorja Samasturja Nomen Omen II.; kulturni program – Gregor 

Nestorov – marimba
18.30 Ptuj, razstavišče Knjižnice Ivana Potrča Ptuj: Art Stays – 9. festival sodobne umetnosti; odprtje razstave – Mihaj-

lo Beli Karanovič in Želimir Barič
19.30 Ptuj, palacij na ptujskem gradu: Art Stays – 9. festival sodobne umetnosti; odprtje razstave Olge Schigal
20.00 Ptuj, Mestno gledališče: ART Ptuj 2011 – 3. glasbeni festival Arsana; glasbeno–plesno–fi lmski projekt TRI
20.30 Mihovci, Dom krajanov: Poletje na vasi – projekcija fi lma Obvladani denar v organizaciji civilne družbe za 

boljšo občino Kidričevo – Zvezdna dolina
21.00 Slovenska Bistrica, grad: kino na prostem – Moj ata, socialistični kulak
21.00 Lenart, letni oder: festival LenArt 2011; koncert rock glasbene skupine Crossroads
21.00 Ptuj, dvorišče Minoritskega samostana: 3. glasbeni festival Arsana; koncert skupine Langa
22.00 Ptuj, DomKulture Muzikafe: Art Stays – 9. festival sodobne umetnosti; glasbeno doživetje – Lynn Book in Shawn 

Decker
22.30 Ptuj, pred Mestnim gledališčem: 3. glasbeni festival Arsana; koncert: Maren and the pink unicorns
22.30 Ptuj, v starem mestnem jedru:ART Ptuj 2011 – 3. glasbeni festival Arsana; poulično dogajanje – nastopi mla-

dih glasbenikov

Sobota, 30. julij
10.00 Jurovski Dol, na Tomažičevi – Gombočevi kmetiji: 21. žetev; delavnice povezane z žetvijo; 14.00 mlačev, 

oranje njive in priprava za sajenje pese; 16.00 družabno popoldne
10.00–12.00 Ptuj, plaža Art Stays: ART Ptuj 2011 –Art Stays 9. festival sodobne umetnosti; risanje z umetnikom Jerne-

jem Forbicijem
13.30 Juršinci, ribnik: 17. občinski praznik Juršinci; tekmovanje v športnem ribolovu za pokal občine
14.00 Ptuj, zraven Term Ptuj: ART Ptuj 2011 –Art Stays 9. festival sodobne umetnosti; voden ogled instalacije z balo-

nom – Help us, Jaša
16.00 do 20.00 Ptuj, sončni park in ptujski grad: prireditve ob prazniku MO Ptuj; festival otroške kreativnosti AYE
17.00 Ptuj, galerija Tenzor v MGP: ART Ptuj 2011 –Art Stays 9. festival sodobne umetnosti; pogovor s kustosom – 

There must be an exit – Eike Berg iz Madžarske 
17.00 Lenart, ploščad pri rotovžu: festival LenArt; klopotcev večer v Lenartu in odprtje vinoteke v organizaciji Društva 

vinogradnikov Lenart
19.00 Ptuj, Miheličeva galerija: ART Ptuj 2011 – Art Stays 9. festival sodobne umetnosti; odprtje razstave There must 

be an Exit – Novi mediji iz Madžarske
19.00 Juršinci, igrišče: 17. občinski praznik Juršinci; turnir v malem nogometu; 21.00 nogometna tekma med vetera-

ni in občinskim svetom; 
19.30 Ptuj, slavnostna dvorana gradu: ART Ptuj 2011 – 3. glasbeni festival Arsana; koncert opernih solistov medna-

rodne poletne akademije
20.00 Sp. Polskava, dvorišče za stavbo KS: literarni večer – izbrana poezija Milana Novaka in Mojmirja Ferenca; 

glasba Neja in Živa Skrbiš; razstava risb Milana Novaka
20.00 Ptuj, Mestni trg: ART Ptuj 2011 – 3. glasbeni festival Arsana; ljudska glasba in plesi s folklornimi skupinami
21.00 Ptuj, dvorišče Minoritskega samostana: ART Ptuj 2011 – 3. glasbeni festival Arsana; koncert Bilbi
22.00 Ptuj, Art Stays klub: ART Ptuj 2011 –Art Stays 9. festival sodobne umetnosti; video večer – Newborn – Staš 

Kleindienst in Sebastjan Leben

Nedelja, 31. julij 
10.00 Juršinci: 17. občinski praznik Juršinci; sveta maša pri kapeli na Aleluji ob stoletnici kapele – Dragovič; posadi-

tev spominskega drevesca, postavitev klopotca, kulturni program in pogostitev z ansamblom Krajcarji
10.00 – 12.00 Ptuj, plaža Art Stays: ART Ptuj 2011 –Art Stays 9. festival sodobne umetnosti; risanje z umetnikom – Igor 

Molina iz Italije
14.00 Trnovska vas, športni park: kmečki praznik Od brazde do kruha 
16.00 Strnišče pri Kidričevem, Galerija FO.VI: ART Ptuj 2011 –Art Stays 9. festival sodobne umetnosti; odprtje razsta-

ve Jožeta Šubica – objekti
16.00 do 20.00 Ptuj, sončni park in ptujski grad: prireditve ob prazniku MO Ptuj; festival otroške kreativnosti AYE
18.00 Majšperk, galerija Tovarna umetnosti: ART Ptuj 2011 –Art Stays 9. festival sodobne umetnosti; odprtje razstave 

Kunst Aus Slowenien – Dušan Fišer, Jože Šubic, Ksenja Čerče in Silvester Plotajs Sicoe
19.30 Ptuj, slavnostna dvorana gradu: ART Ptuj 2011 – 3. glasbeni festival Arsana; koncert Komornega orkestra 

festivala ART Ptuuj
20.00 Lenart, dvorana glasbene šole; festival LenArt; klavirski koncert Zale Čuček
21.00 Ptuj, Mestno gledališče: ART Ptuj 2011 – 3. glasbeni festival Arsana; plesni večer: »Zven telesne tišine« in Ivan 

Mijačevič
21.30 Ptuj, Slovenski trg in okolica: ART Ptuj 2011 –Art Stays 9. festival sodobne umetnosti; Light Art – Final Glow
22.00 Ptuj, klet hotela Mitra: ART Ptuj 2011 – 3. glasbeni festival Arsana; vinski večer

Ponedeljek, 1. avgust
9.00 do 13.00 Velika Nedelja: počitniške delavnice DPM Velika Nedelja; pohod
16.00 do 20.00 Ptuj, sončni park in ptujski grad: prireditve ob prazniku MO Ptuj; festival otroške kreativnosti AYE
17.00 Ptuj, galerija Tenzor v MGP: ART Ptuj 2011 –Art Stays 9. festival sodobne umetnosti; pogovor s kustosom – 

Ksenija Orelj iz Hrvaške
19.30 Ptuj, slavnostna dvorana gradu: ART Ptuj 2011 – 3. glasbeni festival Arsana; zaključni koncert udeležencev 

mednarodne poletne akademije
20.00 Ptuj, razstavišče knjižnice Ivana Potrča: ART Ptuj 2011 –Art Stays 9. festival sodobne umetnosti; odprtje razsta-

ve Probudite se – Miljana Babič in Nemanja Cvijanović 
22.00 Ptuj, Art Stays klub: ART Ptuj 2011 –Art Stays 9. festival sodobne umetnosti; video večer – Karoe Goldt iz 

Nemčije

Torek, 2. avgust 
9.00–13.00 Velika Nedelja, sejna soba KS: počitniške delavnice DPM Velika Nedelja; ustvarjalne delavnice
16.00–20.00 Ptuj, sončni park in ptujski grad: prireditve ob prazniku MO Ptuj; festival otroške kreativnosti 

AYE
17.00 Ptuj, galerija Tenzor v MGP: ART Ptuj 2011 –Art Stays 9. festival sodobne umetnosti; pogovor s kustosom – 

Massimo Premuda in Guliana Carbi iz Italije
19.30 Ptuj, DomKulture: ART Ptuj 2011 –Art Stays 9. festival sodobne umetnosti; odprtje razstave – Monika Grycko iz 

Poljske
20.00 Ptuj, hotel Mitra: ART Ptuj 2011 – 3. glasbeni festival Arsana; literarni večer – O temni snovi z Mojco Kumerdej
21.00 Ptuj, dvorišče Minoritskega samostana: ART Ptuj 2011 – 3. glasbeni festival Arsana; koncert »Auckland youth 

symphony orchestra« iz Nove Zelandije
22.00 Ptuj Art Stays klub: ART Ptuj 2011 – Art Stays 9. festival sodobne umetnosti; video večer – Cinema Feminist – 

»The Home« – Martha Rosler ZDA, Nina Sobell ZDA, Lemeh42 Italija, Vesna Bukovec Slovenija, Evelin Stermitz 
Avstrija 

KINO PTUJ
Petek, sobota in nedelja, 29., 30. in 31. julij: 17.00 v slovenščino sinhronizirana animirana pustolovščina Rango 

19.00 akcijska pustolovščina Thor; 21.10 Art program: drama/triler Boljši svet

Prireditvenik Ptuj � Kmetija Prosenjak

Dediščina, ki jo varuje 
že pet generacij
Posebno priznanje za ohranjanje tradicije življenja na vasi in arhitekturno de-
diščino v MO Ptuj je za letošnje leto pripadlo kmetiji Prosenjak iz Brstja 22 za 
vzorno urejeno kmetijo, predvsem pa za srce kmetije, okrog 150 let stare butane 
hiše, ki je pravi mali kulturni biser naselja.

Danes na kmetiji Prose-

njak živi že peta generacija, 

ki je tako kot vse pred njo 

ponosna na svoje korenine 

in dediščino, ki jo ohranja in 

prenaša iz roda v rod. Stara 

butana kmečka hiša, ki je 

stara okrog 150 let, v njej je 

bila nekoč tudi vaška gostil-

na, je Prosenjakovim v velik 

ponos. Bila je last sedaj žal 

že pokojnih Franca in Anto-

nije Prosenjak, ki sta jo pred 

štirimi leti v celoti obnovila, 

poskrbela za lepši in moder-

nejši videz. Po njuni smrti 

je kmetijo prevzel vnuk Bo-

štjan, v veliko pomoč mu je 

žena Anita, po poklicu vzgo-

jiteljica, ki jo življenje in delo 

na kmetiji zelo veseli, saj je 

pestro in zanimivo, oba pa 

veseli, da se za delo na kme-

tiji vse bolj zanimata tudi si-

nova Miha in Jaka ter mama 

Silva, ki je sicer zaposlena v 

ZD Lenart. Ko smo jih obi-

skali, je bil gospodar Boštjan 

v službi. Žena Anita in mama 

Silva sta povedali, da kmetija 

ob službi predstavlja tudi do-

datni zaslužek. Boštjana delo 

na kmetiji izjemno veseli, 

trenutno obdeluje 12 ha njiv, 

na katerih rasteta v glavnem 

pšenica in koruza, v veliko 

pomoč so mu stroji, prašiče 

pa gojijo bolj za domače po-

trebe. Po najboljših močeh 

se trudijo za urejenost hiše 

in kmetije kot celote.

Posebno priznanje za ohra-

njanje tradicije življenja na 

vasi MO Ptuj za leto 2011 in 

arhitekturne dediščine jim 

veliko pomeni. Na nek na-

čin je poplačilo za ves trud, 

ki ga vlagajo v to, da bi stara 

kmečka hiša ohranila čim 

bolj avtentični videz, hkrati 

pa spodbuda za naprej, da 

bodo na tej poti vztrajali, da 

bodo tudi bodoči rodovi na-

njo tako ponosni, kot so da-

nes oni. Zagotovo pa bi bila 

priznanja vesela tudi dedek 

in babica, Franc in Antonija 

Prosenjak, ki sta jo z veliko 

ljubeznijo in predanostjo 

obnovila, zavedajoč se, da je 

skrb za dediščino hkrati tudi 

skrb za prihodnost.
MG

Foto: Črtomir Goznik

Kmetija Prosenjak, Brstje 22, stara butana hiša ima že častitljivih 150 let.

Foto: Črtomir Goznik

Prosenjakovi, Silva in Anita

V Štajerskem tedniku (le-
tnik LXIV, št. 56) je v članku 
o zlatih maturantih in dija-
kinji generacije prišlo do po-
manjkljivosti pri naštevanju 
dosežkov, s katerimi sem si 
zaslužila naziv dijakinje ge-
neracije. Poudariti želim, da 
raziskovalne naloge z naslo-
vom Novodobne pismenosti 
in funkcionalna pismenost 
ptujskih srednješolcev ni-
sem izdelala sama, temveč 
v soavtorstvu s Hano Kosi, 
prav tako dijakinjo Gimna-
zije Ptuj. Za to pomanjklji-
vost se Hani opravičujem. 
Jasmina Kokol

Prejeli smo
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Mali oglasi
STORITVE

AKSIOM INŠTRUKCIJE: matematika, 
poslovna matematika, statistika, ra-
čunovodstvo, fi zika, mehanika. 031 
371 187.

ODPRAVA CELULITA in oblikovanje 
telesa brez diete in telovadbe z naj-
novejšo ELOS tehnologijo. MILU-
MED, d. o. o., Langusova ulica 8, 
tel. 02 745 01 43, www.Milumed.si.

FASADE – IZOLACIJSKE iz stiro-
pora – volne. V prednaročilu po-
pusti. Barvanje fasad, zaključni 
ometi – pomoč pri subvencijah, 
vsa notranja slikopleskarska de-
la. Jože Voglar, s. p., Zabovci 
98, tel. 041 226 204.

GOTOVINSKA POSOJILA NA 
POLOŽNICE, posojila za zapo-
slene in upokojence, izplačilo 
gotovine takoj, tudi za osebe 
z nižjimi dohodki. Info-kredit, 
d. o. o., Mlinska ulica 28, 2000 
Maribor,Tel. 051 70 10 20, 02 
25 27 363.

UGODNO: nerjaveče inox ogra-
je – elementi, dimniki, okovja za 
kabine, cevi, pločevina, profi li, 
vijaki. Ramainoks, d. o. o., Ki-
dričevo, Kopališka 3, 02 780 99 
26, www.ramainox.si.

IZOLACIJO VLAŽNIH HIŠ, rav-
nih streh, teras, balkonov, kleti, 
ki jih zaliva voda, in vsa druga 
gradbena dela izvajamo. Hack 
Janos, s. p. Telefon 02 579 91 
66, 041 636 489.

ŽAGA PTUJ odkupuje vse vrste 
hlodovine, opravijo pa tudi po-
sek in spravilo lesa ali odkup 
gozda. Hkrati prodajajo žagan 
les, ostrešja, obloge, drva za 
kurjavo. Tel. 041 403 713.

RAČUNOVODSTVO za s. p. in 
d. o. o., obisk na domu. Računo-
vodstvo Tušek, d. o. o., Medrib-
nik 27, 2282 Cirkulane, GSM 
031 811 297, tel. 0599 20 600.

PLESKARSTVO Vuzem, fasader-
ska dela, Knauf sistemi, talne 
obloge. Inovativne rešitve, ugo-
dne cene in svetovanje. GSM: 
051 205 373.

KLJUČI – KLJUČAVNICE ŠTIFTAR! 
Poletna akcija: cilindrični vložek 
Titan 30-35 s tremi ključi – samo 
8,99 EUR! Informacije: 02 771 
01 21, Qlandia Ptuj.

DOM-STANOVANJE

V ARBAJTERJEVI na Ptuju oddamo 
v najem 60 m2 veliko stanovanje, 
lahko opremljeno. Tel. 041 324 
623.

NEPREMIČNINE

PRODAM gradbeno parcelo v Gajev-
cih. Telefon 031 233 264.

PRODAM 18 arov gradbene indus-
trijske parcele v Markovcih in 1 ha 
izkrčenega vinograda s terasami. Tel. 
02 766 02 71.

RAZNO

KUPIM starine: pohištvo, slike, bo-
gece, ure, steklo, lonce, razglednice 
in drobnarije. Plačam takoj. Tel. 041 
897 675.

KUPIM traktor in kmetijsko mehani-
zacijo. Telefon 041 358 960.

PRODAM bukova drva, razžagana, 
metrska ali v hlodih, možna dostava. 
Tel. 031 532 785.

PRODAM bukova drva, razkalana, 
dolžine 1 meter, 50, 33 in 25 cm, vse 
z dostavo. Tel. 051 667 170.

PRODAM drva, cepljena na 1 m, bu-
kev in druge vrste lesa, po želji jih 
za doplačilo razrežem. Tel. 041 375 
282.

UGODNO prodam suha bukova 
drva, dostava na dom. Tel. 041 610 
210 ali 02 769 15 91.

DRVA, bukova, cepana, lepa, ugo-
dno (tudi v hlodih) prodam, možna 
dostava. Tel. 051 632 814.

KUPIM suhe bučnice, pridem na 
dom, plačilo takoj. Tel. 051 667 170.

PRODAM bukova, gabrova in bre-
zova drva, možnost razreza na 25 in 
33, možnost dostave. Tel. 041 723 
957.

BUKOVA drva, razžagana na 25 ali 
33 cm, prodam, možna dostava. Tel. 
041 893 305.

PRODAM odojek teže od 25 do 30 
kg, mesni tip, po 2,40 €/kg z možno-
stjo dostave. Tel. 041 670 766.

TRAKTOR Zetor 77 45, letnik 1993, 
77 konjskih moči prodam Tel. 031 
764 384.

PRODAM traktor Štore 404, super, 
letnik 84, registriran. Tel. 051 274 
553.

PRODAM 100 let staro prešo. Tel.02 
766 02 71.

PRODAM traktor Zetor 2011, letnik 
1976 (starodobnik). V brezhibnem 
stanju, je redno servisiran in registri-
ran. Ima kompresor za zračne zavore 
in hidravlični priključek za prikolico. 
Opremljen je tudi z delujočo bočno 
strižno koso. Informacije na Tel. 031 
399 287.

PRODAM balirko za kocke Velger 45, 
kravo, brejo 6 mesecev, ter odojke.
Tel. 753 35 01 ali 031 291 954.

PRODAM devet mesecev brejo telico. 
Tel. 031 210 586.

BELE KOKOŠI, 4 kg, po 3,80 € za ži-
val. Naročila sprejemamo po telefo-
nu 02 688 13 81 ali 040 531 246, 
Rešek Starše 23.

PRODAM kravo tik pred telitvijo in 
telice za pripust, simentalke, vse pa-
šno. Tel. 031 788 502.

PRODAMO svinjo, težko 180 kg, in 
kozličke. Tel. 031 221 750.

PRODAM domače (štajerske breskve) 
na tržnici v Lenartu vsak četrtek in pe-
tek. Se priporoča Kmetija Železnik, 
telefon 031 432 832.
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PREMOG, zelo ugodno, z dostavo, 
ter gramoz, sekanec in pesek. Vladi-
mir Pernek, s. p., Sedlašek 91, 2286 
Podlehnik, telefon 041 279 187.

POKRIVANJE vseh vrst streh in kle-
parska dela. Ugodno in kvalitetno. 
Krovstvo Fras, s. p., telefon 030 334 
947.

PVC-OKNA in VRATA, FASADE ter 
izvedba predelnih sten, spuščenih 
stropov in izdelava mansardnih sta-
novanj – ugodno. Sandi Cvetko, 
s. p., Lešnica 52, Ormož, GSM 041 
250 933.

IZVAJAMO adaptacije, inštalacije, 
vse vrste zaključnih gradbenih sto-
ritev v poslovnih in stanovanjskih 
objektih.Voh, d. o. o., Muretinci 65 
a, 2272 Gorišnica.Tel. 041 457 037.

KMETIJSTVO

RAČUNOVODSTVO za s. p., 
d. o. o. in društva. Valerija Mer-
nik, s. p., Štuki 23,2250 Ptuj. 
Tel. 031 873 769.

IZVAJAMO vsa gradbena dela: 
adaptacije, novogradnje, pola-
ganje tlakovcev, izdelava škarp, 
fasade – klasične ali demit, s 
stiroporjem ali volneno volno, 
suhomontažna dela po sistemu 
KNAUF, slikopleskarske storitve 
ter urejanje okolice. Priporoča-
mo se. Zidarstvo Hami, Milan 
Hameršak, s. p., Jiršovci 7 a, 
Destrnik, GSM 051 415 490.

MOŠKI išče resno žensko za resno 
zvezo, srednjih let. Tel. 051 777 278.

KUPIM starine: pohištvo, slike, bo-
gece, ure, steklo, lonce, razglednice 
in drobnarije. Plačam takoj. Telefon 
041 897 675.

DELO

IMATE veselje do dela z ljudmi in ste 
komunikativni. Pridružite se skupini 
sodelavcev za pridobivanje naročil 
na Delo in Slovenske novice. Vablje-
ni tudi študentje in mlajši upokojenci. 
Pisne prijave v osmih dneh. Dialog, K 
Mitreju 2, 2251 Ptuj.

www.tednik.si
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S teboj smo bili družina,
ki si nas družil s svojo ljubeznijo
in nas hranil s svojo ljubeznijo
in ki si z ljubeznijo delal čudeže.
S teboj smo bili družina,
ki smo tvojo ljubezen sprejeli,
ki smo tvojo ljubezen predajali
in se učili ob tvoji ljubezni
in z njo ustvarjali svoje družine.
In s teboj bomo zopet družina,
ko bomo sklenili ta krog ljubezni
in se skozi kroge krogov vrnili k
tebi – počasi in tiho
in zagotovo – eden za drugim. (T. Kuntner)

ZAHVALA
Jožef Perger
Z MAJSKEGA VRHA 3 
26. 2. 1926–14. 7. 2011
Ob nenadni izgubi našega najdražjega se iskreno zahvalju-
jemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in vsem, ki 
ste ga pospremili na njegovi zadnji poti, darovali cvetje, 
sveče in za svete maše, nam pa izrekli sožalje.
Hvala g. župniku za cerkveni obred, g. Šegulu za ganljiv 
poslovilni govor, pevcem, Društvu upokojencev Videm, 
MD Tržec, kolektivu Tehcenter Ptuj ter pogrebnemu pod-
jetju Mir, d. o. o.

Žalujoči: vsi njegovi

Prazen dom je in dvorišče,
naše oko zaman te išče,
ni več tvojega smehljaja,
le delo tvojih pridnih rok ostaja ...

ZAHVALA
Ob boleči izgubi naše drage mame, 
tašče, babice in prababice

Marije Zagoršek
IZ MEZGOVCEV OB PESNICI 28
*7. 1. 1931   † 5. 7. 2011
se iskreno zahvaljujemo sosedom, sorodnikom, prijateljem 
in znancem, ki ste nam v težkih trenutkih stali ob strani, 
nam izrazili sožalje, darovali cvetje, sveče, za sv. maše in 
našo mamo pospremili na njeni zadnji poti.
Hvala osebju hematološkega oddelka SB Celje, govornici 
ge. Anici Vrabl za ganljive besede slovesa, g. župniku za 
opravljen cerkveni obred, ge. Hildi Hojnik, cerkvenemu 
pevskemu zboru in pogrebnemu zavodu Mir.
Vsem in vsakomur hvala.

Žalujoči: njeni najdražji

Nešteto svečk je že zgorelo,
nešteto rožic ovenelo,
nešteto solz preteklo je ...
Življenja naša so se spremenila,
a srca naša te nikoli ne bodo pozabila.

SPOMIN
Tih in boleč je spomin na 30. julij 
2001, ko nas je za vedno zapustil naš 
dragi mož, ati, brat in dedek

Franc Koser
IZ APAČ 110

Iskrena hvala vsem, ki z lepo mislijo postojite ob njegovem 
grobu, mu prinašate cvetje in prižigate sveče.

Zelo te pogrešamo: tvoji najdražji

Tvoje srce je omagalo,
tvoj dih je zastal,
a spomin na tebe
bo večno ostal.

V SPOMIN
Danes, 29. julija, mineva leto žalosti, 
odkar nas je zapustil

Franc Vrbančič
IZ BUKOVCEV 83
Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu, mu prižgete 
svečko in se z lepo mislijo spomnite nanj.

Tvoji najdražji

Osamljeni trsi in prazne poti,
med njimi očeta več našega ni,
ostal prazen dom je tvoj,
le družina tvoja zanj skrbi,
tudi tebi na tvoji nadaljnji
poti večni mir želi.

ZAHVALA
Ob boleči izgubi dragega očeta, dedka 
in pradedka

Franca Pulka
IZ HAJDOŠ 49

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri-
jateljem in znancem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji 
poti, darovali cvetje, sveče in za svete maše ter nam izrekli 
sožalje.
Posebna zahvala zaposlenim Doma upokojencev na Ptuju za 
njihovo skrb, gospodu župniku za opravljen obred, govor-
niku g. Šeguli za ganljive besede ob slovesu, pogrebnemu 
zavodu Mir, d. o. o., in Alenki Pulko za vsestransko pomoč.

Žalujoči: hčerka Marjanca z možem Tonetom, 
vnukinji Klavdija z Davorinom, Tanja z Romanom, 

pravnuka Nina in Alen

Veter je odtrgal list z drevesa.
Med številnimi je izbral le enega.
Ta list, ki je bil del našega življenja, 
sedaj manjka. Vedno bo manjkal ...

ZAHVALA
Za vedno smo se poslovili od dragega 
moža, očeta, dedka in pradedka

Jožeta Šmigoca
IZ TRŽCA 4
1929–2011
Hvala vsem sorodnikom, sosedom, sovaščanom, sodelavcem 
in prijateljem za darovano cvetje, sveče in za maše ter za 
spremstvo na pokojnikovi poslednji poti. Hvala pogrebnemu 
podjetju Mir za vzorno organizirano slovo, duhovnikoma 
župnije sv. Vida, pevcem in trobentarju za melodije slovesa, 
nosilcema zastave in prapora DU Videm ter govorniku za 
občuten oris pokojnikove življenjske poti.
Hvala vsem, ki v teh bolečih trenutkih sočustvujete z nami.
Žalujoči: žena Justina ter sinovi Janko, Jože in Jure z družinami

Čas hiti in celi rane,
a zaceli jih nikdar,
v prsih skrita bolečina
srce razjeda dan na dan.

SPOMIN
29. julija 2011 minevajo tri leta, odkar 
si nas zapustil, naš dragi mož, ata, tast 
in dedi

Štefan Vaupotič
HAJDOŠE 46
Dobrota tvojega srca ne mine, hvaležnost bogati spomine.
Iskrena hvala vsem, ki z lepo mislijo postojite ob njegovem 
grobu in mu prižigate svečko.

Tvoji najdražji

V hladnem grobu ti počivaš,
kjer ni gorja in bolečin.
Oh, kako strašno si trpel!
Zato od nas prezgodaj si odšel.
A zapustil si solzno mi oko
in v srcu strašno bolečino,
oh, kako to strašno vse boli,
ker tebe več pri meni ni,
v mislih vedno si.

V SPOMIN
26. julija sta minili dve leti žalosti, ker si nas zapustil, dragi 
mož, oče, dedek in pradedek

Alojz Brunčič
IZ TRNOVSKEGA VRHA 30
Hvala vsem, ki ob njegovem grobu postojite z lepo mislijo, 
mu prižigate svečko in mu večni mir zaželite.
V globoki žalosti tvoja žena Terezija, otroci, vnuki in pravnuki



Kako dolgo pa boste 
letos v Letalskem centru 
Maribor dežurali za boj 
proti toči in kaj pričaku-
jete do konca letošnjega 
poletja, nas čaka še veliko 
neurij?

„Aktivno bomo dežurali 

do konca septembra, ozi-

roma po potrebi, saj bomo 

tudi v prvi polovici oktobra 

v zmanjšani pripravljenosti, 

kar pomeni, da bodo posad-

ke dežurale glede na vremen-

ske napovedi in v primeru 

neposredne nevarnosti tudi 

ukrepale.“

Kakšna pa je po vašem 
mnenju bodočnost tega 
projekta glede na doseda-
nje učinke vašega delova-
nja?

„Mnenje nas, izvajalcev 
obrambe proti toči je, da je 
treba v prihodnosti ta pro-
jekt vsekakor nadaljevati in 
ga celo razširiti na širše ob-
močje ter seveda pridobiti 
tudi dodatna letala, s kateri-
mi bo učinek še večji. Treba 
je delati na celostnem pro-
jektu; intenzivnejša obramba 
z večjim številom letal in pro-
titočnih mrež nas bo zagoto-
vo zavarovala, oziroma bo 
vsaj omilila posledice neurij 
v prihodnosti. Toče ne more-
mo povsem izničit, lahko pa 
jo vsaj delno omejimo.“

In tega se je treba zave-
dati sedaj, ko je še čas, sicer 
pa še vedno velja stari in že 
tolikokrat preskušen ter do-
kazan rek: po toči zvoniti je 

prepozno!
M. Ozmec

V Letalskem centru Ma-

ribor se dežurni piloti tudi 

letos ob vsaki nevarnosti po-

dajo v boj z nevarnimi oblaki 

s posipavanjem. Kako so bili 

do sedaj pri tem uspešni, 

smo povprašali Jerneja Va-
upotiča, predsednika upra-

ve športnega društva Letalski 

center Maribor.

„Kakor ste že sami ugotovi-

li, so neurja v severovzhodni 

Sloveniji postala že stalnica, 

meteorološke razmere so se 

spremenile in se na žalost še 

bodo. Neurja bodo najverje-

tneje vedno pogostejša.

Kakor hitro smo z Ministr-

stvom za kmetijstvo, gozdar-

stvo in prehrano podpisali 

pogodbo o poskusnem posi-

pavanju oblakov z letali, smo 

pričeli dežurstvo v Letalskem 

centru Maribor. V letošnjem 

letu smo do sedaj imeli že 

pet akcij, naša letala pa so se 

v skupnem času z nevarnimi 

oblaki bojevala nekaj več kot 

šest ur. Sicer pa bomo glede 

na vremenske napovedi naj-

verjetneje morali letos še ve-

likokrat posredovati.“

Kaj pomeni za proti-
točno obrambo na obmo-
čju Spodnjega Podravja 
zmanjšanje opravljanja te 
dejavnosti na samo eno 
letalo?

„Če bi pridobili financi-

ranje še za drugo letalo, bi 

lahko razširili branjeno ob-

močje na pomursko regijo 

vse do Madžarske meje, kar 

bi pomenilo kvalitetnejše in 

tudi efektivnejše posredova-

nje. Vsekakor lahko z dvema 

letaloma branimo precej ve-

čje območje, prav tako lahko 

delujemo na dveh različnih 

krajih hkrati ali pa vnašamo 

po potrebi v eno točenosno 

celico več reagenta. Z enim 

letalom pa je delo za nas ote-

ženo, saj lahko posredujemo 

samo na enem kraju.“

Koliko članov pa šteje 
vaš štab za letalsko obram-
bo pred točo, ali to število 
zadovoljuje potrebam?

„V tem trenutku sodeluje 

v obrambi proti toči 26 ak-

tivnih oseb, v tej ekipi pa so 

piloti, kopiloti in radaristi. To 

število ljudi zaenkrat popol-

noma zadovoljuje aktivnost 

za eno letalo. Če bomo akti-

virali tudi drugo letalo, pa se 

bo ta številka seveda poveča-

la, kajti posadke imamo na 

voljo, tudi za dve letali.“

Kolikšni so bili stroški 
opravljanja protitočne 
obrambe v lanskem letu 
in v kolikšni meri so ob-
čine na tem območju to 
sofinancirale?

„Stroški opravljanja te de-

javnosti so za eno letalo pri-

bližno 120.000 do 140.000 

evrov, polovico te vsote 

sofinancira Ministrstvo za 

kmetijstvo, gozdarstvo in 

prehrano, drugo polovico pa 

lokalne skupnosti na branje-

nem območju, kljub temu pa 

veliko prispevamo tudi mi v 

Letalskem centru Maribor s 

svojim volonterskim delom.“

Ali v obrambi proti toči 
sodelujejo tudi država ali 
zavarovalnice in v kakšni 
meri?

„Kot sem že dejal, sodeluje, 

oziroma sofinancira projekt 

obrambe proti toči Ministr-

stvo za kmetijstvo, gozdar-

stvo in prehrano. V lanskem 

letu v tem projektu zavaro-

valnice niso sodelovale, letos 

pa še vedno potekajo dogo-

vori, in sicer z Zavarovalnico 

Maribor ter Zavarovalnico 

Triglav, kakšna bo njihova 

odločitev, pa bo seveda poka-

zal čas. Upam, da kmalu.“

71-letnik napihal
Policisti Policijske postaje Ptuj 

so v ponedeljek, 25. julija, ob 
21.30 na Ptuju ustavili 71-letnega 
voznika osebnega avtomobila in 
mu odredili preizkus z alkotestom, 
ki je pokazal 0,38 miligrama alko-
hola na liter izdihanega zraka. V 
postopku je bilo ugotovljeno, da 
gre za večkratnega kršitelja ce-
stno-prometnih predpisov, zaradi 
česar so vozniku zasegli osebni 
avtomobil, zoper njega pa bo po-
dan tudi obdolžilni predlog.
Zasegli avtomobile

Isti dan ob 10.45 so policisti Po-
licijske postaje Maribor I 45-letne-
mu vozniku osebnega avtomobila 
iz Rogoze zasegli vozilo. Navedeni 
je vozilo vozil brez vozniškega do-
voljenja. Osebno vozilo so zasegli 
tudi 33-letnemu vozniku iz Bistrice 
ob Dravi, ki je vozil neregistriran 
osebni avtomobil, prav tako ga je 
upravljal brez vozniškega dovolje-
nja. Zoper oba kršitelja bodo poda-
li obdolžilni predlog. 

V nedeljo,  24. julija, ob 20.20 
so policisti Policijske postaje Rače 
v Framu ustavili 46-letnega vozni-
ka kolesa z motorjem. Odredili so 
preizkus z alkotestom, ki je poka-
zal 1,15 miligrama alkohola na 
liter izdihanega zraka. Voznika so 
pridržali. 

Prav tako v nedeljo, ob 17.50, 
so policisti Postaje mejne policije 
Zavrč ustavili 48-letnega voznika 
osebnega avtomobila, ki se je 
pripeljal na mejni prehod. Odredili 
so preizkus z alkotestom, ki je po-
kazal 0,99 miligrama alkohola na 
liter izdihanega zraka. Voznika so 
pridržali. 
S palico po avtomobilih

V ponedeljek,  25.  julija, ob 
21.10 je bil OKC PU Maribor ob-
veščen, da je neznana oseba na 
parkirišču podjetja za prodajo vozil 
poškodovala več osebnih vozil. Po-
licisti so v neposredni bližini podje-
tja prijela 39-letnega storilca iz Ra-
kičana, ki so mu zasegli kovinsko 
palico. Na kraju je bilo z ogledom 
ugotovljeno, da je poškodoval 12 
parkiranih osebnih avtomobilov 
(6 novih in 6 rabljenih vozil). Vsa 
vozila so imela odlomljeni in odtr-
gani obe zunanji ogledali ter rise 
po obeh straneh vozila in pokrovu 
motorja. Premoženjska škoda zna-
ša okoli 50.000 evrov. Zoper osu-
mljenca je bilo odrejeno pridržanje 
in podana bo kazenska ovadba.
Ilegalno čez mejo

Policisti PP Gorišnica so 21. 
julija, ob 15.30, v Paradižu usta-
vili 49-letnega voznika osebnega 
vozila. Voznik, državljan Hrvaške, 
je v avtomobilu prevažal tujce: 
dva otroka in tri odrasle drža-
vljane Iraka in enega državljana 
Palestine. Vsi tujci so zaprosili za 
mednarodno zaščito. Hrvaškemu 
državljanu, ki je tujce prevažal, je 
bil izdan plačilni nalog zaradi kr-
šitev Zakona o tujcih in Zakona o 
prevozih v cestnem prometu. Od-
vzeta mu je bila prostost in zoper 
njega odrejeno pridržanje do 48 
ur, zaradi utemeljenih razlogov za 
sum storitve kaznivega dejanja 
Prepovedanega prehajanja meje 
in ozemlja države.

Odkrili še en 
ukraden BMW

Policisti Policijske postaje za 
izravnalne ukrepe Maribor so 21. 
julija popoldne  na avtocesti A5 
ustavili osebni avtomobil znamke 
BMW, tipa X5, španskega registr-
skega območja, ki ga je iz smeri 
Maribora proti Murski Soboti vozil 
31-letni državljan Romunije. Ob 
kontroli je bilo ugotovljeno, da je 
bilo vozilo 27. 6. letos ukradeno v 
Španiji. Policisti so vozniku odvzeli 
prostost in vozilo zasegli ter bodo 
po vseh zbranih obvestilih na pri-
stojno okrožno državno tožilstvo 
podali kazensko ovadbo. 

Črna kronikaSpodnje Podravje � V Letalskem centru Maribor opozarjajo:

Po toči zvoniti je prepozno!
Neurja s točo so že skoraj stalnica vsakega poletja, tudi letos smo na območju Spodnjega Podravja 
doživeli že vsaj tri taka neurja, ki pa na srečo niso bila tako uničujoča kot pred leti. 

Napoved vremena za Slovenijo Danes se bo delno zjasni-

lo, možne bodo še posame-

zne plohe. Najnižje jutranje 

temperature bodo od 10 do 

15, ob morju okoli 17, naj-

višje dnevne od 18 do 23, 

na Primorskem okoli 25 sto-

pinj C.

Obeti
V soboto in nedeljo bo več 

sonca, a popoldne bodo še 

nastale posamezne plohe ali 

nevihte.

Foto: arhiv policije

Foto: M. Ozmec

Zaradi nezadostnega zanimanja pomurske regije je v LTC Maribor 
v letošnjem letu za boj proti toči aktivirano le eno specializirano 
letalo Cessna.

Vabljeni.

... osvezitev
v pomaranci

Foto: M. Ozmec

Kako uničujoča so lahko neurja s točo, je narava v minulih letih že večkrat dokazala tudi na našem 
območju, zato bo treba obrambo proti toči okrepiti.

Foto: M. Ozmec

Jernej Vaupotič, predsednik uprave športnega društva Letalski 
center Maribor.

Kakšni pa so v leto-
šnjem letu odzivi posa-
meznih občin na obmo-
čju Spodnjega Podrav-
ja, v kolikšni meri so te 
pripravljene protitočno 
obrambo tudi same sofi-
nancirati?

„Odziv občin na branje-

nem območju je za sedaj 

dokaj dober, moram reči, da 

več ali manj pristopijo k pro-

jektu vse občine. Večje teža-

ve so le v pomurski regiji. Če 

bi pristopile vse občine te re-

gije, bi lahko tudi ta del seve-

rovzhodne Slovenije vključili 

v branjeno območje in prav 

tako zagotovili aktivnost dru-

gega letala.“
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